



(၃၁) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ နိုင်ငံအကြီးအကဲများ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြစဉ်။

(၃၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေး ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ မနီလာမြို့၌ ကျင်းပ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် တက်ရောက်

မနီလာ (ဖိလစ်ပိုင်) နိုဝင်ဘာ ၁၃

ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံ မနီလာမြို့၌ ရောက်ရှိနေသည့် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် ယနေ့တွင် (၃၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား၊ (၃၁) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ မျက်နှာစုံညီ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး (Plenary Session)၊ အာဆီယံခေါင်းဆောင်များနှင့် အာဆီယံစီးပွားရေး အကြံပေးကောင်စီ မျက်နှာစုံညီတွေ့ဆုံပွဲ (ASEAN BAC)၊ နှစ်(၄၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အာဆီယံ-အမေရိကန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ (၂၀)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ- တရုတ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ (၁၉)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ကိုရီးယား ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် (၂၀)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်း အဝေးတို့သို့ တက်ရောက်သည်။

နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီတွင် မနီလာမြို့ Cultural Center of the Philippines(CCP)၌ ကျင်းပသည့် (၃၁) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။

ရှေးဦးစွာ အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌ ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ရိုဒရီဂို ဒူတာတေးနှင့် ဇနီးတို့က ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးများသို့ တက်ရောက်လာသည့် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်၊ အာဆီယံ နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများ၊ အစိုးရအဖွဲ့ အကြီးအကဲများနှင့် အာဆီယံနှင့် ဆက်စပ်အစည်းအဝေးများသို့ တက်ရောက်လာကြသည့် မိတ်ဖက်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများနှင့် အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများအား Cultural Center of the Philippines(CCP)အဝင်၌ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။ **စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့ ၉**

၂၀၁၇ ခုနှစ် (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကျင်းပ **စာမျက်နှာ - ၃**

တစ်ဖက်နိုင်ငံမှ ပြန်လာသူများအား ပြန်လည်လက်ခံမည့် စခန်းများနှင့် ဒေသခံတိုင်းရင်းသား နေအိမ်အဆောက်အအုံများ လပိုင်းအတွင်း အပြီးတည်ဆောက်မည် **စာမျက်နှာ - ၁၁**

ပြည်တွင်းဖြစ် စက်ပစ္စည်းများ ပါဝင်မှု မြှင့်တင်ကာ တမိလ်နာဒူးပြည်နယ်၌ အဏုမြူဓာတ်အားစက်ရုံ တိုးချဲ့ **စာမျက်နှာ - ၄**

MAX CEMENT
Let's Build Together!

မက်စ်ဘီလပ်မြေနှင့်အတူချစ်ခင်ရသူတွေကို ပုန်းခေါ်ဆိုလိုက်ရအောင်

SALES HOTLINE 09 770 770 770

စက်ရုံ တောင်ဖီလာလယ်ဝေးမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း: +၉၅၉ ၅၀၀၀ ၇၃၇၊ +၉၅၉ ၄၉၂ ၀၅၀ ၂၄ Email : factory@maxcement.com

၁၀အိတ်လယ် ပုန်းခေါ်ပြန်မယ် ၁၀၀၀

* ငြိမ်းချမ်းရေးမှ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် လားရှိုးမြို့မှ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ထွက်ခွာပြီး ပန်ဆန်းမြို့သို့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရောက်ရှိကြရာ 'ဝ'အထူးဒေသ(၂)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးပေါက်ယူချမ်း ဦးဆောင်သော တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

ယင်းနောက် ပန်ဆန်းမြို့ 'ဝ' အထူးဒေသ(၂)အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးရှောက်မိလျန် ဦးဆောင်သော တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းသာယာရေး၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စရပ်များအား ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက 'ဝ'အထူးဒေသ(၂) ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးရှောက်မိလျန်ထံ အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ကြသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပန်ဆန်းမြို့ရှိ ပုံသင်္ဘောတော်ကြီးသို့ သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည့်ကြပြီး မဟာဝန်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ပန်ဆန်းမြို့ပေါ်ရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများမှ ဆရာတော်များအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ထို့နောက် ပန်ဆန်းမြို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသော ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများအား တွေ့ဆုံ၍ နှုတ်ဆက်အားပေးစကား ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပန်ဆန်းမြို့မှ မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ထွက်ခွာခဲ့ကြပြီး ပန်ဆန်း-မိုင်းပေါက်-မိုင်းယန်း-ဆီလူး-မိုင်းလားလမ်းတစ်လျှောက် နယ်မြေဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေများကို ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် မိုင်းလားမြို့သို့ ရောက်ရှိကြပြီး မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄) အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလင်း ဦးဆောင်သော တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းသာယာရေး၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးကိစ္စရပ်များအား ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ ဆွေးနွေးကြသည်။

ထို့နောက် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ရှိ ဒွေနဂရစေတီတော်နှင့် ရဟန်းသံဃာတော်များ သီတင်းသုံးရာကျောင်းဆောင် ပြန်လည်မွမ်းမံရန်အတွက် အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးပဟိဋ္ဌာနမှ လှူဒါန်းငွေကျပ်သိန်း ၇၀၀ ကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲအောင်နှင့် အဖွဲ့က မိုင်းလားအထူးဒေသ (၄) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလင်းထံ ပေးအပ်သည်။



အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးပဟိဋ္ဌာနအဖွဲ့ဝင် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်နှင့် အဖွဲ့ ပန်ဆန်း 'ဝ' အထူးဒေသ (၂)မှ တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များနှင့် ပန်ဆန်းမြို့၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစဉ်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များအား အမှတ်တရလက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့ကြသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် မိုင်းလားမြို့ ဒွေနဂရစေတီတော်သို့ သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည့်ကြပြီး မိုင်းလားမြို့ပေါ်ရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများမှ ဆရာတော်များအား လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။

ခရီးစဉ်အတွင်း ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် လားရှိုးမြို့သို့ ရောက်ရှိစဉ် နယ်စပ်ဒေသ တိုင်းရင်းသားလူငယ်များဖွံ့ဖြိုးရေး သင်တန်းကျောင်းနှင့် ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန နှင့် သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လိုအပ်သည်များ ဖြည့်ဆည်း ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

၂၀၁၇ ခုနှစ် (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၃

၂၀၁၇ ခုနှစ် (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားနှင့် မြို့မကျောင်း နှစ်(၁၀၀)ပြည့်အကြို အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့ အမှတ်(၂)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း (မြို့မ)ရှိ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ အမှတ်(၂)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ပြည်မြန်မာ သီချင်းဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေသည်။

ယင်းနောက် ဒဂုံမြို့နယ် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ဆွေမြင့်က ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သော (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ သဝဏ်လွှာကို ဖတ်ကြားတင်ပြသည်။

ထို့နောက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမျိုးသိမ်းကြီးက အမှာစကား ပြောကြားရာတွင် မြို့မအမျိုးသားအထက်တန်းကျောင်းသည် သမိုင်းအစဉ်အလာ ကြီးမားစွာနှင့် အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ် နိုးကြားထက်သန်သည့် ပညာတတ်လူငယ်များစွာကို မွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ၁၉၂၀ ခုနှစ်တွင် ပထမအကြိမ် ကောလိပ်ကျောင်းသားများ သပိတ်ကာလအတွင်း ရွှေတိဂုံစေတီတော် မြို့မကျောင်းကြီး စတင်သန္ဓေတည်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ယင်းအချိန်က ကောလိပ်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက အထက်တန်းကျောင်းရှိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူငယ်လေးများကို ဇရပ်များတွင် စာသင်ခန်းများဖွင့်ပြီး ပထမတန်းမှ ဒသမတန်းအထိ သင်ပေးခဲ့ကြပါကြောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့ တင်မကဘဲ တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ကျောင်းများဖွင့်ပြီး သင်ကြားကြရန် တစ်နိုင်ငံလုံးကို ဆော်လှဲခဲ့ရာမှ အမျိုးသား



ကျောင်းပေါင်း ၉၃ ကျောင်း ပေါ်ထွန်းခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ကျောင်းများ စတင်တည်ထောင်စက နေရှင်နယ်ကျောင်း၊ တိုင်းရင်းသားကျောင်းဟု ခေါ်ဝေါ်ခဲ့ကြပြီး မြို့မကျောင်းကို ဗဟိုနေရှင်နယ်ကျောင်းဟု အမည်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ကျောင်းတည်ထောင်သည့် နေ့ရက်ကို ၁၉၂၀ ပြည့်နှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်ဟု မှတ်တမ်းပြုထားသည်ကို တွေ့ရသည့်အတွက် မြို့မအမျိုးသားကျောင်းကြီး၏ သက်တမ်းသည် လာမည့် ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် နှစ်ပေါင်း ၁၀၀ ပြည့်တော်မူမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ဟု သတ်မှတ်ပြီးသည့်နောက်ပိုင်းတွင် မြို့မကျောင်းမှ ရွှေတိဂုံစေတီတော်သို့ နံနက်စောစော

လမ်းလျှောက်ချီတက်၍ ဂုဏ်ပြုအခမ်းအနားကျင်းပခြင်း၊ ကျောင်းအဆောက်အအုံကို မီးရောင်စုံများ ထွန်းညှိခြင်း၊ အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ အခမ်းအနားများ ကျင်းပခြင်းတို့ကို နှစ်စဉ်မပြတ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ ကျောင်း၏သမိုင်းကြောင်းကို ပြန်ကြည့်သည့်အခါ မြို့မဖခင်ကြီး ဆရာကြီး ဦးဘလွင်၏ လက်ထက်တွင် အတိုးတက်ဆုံးဖြစ်ခဲ့ပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဆုံး ဝန်ကြီးချုပ်ဖြစ်သည့် သခင်နုကို မွေးထုတ်ပေးနိုင်သကဲ့သို့ ဘက်ပေါင်းစုံတွင် ထက်မြက်ထူးချွန်သည့် နိုင်ငံသားကောင်းများစွာလည်း ပေါ်ထွန်းလာခဲ့ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် ဆရာကြီး ဦးဘလွင်၏ လက်ထက်တွင် ယခု

သုံးထပ်ကျောင်းကြီးကို တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ဘုံဆင့်ပြာသာဒ်နှင့် မြန်မာ့ မြန်မာ့ဟန်အပြည့် လွန်စွာ တင့်တယ်လှသည့် ကျောင်းအဆောက်အအုံကြီးကို ၁၉၂၉ ခုနှစ် နဝမအကြိမ်မြောက် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့မှ စတင်အုတ်မြစ်ချခဲ့ပြီး နှစ်နှစ်အကြာ ၁၉၃၀ ခုနှစ် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့ (သောကြာနေ့)တွင် ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ယင်းကျောင်းအဆောက်အအုံကြီး၏ သက်တမ်းသည်လည်း နှစ် ၁၀၀ ပြည့်လာမည်ဖြစ်ပြီး အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် အဆောက်အအုံတစ်ခု ဖြစ်လာစေရန် အလားအလာလည်း ရှိနေပါကြောင်း၊ သို့ဖြစ်၍ ယင်းကျောင်းကြီးကို မပျက်မစီး မယိုမလွင်း ရလေအောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ခြံပုံသုံးသပ်ရမည်ဆိုပါက မြန်မာတစ်နိုင်ငံလုံးတွင် တည်ထောင်ခဲ့ကြသည့် အမျိုးသားကျောင်းများထဲမှ မြို့မအမျိုးသားအထက်တန်းကျောင်းသည် ထိပ်ဆုံးတွင် ရပ်တည်ခဲ့သည့်အတွက် ကျောင်းကြီး၏ အစဉ်အလာကောင်းများကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းသယ်ဆောင်သွားရေးသည် ကျောင်းနှင့်ဆက်စပ်ပတ်သက်နေသူ အားလုံးအပေါ်တွင် တည်မီနေပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြောက်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် နှစ်ဦးအား ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ယင်းနောက် မြို့မကျောင်းသားဟောင်းတစ်ဦးက နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားပြီး မြို့မဖခင်ကြီး ဆရာကြီး ဦးဘလွင်၏သမီး ဒေါ်စုစုလွင်က ဂုဏ်ထူးငါးဘာသာ ရရှိသည့် မောင်မြတ်ဟိန်းခန့်အား ဂုဏ်ပြုဆုချီးမြှင့်သည်။

ထို့နောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်မောင်ထွန်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အောင်ပွဲ အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိကြသူများအား ဂုဏ်ပြုဆုများပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

လေပီအားနည်းရပ်ဝန်း ဆက်လက်တည်ရှိ

ယနေ့ညနေ ၃ နာရီခွဲအချိန် တိုင်းထွာချက်များအရ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အနောက်တောင်ပိုင်းတွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော လေပီအားနည်းရပ်ဝန်းသည် ဆက်လက်တည်ရှိနေသည်။ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းနှင့် အရှေ့အလယ်ပိုင်းတို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းနေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေသည်။

မနက်ဖြန်နံနက်ထိ ခန့်မှန်းချက်

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် နေရာစိမ့်စိမ့်၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်းနှင့် တောင်ပိုင်း)၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေ

နေရာကျဲကျဲနှင့် နေပြည်တော်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။ ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်

လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။ လှိုင်းအမြင့်မှာ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်တွင် ငါးပေမှ ခုနစ်ပေခန့်ရှိနိုင်သည်။

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၊ ကချင်ပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာနိုင်သည်။

ကြေးမုံ

နေရာကျဲကျဲနှင့် နေပြည်တော်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာမည်။ ရွာရန်ရာနှုန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။ ကျန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။

မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်

လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။ လှိုင်းအမြင့်မှာ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်တွင် ငါးပေမှ ခုနစ်ပေခန့်ရှိနိုင်သည်။

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၊ ကချင်ပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချုန်းရွာနိုင်သည်။

ကြေးမုံ

နိုင်ငံတကာ

ပြည်တွင်းဖြစ် စက်ပစ္စည်းများ ပါဝင်မှု မြှင့်တင်ကာ တမိလ်နာဒူးပြည်နယ်၌ အဏုမြူဓာတ်အားစက်ရုံ တိုးချဲ့

မွမ်ဘိုင်း နိုဝင်ဘာ ၁၃
အိန္ဒိယနိုင်ငံ တမိလ်နာဒူးပြည်နယ်၌ တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် အဏုမြူဓာတ်အားပေးစက်ရုံအတွက် ပြည်တွင်းဖြစ် စက်ကိရိယာပစ္စည်းများ ပါဝင်မှုကို ၂၀ ရာခိုင်နှုန်း သတ်မှတ်ခဲ့ရာမှ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုးမြှင့်သတ်မှတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရုရှားက တည်ဆောက်လျက်ရှိသော ကူဒန်ကူလမ် အဏုမြူဓာတ်အားပေးစက်ရုံအတွက် လိုအပ်သော စက်ကိရိယာပစ္စည်းများကို အိန္ဒိယနိုင်ငံပိုင် နျူကလီးယားဓာတ်အား ကော်ပိုရေးရှင်းနှင့် မိတ်ဖက်ပြုထားသော ရီဆာတစ်ကုမ္ပဏီက ဓာတ်ပေါင်းဖိုများကို ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ကူဒန်ကူလမ် အဏုမြူဓာတ်အားပေးစက်ရုံသည် လတ်တလောတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား မဂ္ဂါဝပ် ၂၀၀၀ ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်ပြီး

မဂ္ဂါဝပ် ၁၀၀၀ စီ ထုတ်လုပ်ပေးနိုင်မည့် ယူနစ်နှစ်ခုကို တိုးချဲ့တည်ဆောက်ရန် စီစဉ်ထားသည်။ **(အောက်ပုံ)**

တိုးချဲ့တည်ဆောက်မည့် ယူနစ်များအတွက် အိန္ဒိယပြည်တွင်းလုပ် အပိုပစ္စည်းများနှင့် စက်ကိရိယာများကို ကနဦးတွင် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်း ထည့်သွင်းအသုံးပြုရန် စီစဉ်ခဲ့ရာမှ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းအထိ မြှင့်တင်မည်ဖြစ်ကြောင်း မွမ်ဘိုင်းမြို့၌ ရုရှားကောင်စစ်ဝန်ချုပ် အင်ဒရေ ဇီဆော့က ပီတီအိုင် သတင်းဌာနသို့ ပြောကြားသည်။

ဓာတ်ပေါင်းဖို ယူနစ်အမှတ် (၅) နှင့် (၆) တို့အတွက် ပြည်တွင်းလုပ်စက်ပစ္စည်းကိရိယာများ တိုးမြှင့်သုံးစွဲရန် နှစ်နိုင်ငံ သဘောတူညီချက်တစ်ရပ် ရရှိခဲ့ကြောင်း၊ လက်ရှိတည်ဆောက်နေဆဲ ဓာတ်ပေါင်းဖိုယူနစ် အမှတ် (၃) နှင့် (၄) တို့တည်ဆောက်မှု ပြီးစီးသည့်အခါ ယင်းသဘောတူညီချက် အာဏာသက်ဝင်မည်

ဖြစ်ကြောင်း ဇီဆော့က ပြောကြားသည်။

ဓာတ်ပေါင်းဖို ယူနစ်အမှတ် (၅) နှင့် (၆) တို့ တည်ဆောက်ရေးအတွက် ရူပီး ကုဋေ ၅၀၀၀၀ ခန့် ကျခံသုံးစွဲရန်ဖြစ်ပြီး ရန်ပုံငွေပမာဏ၏ ထက်ဝက်ကို ရုရှားဘက်မှ ချေးငွေအဖြစ် ထောက်ပံ့ပေးမည်ဆို၏။

တတိယမြောက်နှင့် စတုတ္ထမြောက် ဓာတ်ပေါင်းဖိုယူနစ်များကို လွန်ခဲ့သည့် နှစ်တွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ရူပီး ၃၉၇၄၇ ကုဋေ ကျခံသုံးစွဲရမည်ဖြစ်သည်။

လက်ရှိ တည်ဆောက်နေဆဲ ဖြစ်သော ကူဒန်ကူလမ် အဏုမြူဓာတ်အားပေးစက်ရုံနှင့် အပြိုင် အဏုမြူဓာတ်အားပေးစက်ရုံ ထပ်မံဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးအတွက် ရုရှားက မျိုးဆက်-၃ ပလပ်စ်အမျိုးအစား နျူကလီးယား ဓာတ်ပေါင်းဖိုများ ရောင်းချပေးရန် တမ်းလှမ်းထားသည်။

ပီတီအိုင်



နှစ်နိုင်ငံ ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုခိုင်မာစေရေး တရုတ်သမ္မတ ရှီ လာအိုနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိ

ဗီယန်ကျွန်း နိုဝင်ဘာ ၁၃
ဆိုရှယ်လစ်နိုင်ငံများဖြစ်ကြသော လာအိုနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့၏ ရှေးရိုးစဉ်လာမပျက် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု ပိုမိုခိုင်မာတိုးတက်လာစေရန်ရည်ရွယ်၍ တရုတ်နိုင်ငံ ကွန်မြူနစ်ပါတီ ဗဟိုကော်မတီ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးလည်းဖြစ်သူ သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်သည် လာအိုနိုင်ငံသို့ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် နိုင်ငံတော်ခရီးစဉ်အဖြစ် ရောက်ရှိလာကြောင်း ဆင်ယွာသတင်းဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ **(အပေါ်ပုံ)**

၁၁ နှစ်တာကာလအတွင်း တရုတ်နိုင်ငံခေါင်းဆောင်တစ်ဦး လာအိုသို့ ပထမဆုံးလာရောက်ခြင်း ဖြစ်သည်။

သမ္မတ ရှီသည် လာအိုပြည်သူ့တော်လှန်ရေးပါတီ ဗဟိုကော်မတီ အထွေထွေ အတွင်းရေးမှူးလည်းဖြစ်၊ လာအိုသမ္မတလည်း ဖြစ်သူ ဘိုညိုဗိုရာချစ်၊ လာအိုဝန်ကြီးချုပ် ခွန်လွန်ဆီ ဆိုလစ်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ပန်နီယာသူတို့နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် စီစဉ်ထားသည်။

အောက်တိုဘာလတွင် ကျင်းပခဲ့သော (၁၉) ကြိမ်မြောက် တရုတ်ကွန်မြူနစ်ပါတီ အမျိုးသားညီလာခံအပြီး ပထမဆုံးပြည်ပခရီး ထွက်ခွာလာသူ သမ္မတရှီသည် ၎င်း၏ ခရီးစဉ်နောက်ဆုံးခရီးတစ်ထောက်ရပ်နားရာ နိုင်ငံအဖြစ် လာအိုသို့ ရောက်ရှိလာသည်။

သမ္မတ ရှီသည် လာအိုခရီးစဉ် မတိုင်မီ ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ ဒါနန်းမြို့၌ ကျင်းပသော အာရှ-ပစိဖိတ် စီးပွားရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ (အေပက်) ထိပ်သီး ညီလာခံသို့ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

ဆင်ယွာ



အီရန်နှင့် အီရတ်နယ်စပ်တွင် အင်အားပြင်း မြေငလျင်လှုပ် ၃၃၆ ဦးထက်မနည်း သေဆုံး၊ အများအပြား ဒဏ်ရာရ

ဘဂ္ဂဒတ်၊ ဟန်ကာရာ နိုဝင်ဘာ ၁၃
အီရန်နိုင်ငံတွင် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်က မဂ္ဂနီကျူ ၇ ဒသမ ၃ ရှိအင်အားပြင်း မြေငလျင် လှုပ်ခဲ့ရာ လူပေါင်း ၃၀၀ ကျော် သေဆုံးကြောင်း၊ တောင်ကုန်း၊ တောင်တန်းထူထပ်သော ဒေသ၌ မြေငလျင်လှုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး အပြိုအပျက်များ အောက်တွင် ပိတ်မိနေသူများကို ကယ်ဆယ်ရေး လုပ်သားများက ရှာဖွေလျက်ရှိကြောင်း၊ အီရန်-အီရတ်နယ်စပ်တွင် လှုပ်သောမြေငလျင်ကြောင့် အီရတ်နိုင်ငံတွင် လူခြောက်ဦး သေဆုံးခဲ့ရကြောင်း ရိုက်တာသတင်းဌာနက ရေးသားဖော်ပြသည်။ **(ယာပုံ)**

အီရန်-အီရတ်နယ်စပ်တွင် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်ဒေသစံတော်ချိန် ည ၉ နာရီ ၁၈ မိနစ်တွင် မြေငလျင်လှုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မြေငလျင်လှုပ်မှုကြောင့် အီရန်တွင် သေဆုံးသူ ၃၃၆ ဦးရှိပြီး ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူ ဦးရေ ၃၉၅၀ ထက်မနည်းဖြစ်ကြောင်း၊ သေဆုံးသူ ဦးရေတိုးလာမည်ဟု ခန့်မှန်းရကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။

အီရန်နိုင်ငံအနောက်ပိုင်းရှိ ပြည်နယ် အချို့တွင် မြေငလျင်လှုပ်မှုကို ခံစားခဲ့ကြရပြီး ကာမန်ရှားပြည်နယ်သည် မြေငလျင်ဒဏ်ကို အပြင်းထန်ဆုံး ခံစားရသည်ဆို၏။

အီရတ်နယ်စပ်မှ ၇၅ ကီလိုမီတာ (၁၀ မိုင်) ခန့်ကွာဝေးသော ကာမန်ရှားပြည်နယ် ဆာပိုလ်အီးလ်ဇာဟတ်စီရစ်စတွင် မြေငလျင် ဘေးဒဏ်ကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၃၆ ဦး ထက်

မနည်းရှိပြီး သေဆုံးသူများအတွက် ဝမ်းနည်းကြေကွဲဖွယ်ကာလကို သုံးရက် သတ်မှတ်ထားသည်။

ကျေးရွာအချို့၌ အကြီးအကျယ် ပျက်စီးမှုများဖြစ်ပေါ်ရကြောင်း၊ ကျေးရွာများရှိ နေအိမ်များမှာ ရွံ့မြေခဲ့များကို အသုံးပြုကာ တည်ဆောက်ထားခြင်းကြောင့် ပြိုပျက်လွယ်ကြောင်း၊ ပြိုကျနေသော အဆောက်အအုံများ

အောက်ဘက်မှ ပိတ်မိနေသူများကို ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များက ရှာဖွေလျက်ရှိကြောင်း အီရန်နိုင်ငံပိုင် ရုပ်မြင်သံကြားဌာနက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

မြေငလျင်လှုပ်မှုကြောင့် မြေပြိုမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သဖြင့် ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အခက်အခဲများ ရှိကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားကြသည်။

အီရန်နိုင်ငံရှိ ပြည်နယ် ၁၄ ခုထက်မနည်းတွင် မြေငလျင်ဒဏ်ကို ခံစားခဲ့ကြရကြောင်း ပြည်တွင်းသတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။ မြေငလျင်ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းအတွက် အစွမ်းကုန် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ကြရန် အီရန်ခေါင်းဆောင်ချုပ် အလီခါမေနီက အစိုးရဌာနများ အားလုံးကို တိုက်တွန်းထားသည်။

ဆင်ယွာ



ဆင်နင်းခံရမှုကြောင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် နှစ်ဦး သေဆုံး

လူဆာကာ နိုဝင်ဘာ ၁၃
ဇင်ဘာလအတွင်းတောင်ပိုင်း လစ်ဗင်စတုန်းမြို့၌ ဆင်နင်းခံရမှုကြောင့် အနောက်တိုင်းသား ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် နှစ်ဦး သေဆုံးရကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့က နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

အမျိုးသား သစ်တောဥယျာဉ် တစ်ခုအနီး၌ တည်ရှိသော တောစခန်း အိမ်တစ်လုံး၌ တည်းခိုနေသော ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်နှစ်ဦးသည် ဆင်နင်းခံရမှုကြောင့် သေဆုံးခဲ့ရကြောင်း၊ သေဆုံးသူ နှစ်ဦးမှာ ဘယ်လ်ဂျီယံနိုင်ငံမှ အသက် (၅၇)နှစ်အရွယ် အမျိုးသမီး တစ်ဦးနှင့် နယ်သာလန်နိုင်ငံမှ အသက် (၆၄)နှစ် အရွယ် အမျိုးသားတစ်ဦးတို့ ဖြစ်ကြောင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ ပြောခွင့်ရပုဂ္ဂိုလ် ဒန်နီအမ်ဝေးက ပြောကြားသည်။

၎င်းတို့နှစ်ဦးသည် ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးနိုင်ရန် ဆင်တစ်ကောင် အနီးအပါးသို့ သွားရောက်စဉ် ဆင်၏ ရန်မှု တိုက်ခိုက်မှု ခံရခြင်းဖြစ်ပြီး ရဲတပ်ဖွဲ့က စုံစမ်းစစ်ဆေးမှု ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ဇင်ဘာလအတွင်း ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် အပန်းဖြေစခန်းတည်ရာ လစ်ဗင်စတုန်းမြို့၌ ဆင်နင်းခံရမှုကြောင့် လူသေဆုံးရသည့် ဖြစ်ရပ်မှာ ယခုလအတွင်း ဒုတိယအကြိမ် ဖြစ်သည်။

ဆင်ယွာ

မျှဝေခြင်းမှ ပေါ်ထွက်လာသည့် မန္တလေး ကလေးကျောက်ကပ်ဖောင်ဒေးရှင်း

မြန်မာနိုင်ငံကဲ့သို့ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတွင် တောနှင့်မြို့ ကျန်းမာရေး ကွာဟချက်၊ ဆင်းရဲချမ်းသာ ကွာဟချက်နှင့် နည်းပညာပိုင်း ကွာဟချက် စသည့် ကဏ္ဍစုံတွင် ကွာဟချက် ကြီးမားဆုံးဖြစ်ပြီး အဆိုပါ ကွာဟချက်များ ကျဉ်း မြောင်းစေရန် အစိုးရပိုင်းတစ်ခုတည်းဖြင့် လုပ်ဆောင်၍ မဖြစ်နိုင်ဘဲ စေတနာရှင် အလှူရှင်များ၏ ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လည်း များစွာလိုအပ်နေသည်။

ထိုသို့ စေတနာရှင်အလှူရှင်များ၏ ၎င်းတို့တတ်နိုင် သည့် အတိုင်းအတာဖြင့် လိုအပ်နေသည့် နေရာများသို့ လှူဒါန်းခြင်းကို နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က မျှဝေခြင်းဟု သုံးနှုန်းထားပြီး အဆိုပါ မျှဝေခြင်းတွင် စေတနာရှင် သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်း၏ ကလေးကျောက်ကပ် ဝေဒနာရှင်များအတွက် လှူဒါန်းခြင်းတစ်ခုလည်း အပါအဝင်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါအလှူရှင် သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်းအနေဖြင့် မန္တလေးမြို့ ခုတင် ၃၀၀ ဆံ့ ကလေးဆေးရုံကြီးတွင် ငွေကြေးအခက်အခဲရှိသော ကလေး ကျောက်ကပ်ဝေဒနာ ရှင်များအတွက် လိုအပ်သည်များ အထောက်အကူပြု သုံးစွဲနိုင်ရန်နှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ဘဏ္ဍာငွေရရှိရေးအတွက် မန္တလေး ကလေး ကျောက်ကပ်ဖောင်ဒေးရှင်းထူထောင် ရာတွင် မတည်အလှူငွေနှင့် ကျောက်ကပ်ဆေးစက် လွှဲပြောင်းပေးအပ်လှူဒါန်းခြင်း အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက မန္တလေးမြို့ ရွှေမန်းတောင် ဂေါက်ကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် မန္တလေး ကလေး ကျောက်ကပ် ဖောင်ဒေးရှင်း ထူထောင်ရန် မတည်အလှူငွေ ကျပ်သိန်း ၅၀၀၀ နှင့် ကျောက်ကပ်ဆေးစက်၏တန်ဖိုး ကျပ်သိန်း ၈၀၀တို့ကို အလှူရှင် သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးချစ် ခိုင်က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာ ဇော်မြင့်မောင်အား ပေးအပ်လှူဒါန်းသည်။

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာ ဇော်မြင့်မောင်က “ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံမှာရှိနေတဲ့ အနာဂတ် ကလေးတွေ၊ လူငယ်လေးတွေ ရှင်သန်နိုင်ဖို့အတွက် ဆက်ထိန်းသိမ်းပေးပြီး ရှင်သန်နိုင်အောင် ပြုစုပျိုးထောင် ပေးတဲ့ ဆရာဝန်တွေကို နှလုံးလှသရာဝန်တွေလို့ တင်စား ချင်ပါတယ်။ ဒီနေ့ပွဲက စေတနာအလှူကို တွေ့ရတဲ့ပွဲပါ။ ဒီနေ့ အဓိက ဖောင်ဒေးရှင်းဖြစ်တဲ့ သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်း အနေနဲ့ ငွေပဒေသာပင် ကျပ်သိန်း ၅၀၀၀ စိုက်ထူပေးသလို ၂၄ နာရီလုံး လည်ပတ်နိုင်တဲ့ ကျောက်ကပ်ဆေးစက်ကိုလည်း လှူဒါန်းပါတယ်။ နောက်ထပ်အလှူရှင် ၃၀ ကျော်လည်း ရှိလာပါတယ်။ ဒီလိုအလှူရှင်တွေ ပိုင်းဝန်းပံ့ပိုး ကူညီပေး တာဟာ မျှဝေပေးတယ်လို့ ကျွန်တော်ယူဆပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒေဒင်အုပ်စု သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်းမှ



ဒေါက်တာဇော်မြင့်မောင်



ဦးချစ်ခိုင်



ဒေါက်တာချောစုခိုင်

တာဝန်ရှိသူတွေနဲ့ အလှူရှင်တွေအားလုံးကို မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရကိုယ်စား၊ ကျောက်ကပ်ဝေဒနာရှင် ကလေးတွေကိုယ်စား ကျေးဇူးတင်ပါတယ်”ဟု ပြောကြား ခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ အလှူရှင် သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးချစ်ခိုင်က “ကျောက်ကပ် ဝေဒနာခံစားနေရတဲ့ ကလေး တွေကို ဝန်ကြီးချုပ်က ကျွန်တော်တို့ကို ခေါ်ပြီးပြသ တဲ့အခါ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ရင်ထဲမှာ စူးနစ်စွာ ခံစားခဲ့ရပါ တယ်။ ဒါကြောင့် ဝန်ကြီးချုပ်နဲ့ တိုင်ပင်ပြီး ကျောက်ကပ် ဖောင်ဒေးရှင်းထူထောင်ဖို့ မတည်အလှူငွေနဲ့ ကျောက်ကပ် ဆေးစက်ကို လှူဒါန်းဖို့ ချက်ချင်းဆုံးဖြတ်ခဲ့ပါတယ်။

“ကျွန်တော်တို့ကုမ္ပဏီရဲ့ ရည်မှန်းချက် ဆောင်ပုဒ်က လည်း “ချမ်းသာမျှဝေ ပျော်ရွှင်နိုင်စေ” ဆိုတဲ့ ဆောင်ပုဒ် လေးပါ။ ဒါကြောင့် ကျွန်တော်တို့ ဒေဒင်ကုမ္ပဏီအုပ်စုက သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်းကို တည်ထောင်ခဲ့ပြီး ချမှတ်ထားတဲ့ ဆောင်ပုဒ်နဲ့အညီ ထောက်ပံ့ကူညီမှုတွေကို ဆောင်ရွက် လျက်ရှိပါတယ်။ အခု ကျောက်ကပ်ဝေဒနာရှင် ကလေးတွေက သူတို့ ကျောက်ကပ်အစားထိုးနိုင်ပြီး အသက်ဆက်ရှင် နေခဲ့ရင်လို့ မျှော်လင့်ချက်နဲ့ပြောတဲ့ စကားသံတွေကို ကြားရတဲ့အတွက် ဒီကလေးတွေရဲ့ မျှော်လင့်ချက်တွေကို ရှင်သန်နိုင်ဖို့အတွက် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ပါတယ်။

“နိုင်ငံတော်ကလည်း ပြည်သူ့အဖွဲ့အစည်း သွားကြဖို့ပြော သလို ကျွန်တော်တို့ လုပ်ငန်းရှင်တွေ၊ ပြည်သူတွေအနေနဲ့ ကလည်း နိုင်ငံတော်နှင့်အတူလို ခံယူပြီး သွားကြမယ်ဆိုရင် ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံဟာ မကြာခင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမှာပါ။ ဒါကြောင့် နိုင်ငံတော်နဲ့အတူ သွားကြမယ်လို့ ခံယူပြီး ကျွန်တော်နဲ့ ပါဝင် လှူဒါန်းကြသူအားလုံးကို ကျေးဇူး

တင်ရှိပါတယ်”ဟု ပြောကြားသည်။

မန္တလေးမြို့ ခုတင် ၃၀၀ ဆံ့ ကလေးဆေးရုံကြီးရှိ ဆီးနှင့်ကျောက်ကပ်ဌာနကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှစ၍ ဖွံ့စည်း ခွင့်ပြုခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံး ကလေး ကျောက်ကပ် အစားထိုးလဲလှယ်မှုလုပ်ငန်းကို နိုင်ငံတော် အစိုးရနှင့် အလှူရှင်များ၏ ပံ့ပိုးကူညီမှု၊ ကျောက်ကပ် ဆရာဝန်များ၏ ကြိုးစားမှုကြောင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်မှ ယခုအချိန်ထိ လုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း မန္တလေးမြို့ ခုတင် ၃၀၀ ဆံ့ ကလေးဆေးရုံမှ ပါမောက္ခဌာနမှူး ဒေါက်တာဒေါ်အေးအေးမြင့်က ပြောသည်။

“ဒီဆေးရုံမှာ ကျောက်ကပ်ဆေးပြီး အသက်ရှင်နေကြ တဲ့ ကလေးတွေရဲ့ အခြေအနေကို ဝန်ကြီးချုပ် မြင်တွေ့တဲ့ အခါမှာ ကလေးတွေရဲ့ ဆေးကုသမှု၊ စားဝတ်နေရေးနဲ့ ပညာရေးအတွက် လူနာဘက်က ကုန်ကျမှုမရှိအောင်နဲ့ ကုသမှုရဲ့ အစစ်အမှန်ဖြစ်တဲ့ ကျောက်ကပ် အစားထိုး လုပ်ငန်းတွေကိုလည်း ဆက်လက်လုပ်ဆောင်နိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်ပြီး ဒီကျောက်ကပ်ဖောင်ဒေးရှင်း ထူထောင်နိုင်ဖို့ အတွက် ဝန်ကြီးချုပ်ရဲ့ ဦးဆောင်မှုနဲ့ သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်းက သိန်း ၅၀၀၀ မတည်ပြီး အခြားအလှူရှင်တွေကလည်း ဒီနေ့ဒီရက်မှာ လှူဒါန်းခဲ့ပါတယ်။

“ကျွန်မတို့ရဲ့ ဒီကလေးကျောက်ကပ် ကုသဆောင်လေး ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂ ရက်နေ့မှာ စတင်ခဲ့ပါ တယ်။ အရင်တုန်းက နာတာရှည် ကျောက်ကပ် ရောဂါသည်တွေဟာ ကျောက်ကပ်ဆေးတဲ့အခါမှာ လူကြီး နဲ့ ကလေး ကွာခြားချက်တွေ ရှိတဲ့အတွက် လူကြီးလည်း ဆေးလို့မရ၊ ကလေးလည်း မဆေးပေးနိုင်တဲ့အတွက် အသက်ဆုံးရှုံးမှုတွေ အများကြီး တွေ့ရှိခဲ့ရပါတယ်။

အခုအချိန်မှာတော့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလက စပြီး ကျောက်ကပ်ဆေးစက် နှစ်လုံး လှူဒါန်းတဲ့ အလှူရှင် ပေါ်လာတဲ့အတွက် ဒီစက်နှစ်လုံးနဲ့ နာတာရှည်ကျောက်ကပ် လူနာတွေကို တစ်ပတ်ကို သုံးရက် ကျောက်ကပ်ဆေးပြီး ကုသပေးနေပါတယ်။ ကုသမှုခံယူသူ ကလေး ၂၀ ရှိပါတယ်။ သူတို့ထဲက လူနာ ၁၇ ဦးဟာ အဝေးမှာ နေတဲ့အတွက် ဆေးရုံမှာထားပြီး ကုသပေးနေပါတယ်။ ကျောက်ကပ်ကို အခမဲ့ ဆေးပေးနေပေမယ့် သူတို့ရဲ့ စားဝတ်နေရေးနဲ့ ပညာရေးကို မိဘတွေက မတတ်နိုင်တဲ့ အတွက် ကျွန်မတို့ ကျောက်ကပ်ဆောင်က ဆရာတွေ ဆရာမတွေ အားလုံးပူးပေါင်းပြီး စေတနာရှင်တွေရဲ့ ထောက်ပံ့ကူညီမှုတွေနဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်ကစပြီး အခု အချိန်အထိ စောင့်ရှောက်လာခဲ့ပါတယ်။

“သူတို့အတွက် စစ်မှန်တဲ့ကုသမှုဖြစ်တဲ့ ကျောက်ကပ် အစားထိုးခြင်းကို ပထမဆုံးအနေနဲ့ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၄ ရက်နဲ့ ၂၅ ရက်နေ့တွေမှာ ကလေးနှစ်ယောက် ကို စင်ကာပူနိုင်ငံ National University Hospital ရဲ့ နည်းပညာအကူအညီနဲ့ မန္တလေးက ဆရာဝန်ကြီးတွေ ပူးပေါင်းပြီး အောင်မြင်စွာဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သလို ဒုတိယ အကြိမ်အဖြစ် ဇွန်လ ၂၄ ရက်နဲ့ ၂၅ ရက်နေ့မှာ ကလေး နှစ်ယောက်ကို အောင်မြင်စွာ အစားထိုးလဲလှယ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အခု ဒီဖောင်ဒေးရှင်းကရတဲ့ အလှူငွေတွေနဲ့ ကျောက်ကပ် ဆေးရမယ့် ကလေးတွေအတွက်လည်းကောင်း၊ အရေးပေါ် သုံးစွဲပြီး ကျောက်ကပ် မလဲပေးနိုင်သေးလို့ ပုံမှန် ကျောက်ကပ်ဆေးပြီး အသက်ရှင်နေနိုင်သေးတဲ့ ကလေး တွေရဲ့ စားဝတ်နေရေးနဲ့ ပညာရေးကုန်ကျစရိတ်အတွက် လည်းကောင်း၊ ကျောက်ကပ် အစားထိုးလဲလှယ်ပေးမှု ကုန်ကျစရိတ် အတွက်လည်းကောင်း သုံးစွဲသွားပါမယ်။

“အခုလို ဖောင်ဒေးရှင်းထူထောင်ပြီး လှူဒါန်းမှုဟာ ဒီဝေဒနာရှင် ကလေးတွေအဖို့ အများကြီးအကျိုးရှိတဲ့ အတွက် ကလေးတွေကိုယ်စား အလှူရှင်အားလုံးကို အထူး ကျေးဇူးတင်ပါတယ်” ဟု ခုတင် ၃၀၀ ဆံ့ ကလေးဆေးရုံ ဆီးနှင့်ကျောက်ကပ် ဆေးကုသဆောင် တာဝန်ခံ ဒေါက်တာချောစုခိုင်က ပြောကြားခဲ့သည်။

ယနေ့ ကျင်းပသော အခမ်းအနားတွင် ကလေး ကျောက်ကပ်ဖောင်ဒေးရှင်း ထူထောင်ရန် မတည်အလှူငွေ ကျပ်သိန်း ၅၀၀၀ နှင့် ကျောက်ကပ်ဆေးစက်ဝယ်ယူရန် ငွေကျပ် သိန်း ၈၀၀ တို့ကို သင်္ဂဟဖောင်ဒေးရှင်းက လှူဒါန်းခဲ့ပြီး တက်ရောက်လာသော အလှူရှင်များက ငွေကျပ် ၂၂၅၅၅၉၀၀ ကို စုပေါင်း လှူဒါန်းခဲ့ကြ သည်။

မင်းထက်အောင် (မန်းကိုယ်ပွား)



ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ် ရွာသစ်ကျေးရွာ၌ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃

နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒိုးနယ်အုပ်စု ရွာသစ်ကျေးရွာ ဆယ်မာအူးလ်အွန်ဒိုစီမံကိန်း ကော်မတီအနေဖြင့် ကျေးရွာနေပြည်သူများနှင့် ပူးပေါင်းကာ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများကို စဉ်ဆက်မပြတ် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ကျေးရွာမီးလင်းရေးအတွက် တိုးချဲ့ဓာတ်တိုင်များ သွယ်တန်းပေးခြင်း၊ ကျေးရွာအများပြည်သူသုံး ခန်းမသစ်တစ်လုံး

တည်ဆောက်ပေးခြင်းနှင့် ခန်းမသုံး အဝီစိစက်ရေးလုပ်ငန်း တူးဖော်ပေး ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ရွာသစ်ကျေးရွာ ဆယ်မာအူးလ်အွန်ဒိုစီမံကိန်းကော်မတီအနေဖြင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် လူနေမှုပတ်ဝန်းကျင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ငွေကျပ် သိန်း ၂၅၀ ကျော်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး ယခုနှစ်တွင်လည်း စီမံကိန်းထောက်ပံ့ငွေ ဒေါ်လာနှစ်သောင်းနှင့် ဘီအဆင့်ရ ချီးမြှင့်ငွေကျပ် သိန်း ၆၀ ကျော်တို့ဖြင့်

စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများကို ကျေးရွာနေပြည်သူများနှင့်အတူ ဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိကြောင်း၊ စီမံကိန်းထောက်ပံ့ငွေများမှ လူနေမှုပတ်ဝန်းကျင် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် ၄၅ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဝင်ငွေတိုးတက်ရရှိရေးအတွက် ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် စွမ်းဆောင်ရည် မြှင့်တင်ရေးအတွက် ငါးရာခိုင်နှုန်း အသီးသီးခွဲဝေအသုံးပြု နိုင်ကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင်လည်း ကဏ္ဍတစ်ခုချင်းစီတွင် ကြီးကြပ်ရေးမှူးများဖြင့် အဆင့်ဆင့်ဆောင်ရွက်ရကြောင်း၊ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု မှတ်တမ်းများကိုလည်း ကြော်ငြာသင်ပုန်းတွင် ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ချပြထားရ ပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သန့်မောင်

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည့် မြို့တိုင်းရင်းသားတို့၏ ခုံတိုင်ရွာသစ်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ခုံတိုင်(မြို့)ရွာသစ်ရှိ အိမ်ထောင်စုများအတွက် အလှူငွေများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်စဉ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညိုပုနှင့် တာဝန်ရှိသူများအား ခုံတိုင်(မြို့)ရွာသစ် တည်ဆောက်နေမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြစဉ်။

မောင်တော နိုဝင်ဘာ ၁၃

မောင်တောဒေသမြောက်ပိုင်း နန်းချောင်းအုပ်စု ဒေဝါနာလီရွာအနီးနှင့် မေယုတောင်ခြေမှ နှစ်မိုင်ခန့်အကွာရှိ ခုံတိုင်(မြို့)တိုင်းရင်းသားကျေးရွာကို ဩဂုတ် ၂၈ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ARSA အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမား ၄၀၀ ကျော်ခန့်က မီးရှို့ဖျက်ဆီးပြီး ပိုင်းဝန်း တိုက်ခိုက်ခဲ့သဖြင့် မြို့တိုင်းရင်းသား တိုင်းရင်းသူ ခုနစ်ဦး သေဆုံးပြီး ငါးဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ ကျန်ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများမှာလည်း လွတ်ကင်းလုံခြုံရာသို့ ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်ခဲ့ ကြရသည်။

ခုံတိုင် ရွာသစ်

ယခုအခါ နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် ဒေါ်ခင်ကြည်ဖောင်ဒေးရှင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ ကြိမ်ချောင်း-ဗန္ဓုလလမ်း ပဒကားချောင်းနံဘေးရှိ ယခင်ရွာဟောင်းနှင့် တစ်မိုင်ခန့်အကွာတွင် ခုံတိုင်ရွာသစ်ကို ကျေးရွာအင်္ဂါရပ်များနှင့် ပြည့်စုံအောင် စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နေပြီဖြစ်ရာ မကြာမီ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာတော့မည်ဖြစ်သည်။

အလေးထား မှာကြား

ခုံတိုင်ရွာသစ် တည်ဆောက်မည့်နေရာသို့ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်း စာနာမှု အကူအညီအထောက်အပံ့ပေးရေး၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း(UEHRD)ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်သည် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ နိုဝင်ဘာ ၂ ရက်က ရောက်ရှိခဲ့ပြီး မြို့တိုင်းရင်းသားများနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံသည်။ နိုင်ငံတော်၏ အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ဒေသခံတိုင်းရင်းသားများ၏ တင်ပြချက်များကို တာဝန်ရှိသူများနှင့် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းပေးပြီး ကလေးများ စာသင်မပျက် ကျောင်းတက်နိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားရန် အလေးထား မှာကြား ခဲ့သည်။

ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေး

နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညိုပုနှင့် တာဝန်ရှိသူများ သည် ခုံတိုင်ကျေးရွာသစ်သို့ ရောက်ရှိကြပြီး ကျေးရွာအင်္ဂါရပ်များနှင့် ပြည့်စုံ အောင် စီစဉ်ဆောင်ရွက်နေမှုအပေါ် လိုအပ်သည်များကို ဖြည့်ဆည်းဆောင် ရွက်ပေးသည်။



ခုံတိုင်(မြို့)ကျေးရွာသစ် တည်ဆောက်နေမှုကို တွေ့ရစဉ်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက တစ်အိမ်ထောင်လျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀ နှုန်းဖြင့် အိမ်ထောင်စု ၃၈၈ အတွက် ငွေကျပ် ၁၉ သိန်းနှင့် ခိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ အတွက် ငွေကျပ် တစ်သိန်း၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ခိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့အတွက် ငွေကျပ် နှစ်သိန်း ပေးအပ်ပြီး ကျေးရွာအသစ် တည်ဆောက်နေမှုကို ကြည့်ရှုသည်။

တိုက်အိမ် ငြိမ် လုံး

ခုံတိုင်ရွာသစ်ကို ကြိမ်ချောင်း-ဗန္ဓုလလမ်း ပဒကားချောင်းနံဘေးရှိ မြေ ၃၅ ဧကပေါ်တွင် ခြံတစ်ကွက်လျှင် (ပေ ၄၀ x ပေ ၆၀) မြေကွက်များနှင့် လမ်းများ ဖော်ထုတ်၍ တစ်ထပ်တိုက်အိမ်တစ်လုံးလျှင် ငွေကျပ်သိန်း ၇၀

တန်ဖိုးရှိ တိုက်အိမ် ငြိမ် လုံးနှင့် မြို့ရိုးရာနေအိမ် တစ်လုံး၊ ဘက်စုံသုံးစုပေါင်းခန်းမ တစ်လုံး၊ ဆေးပေးခန်း၊ စာသင်ကျောင်း၊ ဘုန်းကြီးကျောင်းနှင့် ရေတွင်းများ တည်ဆောက်ပေးရန် စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး

ရိုးသားအေးဆေးစွာနေထိုင်ကြပြီး စိုက်ပျိုးရေးဖြင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပြုကြသော မြို့တိုင်းရင်းသားများအတွက် ခုံတိုင်ရွာသစ်ကို ကျေးရွာအင်္ဂါရပ်များ နှင့် ပြည့်စုံအောင် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ မကြာမီ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာတော့မည် ဖြစ်ပေသည်။

သတင်းအဖွဲ့



မြို့တိုင်းရင်းသား ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့ အတီးအမှုတ်အကများဖြင့် ဖျော်ဖြေကြစဉ်။

ပြည်တွင်းရေးရာ



ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတနိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ ရှိဒ်ရို ဇူတာတေးနှင့် ဇနီးတို့က အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်အား ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်စဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် (၃၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်စဉ်။

ရှေ့ဖို့မှ

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားမစတင်မီ နိုင်ငံအကြီးအကဲများနှင့် အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများသည် မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။

အစီအစဉ်အရ အခမ်းအနားကို အာဆီယံအထိမ်းအမှတ်သီချင်းဖြင့် ဖွင့်လှစ်ပြီး အာဆီယံအလှည့်ကျဥက္ကဋ္ဌ ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတက နှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် မနီလာမြို့ Philippines International Convention Centre (PICC) ၌ ကျင်းပသည့် (၃၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံမျက်နှာစုံထိပ်သီးအစည်းအဝေး(Plenary Session) သို့ တက်ရောက်ရာ အစည်းအဝေးမစတင်မီ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများနှင့် မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက်ပြီး အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်သည်။

(၃၁)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံမျက်နှာစုံထိပ်သီးအစည်းအဝေး (Plenary Session) အပြီးတွင် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် ထိုင်းနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ပရာရွတ်ချန်အိုချာနှင့် မနီလာမြို့ Philippines International Convention Centre (PICC) ရှိ ဧည့်ခန်းမ၌ တွေ့ဆုံပြီး နှစ်နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးကြသည်။
စာမျက်နှာ ၉ သို့ ❁



အာဆီယံခေါင်းဆောင်များနှင့် အာဆီယံစီးပွားရေးအကြံပေးကောင်စီ မျက်နှာစုံညီတွေ့ဆုံပွဲ၌ မှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံ ရိုက်ကြစဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ထိုင်းနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ပရာရွတ်ချန်အိုချာနှင့် မနီလာမြို့၌ တွေ့ဆုံပြီး နှစ်နိုင်ငံ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များ ဆွေးနွေးစဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် နှစ် (၄၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အာဆီယံ-အမေရိကန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်စဉ်။

စာမျက်နှာ ၈ မှ

ဆက်လက်၍ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် အာဆီယံခေါင်းဆောင်များနှင့် အာဆီယံစီးပွားရေးအကြံပေးကောင်စီ မျက်နှာစုံညီတွေ့ဆုံပွဲ (ASEAN BAC) သို့ တက်ရောက်သည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်သည် Philippines International Convention Centre (PICC)ရှိ Summit Hall ၌ ကျင်းပသည့် နှစ်(၄၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် အာဆီယံ-အမေရိကန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ (၂၀) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-တရုတ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး၊ (၁၉) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ကိုရီးယား ထိပ်သီးအစည်းအဝေးနှင့် (၂၀)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတို့သို့ တက်ရောက်သည်။

ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားနှင့် အစည်းအဝေးပွဲများသို့ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများဖြစ်သည့် ဘရူနိုင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မလေးရှား၊ မြန်မာ၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်းနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့မှ နိုင်ငံအကြီးအကဲ၊ အစိုးရအဖွဲ့အကြီးအကဲများ၊ ဝန်ကြီးများ၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများ၊ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူးချုပ်၊ အာဆီယံဆိုင်ရာအမြဲတမ်း ကိုယ်စားလှယ်များ၊ အာဆီယံနှင့် မိတ်ဖက်နိုင်ငံများမှ နိုင်ငံအကြီးအကဲများ၊ အစိုးရ အဖွဲ့အကြီးအကဲများ၊ ဝန်ကြီးများ၊ အဆင့်မြင့်အရာရှိကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြသည်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အကြိမ်(၂၀)မြောက် အာဆီယံ-တရုတ် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်စဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် (၁၉)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ-ကိုရီးယား ထိပ်သီးအစည်းအဝေး သို့ တက်ရောက်စဉ်။



နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် အကြိမ်(၂၀)မြောက် အာဆီယံ-ဂျပန် ထိပ်သီးအစည်းအဝေး သို့ တက်ရောက်စဉ်။

ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောဒေသ အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်များတွင် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ လုပ်ဆောင်ချက်နှင့် ပတ်သက်သည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့၏ တွေ့ရှိချက်အပေါ် တပ်မတော် သတင်းမှန်ပြန်ကြားရေးအဖွဲ့က သတင်းထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃

ရခိုင်ပြည်နယ် မောင်တောဒေသ အကြမ်းဖက်ဖြစ်စဉ်များတွင် လုံခြုံရေး တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ လုပ်ဆောင်ချက်နှင့်ပတ်သက်သည့် စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့၏ တွေ့ရှိချက်အပေါ် တပ်မတော် သတင်းမှန်ပြန်ကြားရေးအဖွဲ့က ယနေ့တွင် သတင်းထုတ်ပြန်ချက်တစ်ရပ် ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။

ယင်းထုတ်ပြန်ချက်တွင် ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၂၅ ရက်တွင် ရခိုင်ပြည်နယ် ဘူးသီးတောင်၊ မောင်တောနှင့် ရသေ့တောင်မြို့နယ်များအတွင်းရှိ ရိုက်ခတ်စခန်း ၃၀ နှင့် တပ်ရင်းဌာနချုပ် တစ်ခုတို့အား ARSA အစွန်းရောက် အကြမ်းဖက်သမားများက အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ခဲ့မှုဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ဖြစ်ရပ်အခြေအနေအထားကို သိရှိရန်နှင့် တပ်မတော်မှ နယ်မြေတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှု ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်စဉ်ကာလအတွင်း လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် တပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်မှုများအပေါ် ပေးအပ်ထားသည့် တာဝန်ဝတ္တရားများအတိုင်း ဆောင်ရွက်ခြင်း ရှိ မရှိ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် တပ်မတော်စစ်ဆေးရေးအရာရှိချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအေးဝင်း ဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် ပါဝင်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းပြီး မြေပြင်ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးဖော်ထုတ်ရန် တာဝန်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း။

ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအေးဝင်း ခေါင်းဆောင်သော စုံစမ်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့သည် ၂၀၁၇ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်အထိ မောင်တောမြို့နယ်၊ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ်၊ ရသေ့တောင်မြို့နယ်များသို့ ၂၆ ရက်ကြာ သွားရောက်ခဲ့ပြီး တိုင်းရင်းသားကျေးရွာ နှစ်ရွာမှ တိုင်းရင်းသား ၁၉၅ ဦး၊ ဟိန္ဒူဘာသာဝင်များနေထိုင်သည့် ကျေးရွာ နှစ်ရွာမှ ဟိန္ဒူဘာသာဝင် ၂၀၅ ဦးနှင့် ဘင်္ဂါလီကျေးရွာ ၅၄ ရွာမှ ရွာသူ ရွာသား ၂၈၁၇ ဦး စုစုပေါင်း ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသား ၃၂၀၇ ဦးအား တွေ့ဆုံ မေးမြန်းခဲ့ပြီး အသိသက်သေ စုစုပေါင်း ၈၀၄ ဦးတို့၏ သက်သေထုတ်ဆိုချက်များကို ရယူခဲ့ကြောင်း။

စစ်ဆေးတွေ့ရှိချက်များအရ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် အထက်ဌာနမှ ထုတ်ပြန်သော အမိန့်နှင့် ညွှန်ကြားချက်များအပြင် အထူးသဖြင့် မိမိကိုယ်ကို ကာကွယ်ခံပိုင်ခွင့်၊ လက်နက်ကိုင်ပိုင်ခွင့်နှင့် အကြမ်းဖက်တိုက်ဖျက်ရေးတာဝန် ထမ်းဆောင်ရာတွင် လိုက်နာကျင့်သုံးရမည့် ဥပဒေသ (Rule Of Engagement-ROE)ပါ အချက်များကိုလည်း ခေါင်းဆောင်ပိုင်းမှစ၍ လက်အောက်တပ်သားအဆင့်ထိ အလေးထားသိရှိလိုက်နာဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ဖော်ပြပါရှိသည်။

ထို့ပြင် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် နယ်မြေရှင်းလင်းရေး ဆောင်ရွက်ရာတွင် စစ်ပွဲဆိုင်ရာဥပဒေများနှင့်အညီသာ ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး အင်အားအချိုးမညီစွာ သုံးစွဲခဲ့ခြင်း (Use of excessive force) မရှိသည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း။

အကြမ်းဖက်သမားများ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရာတွင် တပ်မတော်စစ်ကြောင်းနှင့် တွဲဖက်ထားရှိသော နယ်ခြားစောင့်ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များကသာ ဖမ်းဆီးခြင်းဖြစ်ပြီး တပ်မတော်မှ လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ပေးခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း၊ ဖမ်းဆီးပြီးနောက် သက်ဆိုင်ရာ နယ်မြေရဲစခန်းများသို့ စနစ်တကျ အတောင်းပတတ် လွှဲပြောင်းပေးခဲ့ကြောင်း၊ ဖမ်းဆီးစဉ် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များမှ ရိုက်နှက်ညှဉ်းပန်းနှိပ်စက်ခြင်း (Persecution) မရှိကြောင်း၊ ရွာဖွဲ့ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရာတွင် ဂျီနီဗာကွန်ဗင်းရှင်းပါ ဥပဒေသများ၊ စစ်ပွဲဆိုင်ရာဥပဒေနှင့်အညီ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးခြင်းဖြစ်ကြောင်း။

လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် အပြစ်မဲ့ရွာသူရွာသားများအား ဥပဒေမဲ့ ပစ်ခတ်သတ်ဖြတ်ခြင်း၊ အမျိုးသမီးများအား လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ အကြမ်းဖက်မှုနှင့် မုဒိမ်းမှုတို့ကို ကျူးလွန်ခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်း၊ ဥပဒေမဲ့ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းခြင်း၊ ရိုက်နှက်ခြင်း၊ သတ်ဖြတ်ခြင်းများ မရှိကြောင်း၊ ကျေးရွာများနှင့် တိမ်းရှောင်ကျေးရွာများမှ ရွာသားများ ပိုင်ဆိုင်သော ပစ္စည်းများ၊ ရွှေ ငွေများ၊ ယာဉ်များ၊ တိရစ္ဆာန်များအား ဖျက်ဆီးခြင်း၊ လုယက်ယူဆောင်ခြင်း၊ သိမ်းယူခြင်းများ လုံးဝမရှိကြောင်း၊ ဘင်္ဂါလီကျေးရွာများတွင် ဗလီများအား မီးရှို့ဖျက်ဆီးခြင်း မရှိကြောင်း၊ ဗလီတက်ခြင်း၊ ဝတ်ပြုဆုတောင်းခြင်းများကို ပိတ်ပင်ကန့်သတ်ခြင်း လုံးဝမရှိဘဲ လွတ်လပ်စွာ ကိုးကွယ်ဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ရွာသားများအား ရွာတွင် မနေနိုင်အောင် ခြိမ်းခြောက်ခြင်း၊ အနိုင်ကျင့်ခြင်း၊ မောင်းထုတ်ခြင်း၊ နေအိမ်များအား မီးရှို့ခြင်းများ မရှိကြောင်း၊ ရွာများမှ ကျန်ရှိနေအိမ်များအား မသမာသူများမှ ဖျက်ဆီးယူဆောင်မှုမရှိရေး သက်ဆိုင်ရာအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့များနှင့် စနစ်တကျ ထိန်းသိမ်းကြပ်မတ်နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ ကျေးရွာများတွင် ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များဖြင့် လှည့်လည်ဆေးကုသပေးခြင်း စုစုပေါင်း ၂၉၁ ကြိမ်၊ ဆန်၊ ဆီ၊ ဆားနှင့် စားသောက်ဖွယ်ရာရိက္ခာများ ထောက်ပံ့ပေးခြင်း စုစုပေါင်း ၂၇၃ ကြိမ်၊ ပစ္စည်းတန်ချိန် ၂၃၄ တန်အား ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ခြင်းများသာရှိကြောင်း အဆိုပါထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

ထုတ်ပြန်ချက်တွင် သက်သေထုတ်ဆိုချက်များအရ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်ရာတွင် အကြမ်းဖက်ခေါင်းဆောင် အဆင့်ဆင့်မှ ကြိုတင်စီမံ၍ တစ်ချိန်တည်း တစ်ပြိုင်တည်း တိုက်ခိုက်ရန် အမိန့်ပေးခဲ့ပြီး ARSA

အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမားအမာခံများနှင့် ရွာသူ ရွာသား၊ ကလေးများ အပါအဝင် အများအပြားပါဝင်၍ တိုက်ခိုက်ခဲ့သော်လည်း တိုက်ခိုက်ပြီးချိန်တွင် အောင်မြင်မှုမရှိသဖြင့် ARSA အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမားများက နေအိမ်များကိုမီးရှို့၍ ဘင်္ဂါလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ဦးစွာထွက်ပြေးကြောင်း၊ ကျန်ရွာသားများမှာ ခြိမ်းခြောက်ပြောဆိုမှုကြောင့် လည်းကောင်း၊ နည်းမျိုးစုံဖြင့် မက်လုံးပေးပြောဆို စည်းရုံးခြင်းများကြောင့် လည်းကောင်း၊ နောက်တစ်ကြိမ် အကြမ်းဖက်သမားများ ဝင်ရောက်လာချိန်တွင် သတ်ဖြတ်ခံရမည်ကို စိုးရိမ်၍ လည်းကောင်း၊ အချို့မှာ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်စဉ်တွင် ကိုယ်တိုင်ပါဝင်သူများ၏ ဆွေမျိုးသားချင်းများဖြစ်၍ ထိခံချိန်မှဖြင့် အဖမ်းခံရမည်ကို စိုးရိမ်သောကြောင့် လည်းကောင်း၊ အချို့ အကြမ်းဖက်သမားများက တာဝန်ပေးချက်အရ တစ်ဖက်နိုင်ငံဒုက္ခသည်စခန်းများမှ တစ်ဆင့် ပြန်လည်ဝင်ရောက်ပြီး မီးရှို့မှုကြောင့် နေစရာအိမ်မရှိတော့၍ လည်းကောင်း၊ အချို့မှာ ရွာသားအများစု ထွက်ပြေး၍ အကြောက်လွန်ပြီး လိုက်ပါသွားရခြင်းကြောင့် လည်းကောင်း၊ ၎င်းတို့၏ သဘောဆန္ဒအတိုင်း တစ်သုတ်ပြီးတစ်သုတ် ဘင်္ဂါလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ထွက်ပြေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း။

ထွက်ပြေးသွားသည့် ဘင်္ဂါလီများအား အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများအပြင် ပြည်တွင်းအခြေစိုက် နိုင်ငံတကာ သံတမန်များမှလည်း သွားရောက်တွေ့ဆုံ၍ တစ်ဖက်နိုင်ငံသို့ မသွားရောက်ရန် ဖျောင်းဖျပြောဆိုသော်လည်း လက်မခံဘဲ ၎င်းတို့နှင့် ဘာသာတူ လူမျိုးတူများရှိရာ ဘင်္ဂါလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့ ထွက်ပြေးခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ကို တွေ့ရှိရကြောင်း ဖော်ပြပါရှိသည်။

ထို့ပြင် ARSA အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမားများသည် ၎င်းတို့အား ကြောက်ရွံ့ပြီး ဩဇာအာဏာ တည်ဆောက်ရန် ရည်ရွယ်၍ ရက်စက်စွာ လည်လှီးသတ်ဖြတ်ခဲ့သည့် တိုင်းရင်းသား၊ ဟိန္ဒူ၊ ဘင်္ဂါလီ လူမျိုး စုစုပေါင်း ၁၃၁ ဦးရှိသည်ကို ဖော်ထုတ်တွေ့ရှိရကြောင်း။

ဤဖြစ်စဉ် ဖော်ထုတ်ချက်များအရ နယ်မြေဒေသလုံခြုံရေးအတွက် ကွပ်ကဲစီမံအုပ်ချုပ်ဆောင်ရွက်မှုနှင့် လုံခြုံရေးသတင်းများ ကြိုတင်လက်ဦးဖော်ထုတ်ရယူနိုင်မှု အားနည်းချက်များကိုလည်း တွေ့ရှိရသဖြင့် ယင်းကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ တာဝန်ရှိသူများကို ဆက်လက်ဖော်ထုတ်အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဖမ်းဆီးအရေးယူရန် ကျန်ရှိနေသည့် ARSA အစွန်းရောက်အကြမ်းဖက်သမားများကိုလည်း ဆက်လက်ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးအရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါထုတ်ပြန်ချက်တွင် ဖော်ပြထားသည်။

သတင်းစဉ်

ရခိုင်ပြည်နယ်သတင်း



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်အား တာဝန်ရှိသူများက မေယုတောင်ကျော်လမ်း ဖောက်လုပ်နေမှုကို ရှင်းလင်းတင်ပြစဉ်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ငန်းချောင်းကျေးရွာရှိ ကလေးငယ်များအား မုန့်များ ဝေငှပေးစဉ်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့်နှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညီပု မောင်တောမြောက်ပိုင်းဒေသသို့ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှု

မောင်တော နိုဝင်ဘာ ၁၃

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း လူသားချင်းစာနာမှု အကူအညီအထောက်အပံ့ပေးရေး၊ ပြန်လည်နေရာချထားရေး၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးစီမံကိန်း(UEHRD)၏ လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သတင်းထုတ်ပြန် နိုင်ရေးအတွက် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဖေမြင့် ဦးဆောင်သော မိဒီယာအဖွဲ့သည် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညီပုနှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မောင်တောဒေသမြောက်ပိုင်းသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ကျေးကန်းပြင်-ကြိမ်ချောင်းလမ်းပေါ်ရှိ အစွလာမ်ဘာသာဝင်များ နေထိုင်လျက် ရှိသည့် ငန်းချောင်းကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိကြသည်။

ငန်းချောင်း ကျေးရွာသားများနှင့် တွေ့ဆုံစဉ် နယ်မြေလုံခြုံရေးနှင့် နေထိုင်စားသောက်မှု အခြေအနေများကို မေးမြန်း၍ နိုင်ငံတော်နှင့် ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့တို့က ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး အပါအဝင် လိုအပ်သည်များကို ပံ့ပိုးဖြည့်ဆည်းပေးမည့် အစီအစဉ်များနှင့် NVC ပြုလုပ်ပေးနေမှု အခြေအနေ များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

အဆိုပါကျေးရွာသည် မောင်တောဒေသ အကြမ်းဖက်မှုဖြစ်စဉ်တွင် ပါဝင်ခြင်းမရှိဘဲ၊ ဖျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမရှိသည့် ကျေးရွာတစ်ခုဖြစ်သည်။

ထို့နောက် ကြိမ်ချောင်းကျေးရွာအနီးရှိ မောင်တောမြို့နယ် ကြိမ်ချောင်း ကျေးရွာနှင့် ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် ဝဋ္ဌကျေးရွာသို့ ဆက်သွယ်မည့် လမ်းအရှည် ရှစ်မိုင်ကျော်ရှိသော မေယုတောင်ကျော်လမ်း စတင်ဖောက်လုပ်သည့်နေရာသို့ ရောက်ရှိကြရာ လမ်းဦးစီးဌာန လမ်းအထူးအဖွဲ့ (၁၇) မှ လမ်းတာဝန်ခံက

မြေသားလမ်း စတင်ဖောက်လုပ်မှု အခြေအနေနှင့် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည့် အစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ကြိမ်ချောင်း-ဗန္ဓုလ လမ်းပေါ်ရှိ ခုံတိုင်(မြို့)ကျေးရွာသစ်သို့ ရောက်ရှိကြရာ မြို့တိုင်းရင်းသားများက ရိုးရာအတီးအမှုတ်အကများဖြင့် ကြိုဆို ကြသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များအား ကျေးရွာ တည်ဆောက်ရေး ရှင်းလင်းဆောင်၍ မောင်တောခရိုင် နယ်စပ်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန ကျေးရွာသစ်တည်ဆောက်နေမှုနှင့် ကျေးရွာ အင်္ဂါရပ်များ ပြည့်စုံအောင် ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည့်အစီအစဉ်များကို ရှင်းလင်း တင်ပြသည်။

ခုံတိုင်(မြို့)ကျေးရွာသစ်ကို ကြိမ်ချောင်း-ဗန္ဓုလလမ်း ပဒကားချောင်း နံဘေးရှိ မြေ ၃၅ ဧကပေါ်၌ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဒေါ်ခင်ကြည် မောင်ဒေးရှင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ တစ်ထပ်တိုက် ၉၆ လုံး၊ ကျေးရွာ စာသင်ကျောင်း၊ ဆေးပေးခန်းနှင့် သာသနိက အဆောက်အအုံများကို စတင်ဆောက်လုပ်ပေး လျက်ရှိသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက တစ်အိမ်ထောင်လျှင် ငွေကျပ် ၅၀၀၀၀ နှုန်းဖြင့် အိမ်ထောင်စု ၃၈ စုအတွက် ငွေကျပ် ၁၉ သိန်းနှင့် ရိုးရာ ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့အတွက် ငွေကျပ် တစ်သိန်း၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့အတွက် ငွေကျပ် နှစ်သိန်း ပေးအပ်ကြပြီး ကျေးရွာအသစ် တည်ဆောက်နေမှုကို ကြည့်ရှုသည်။

မွန်းလွဲပိုင်းတွင် တောင်ပြုလက်ခဲမြို့ရှိ မြန်မာ-ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ် နှစ်နိုင်ငံ

နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်တံတားနှင့် နယ်စပ်ခြံစည်းရိုး ကာရံထားမှုကို လည်းကောင်း၊ အမှတ်(၁) နယ်ခြားစောင့်ရဲကွပ်ကဲမှုအဖွဲ့ တောင်ပြုလက်ခဲ ဝင်၊ ထွက်စခန်း အနီးတွင် ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာကြမည့်သူများအား ယာယီစစ်ဆေးလက်ခံရန် လျာထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် မြေနေရာအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုသည်။

ထို့နောက် ဒိုင်းနက်လူမျိုးများ နေထိုင်ရာ သင်္ဘောလှကျေးရွာသို့ ရောက်ရှိ ကြပြီး ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများအား တွေ့ဆုံအားပေးစကားပြောကြား၍ အသက်(၁၀၀)ခန့်ရှိ အဘိုး၊ အဘွား ငါးဦးအတွက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့က ထောက်ပံ့ငွေများကို ဂါရဝပြု ပေးအပ်သည်။

ညနေပိုင်းတွင် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံမှ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသူများအား စိစစ်လက်ခံရန် လျာထားသည့် အမှတ်(၁)နယ်ခြားစောင့်ရဲကွပ်ကဲမှုအဖွဲ့ ငါးခုရစခန်းအနီးရှိ မြေနေရာနှင့် လှေဆိပ်တို့အား လှည့်လည်ကြည့်ရှုသည်။

ယင်းနောက် ငါးခုရကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးရုံး၌ ဗုဒ္ဓဘာသာ၊ ဟိန္ဒူနှင့် အစ္စလာမ်ဘာသာဝင်များအား တွေ့ဆုံ၍ နယ်မြေလုံခြုံရေး၊ နေထိုင် စားသောက်မှု အခြေအနေများအပါအဝင် သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြရာ ကျေးရွာသားများက အချိန်မီ စပါးရိတ်သိမ်းရန်လိုအပ်မှု၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ် ရေးနှင့် ကျေးရွာ၏ လိုအပ်ချက်များကို တင်ပြကြသည်။

တင်ပြချက်များအပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့က ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ကျေးရွာ၏ လိုအပ်ချက်များကို ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက် ပေးပြီး အခြားလိုအပ်သည်များကို တာဝန်ရှိသူများနှင့် ဆက်လက်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

သတင်းစဉ်

စစ်တွေမြို့၌ ဂျပန်ဦးနှောက်ရောင်ကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်း အသိပညာပေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်

စစ်တွေ နိုဝင်ဘာ ၁၃

ဂျပန် ဦးနှောက်ရောင်ကာကွယ်ဆေး အစုလိုက်ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်း(၂၀၁၇) ၏ ကျောင်းအခြေပြု ကာကွယ် ဆေးထိုးလုပ်ငန်းကို နိုင်ငံတစ်ဝန်း၌ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်တွင် တစ်ပြိုင်တည်း ထိုးနှံသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်၏ ဂျပန်ဦးနှောက် ရောင် ကာကွယ်ဆေး အစုလိုက် ထိုးနှံခြင်းလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် ပြည်နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနက ကြီးမှူး၍ စစ်တွေမြို့နယ် ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်းပြီး ပြည်သူလူထုထံသို့ အသိပညာပေး ခြင်း၊ လှုံ့ဆော်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို ယမန်နေ့ နံနက်ပိုင်းက စစ်တွေမြို့ရှိ မြို့မဈေး၊ ကားဂိတ်၊ သင်္ဘောဆိပ်၊ အမြန်ရေယာဉ်ဆိပ်၊ လေဆိပ်၊ လူစည် ကားရာ နေရာများနှင့် လမ်းဆုံလမ်းခွ



များတွင် ပို့စတာများ၊ မြေစိုက်ပို့စတာ များ၊ ဆေးထိုး စုရပ်နဖူးစည်း၊ ဖိတ်ကြား လွှာ၊ ကာကွယ်ဆေးထိုးမှတ်တမ်း၊ အသိပညာပေးလက်ကမ်းစာစောင်၊ လမ်းပြတ် နဖူးစည်း၊ စည်းရုံးလှုံ့ဆော် ရေးသီချင်းနှင့် တေးဗီဒီယိုများ ပါဝင်သော ဒီဗီဒီ၊ ဈေးဆိုင်များတွင် ချိတ်ဆွဲရန် နဖူးစည်းနှင့် တီရှပ်

အင်္ကျီများ ဝေငှခြင်းတို့ကို အရှိန် အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ အသိပညာပေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရာ၌ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ကြီးကြပ်(၂) သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၁၀၁ ဦးက ပါဝင်ဆောင် ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

ဝင်းမင်းစိုး(ပြန်/ဆက်)

ကာယဗလမောင်နှင့် အမျိုးသမီး ကာယကြံ့ခိုင်မှုပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ

စစ်တွေ နိုဝင်ဘာ ၁၃

၂၀၁၇ ခုနှစ် ရခိုင်ပြည်နယ် မြို့နယ်ပေါင်းစုံ အသက်(၂၅) နှစ်အောက် ကာယဗလမောင်နှင့် အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှု ပြိုင်ပွဲအချိုးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် စစ်တွေမြို့ ဦးဥတ္တမခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ ပြိုင်ပွဲကို စတင်ကျင်းပရာ ကာယဗလမောင် ပြိုင်ပွဲတွင် ၆၀ ကီလိုတန်း၊ ၆၅ ကီလိုတန်း၊ ၇၀ ကီလိုတန်း နှင့် ၇၅ ကီလိုတန်းအထက်ပြိုင်ပွဲဝင်များက ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ဆက်လက်၍ ဆုချီးမြှင့်ပွဲကိုကျင်းပရာ ၆၀ ကီလိုတန်းတွင် ဦးမောင်သိန်းက ပထမ၊ ၆၅ ကီလို တန်းတွင် ကျော်စံလင်းက ပထမ၊ ၇၀ ကီလိုတန်းတွင် မောင်ထွန်းလင်းက ပထမဆုရရှိကြပြီး စစ်တွေခရိုင် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင့်လှိုင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။ ထို့နောက် အမျိုးသမီးကာယ ကြံ့ခိုင်မှုပြိုင်ပွဲကို ကျင်းပရာ အရပ် ၅ ပေ ၃ လက်မ အောက် ပြိုင်ပွဲဝင် ၁၅ ဦးနှင့် အရပ် ၅ ပေ ၃ လက်မ အထက် ပြိုင်ပွဲဝင် ၁၈ ဦးတို့ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။

ဆက်လက်၍ ဆုချီးမြှင့်ပွဲကိုကျင်းပရာ ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်၏ဇနီး ဒေါ်ဝင်းကြည်က ၅ ပေ ၃ လက်မ အထက်တွင် ပထမဆုရရှိသော မခင်မိမိကျော်နှင့် ဆုရရှိ ကြသူများအား လည်းကောင်း၊ ပြည်နယ်အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ချောစုဝင်းက ၅ ပေ ၃ လက်မအောက်တွင် ပထမဆုရရှိသော မခင်မိမိကျော်နှင့် ဆုရရှိကြသူများအား လည်းကောင်း ဆုများပေးအပ်ကြသည်။

ယနေ့ပြိုင်ပွဲကို ၂၀၁၇ ခုနှစ် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်

အဆင့် ကာယဗလမောင်နှင့် အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှု ပြိုင်ပွဲတွင် ရခိုင်ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် အတွက် လက်ရွေးစင်အားကစားသမားများ ပေါ်ထွက်လာ စေရန် ရည်ရွယ်ကျင်းပရခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“အရင်တုန်းက ရခိုင်ပြည်နယ်မှာ ကာယဗလ မောင် နဲ့ ကာယအလှူမယ်ပြိုင်ပွဲကို နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း ကျင်းပ ခဲ့ပါတယ်။ ကာယကြံ့ခိုင်မှုအနေနဲ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်မှာ တစ်ကြိမ် ကျင်းပခဲ့ပြီးတော့ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်တွေမှာ မကျင်းပနိုင်ခဲ့ပါဘူး။ ဒီပြိုင်ပွဲက ရခိုင် ပြည်နယ် မြို့နယ်ပေါင်းစုံပြိုင်ပွဲ ဖြစ်တဲ့အတွက် မြို့နယ် အားလုံးက ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမားတွေ ရရှိအောင် ကာယဗလမောင်ပြိုင်ပွဲမှာ တစ်မြို့နယ်က လေးဦး၊ ကာယ ကြံ့ခိုင်မှုမှာ တစ်တန်းကို နှစ်ဦးနှုန်းနဲ့ လေးဦးရရှိအောင် စီစဉ်ခဲ့ရပါတယ်။ ကာယဗလမောင်ပြိုင်ပွဲမှာ ပထမ တစ်သိန်းခွဲ၊ တစ်သိန်းခွဲအောက်အထိ ဆုချီးမြှင့်ပေးခဲ့ပြီး တော့ ကာယကြံ့ခိုင်မှုပြိုင်ပွဲမှာ ပထမ နှစ်သိန်း၊ တစ်သိန်းခွဲ၊ တစ်သိန်းခွဲ ဆုချီးမြှင့်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီပြိုင်ပွဲက ပထမဆုရရှိ တဲ့သူတွေကို ရန်ကုန်မြို့မှာ ကျင်းပမယ့် ၂၀၁၇ ခုနှစ် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အဆင့် ကာယဗလမောင်နဲ့ အမျိုးသမီးကာယကြံ့ခိုင်မှု ပြိုင်ပွဲမှာ ပြည်နယ်ကိုယ်စားပြု ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ဖို့အတွက် စခန်းသွင်းလေ့ကျင့်ပေး သွားမှာပါ” ဟု ရခိုင်ပြည်နယ်အားကစားနှင့် ကာယပညာ ဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါ်ခင်မေဌေးက ပြောသည်။

တင်ထွန်း(ပြန်/ဆက်)

စစ်တွေမြို့၌ စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူထုကျန်းမာရေးလုပ်သား(သစ်လွင်) သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် အရန်သားဖွားဆရာမများ(ပွမ်းမံ)သင်တန်းဆင်းပွဲ ကျင်းပ

စစ်တွေ နိုဝင်ဘာ ၁၃
ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့၌ စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူထု ကျန်းမာရေးလုပ်သား(သစ်လွင်) သင်တန်းဆင်းပွဲနှင့် အရန်သားဖွားဆရာမများ (ပွမ်းမံ)သင်တန်းဆင်းပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် စစ်တွေမြို့ ဒေသန္တရကျန်းမာရေး ဌာန သင်တန်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ်ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာကြည်ကြည်၊ IRC (အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အကူအညီပေးရေးအဖွဲ့) Health Coordinator ဒေါက်တာကျော်ထွန်းနိုင်၊ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ရှေးဦးစွာ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာကြည်ကြည်နှင့် IRC (အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ အကူအညီပေးရေးအဖွဲ့) Health Coordinator ဒေါက်တာကျော်ထွန်းနိုင်တို့က သင်တန်းဆင်းအမှာစကား ပြောကြားသည်။

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများကို လူတိုင်း လက်လှမ်းမီစွာ ရရှိခံစားနိုင်ရေးအချက်များ ပါဝင်သည့် ပဏာမကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းမှာ လူတိုင်း အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းတစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျေးလက်နေပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေးအသိပညာမြင့်မားရေး၊ ရောဂါကာကွယ်ရေး၊ မိခင်သေနှုန်းကျဆင်းရေး၊ ကလေးသေနှုန်းကျဆင်းရေး၊ ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်သော အလေ့အကျင့်ကောင်းများ ဖြစ်ပေါ်လာစေရေးနှင့် လူတိုင်းသက်တမ်းစေ့ အသက်ရှည်စွာနေထိုင်ရေး စသည့် ကျန်းမာရေးအဆင့်အတန်းမြင့်မားလာစေရေးအတွက် အခြေခံကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ပူးပေါင်းပြီး စေတနာ့ဝန်ထမ်းလုပ်ငန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နေသူများမှာ အရန်သားဖွားဆရာမများနှင့် စေတနာ့ဝန်ထမ်း လူထုကျန်းမာရေး လုပ်သားများပင် ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ အမျိုးသားကျန်းမာရေးစီမံချက် ၂၀၁၇ - ၂၀၂၁ ရည်မှန်းချက်များ အကောင်အထည်ဖော်



ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် စေတနာ့ဝန်ထမ်းလူထုကျန်းမာရေးလုပ်သားနှင့် အရန်သားဖွားဆရာမများကို ယခုလို မွေးထုတ်ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း စစ်တွေမြို့နယ် ကျန်းမာရေး ဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ကျန်းမာရေးမှူး ဦးစောဝင်းမောင်က ပြောသည်။

ဆက်လက်ပြီး သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်ပေးအပ်ပွဲနှင့် သင်တန်းတွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ဆုရရှိသူများကို

မြို့နယ်ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာကြည်ကြည် သာနှင့် တာဝန်ရှိသူများက အသီးသီးပေးအပ်ကြသည်။ ထို့နောက် လူထုကျန်းမာရေး လုပ်သားများကိုယ်စား သင်တန်းသားတစ်ဦးက လည်းကောင်း၊ အရန်သားဖွား ဆရာမများကိုယ်စား သင်တန်းသားတစ်ဦးက လည်းကောင်း ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။

ဝင်းမင်းစိုး(ပြန်/ဆက်)

ငါးဖမ်းစဉ် ခြောက်လုံးပြူးသေနတ်နှင့် ကျည်ဆန်များတွေ့ရှိ၍ လာရောက်အပ်နှံ

ပဲခူး နိုဝင်ဘာ ၁၃
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အုတ်ဖိုရဲစခန်းသို့ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီခန့်က လုပ်သေနတ် ခြောက်လုံးပြူးတစ်လက်နှင့် ကျည်များ လာရောက်အပ်နှံကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ အုတ်ဖိုမြို့ ကွေ့ချောင်းရပ်ကွက်ရှိ မောင်မျိုးမင်း (၉)နှစ်၊ မလဲ့လဲ့ဝင်း (၆)နှစ်တို့ မောင်နှမနှစ်ဦးသည် သိမ်ကျောင်းရိုးအတွင်း ငါးဖမ်းစဉ် လုပ်သေနတ်ခြောက်လုံးပြူး (တစ်ထောင့်ထိုး)တစ်လက်၊ နံပါတ်မပါ၊ ၉ မမ ကျည် နှစ်ထောင့် ၁၉၇၅၊ ပွိုင့် ၃၈ ကျည် (2Z54RAL)၊ ပွိုင့် ၃၀ ကာဘိုင်ကျည်တစ်ထောင့် (LC54)တို့အား ပလတ်စတစ်အိတ်အတွင်း ထည့်ထားသည်ကို တွေ့ရှိသဖြင့် ယူဆောင်လာပြီး ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးတင်မျိုးဝင်းအား ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ဦးတင်မျိုးဝင်းက အလံတိုင်ကုန်းစု ကွေ့ချောင်းရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး



ဦးစိန်လွင်ဦးထံ အပ်နှံရာ ၎င်းမှတစ်ဆင့် အုတ်ဖိုရဲစခန်းသို့ လာရောက်အပ်နှံခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပရိဘောဂ်ယာဉ် ဘရိတ်ပေါက်ပြီး ရေထဲပြုတ်ကျ

ကော့ကရိတ် နိုဝင်ဘာ ၁၃
ကရင်ပြည်နယ် ကော့ကရိတ်မြို့နယ် ကျိုဒီးမြို့ ကျိုဒီး-ညောင်ရိပ်သာ ကူးတို့ ဆိပ်တွင် ပရိဘောဂ်ယာဉ်တစ်စီး ရေထဲသို့ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက ပြုတ်ကျခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၄ နာရီတွင် မြဝတီမှ မော်လမြိုင်သို့ ငါး ၄၁ ဖာတင်ဆောင်၍ ကျောက်ပုံကျေးရွာ မုပွန်မြို့နယ်နေ ချစ်ဦး(၂၃)နှစ် မောင်းနှင်လာသော ပရိဘောဂ်ယာဉ်သည် ကမ်းနားသို့အဆင်းတွင် ဘရိတ်ပေါက်သွားသဖြင့် ယာဉ်မောင်းသည် ယာဉ်ပေါ်မှ ခုန်ဆင်းခဲ့ပြီး ယာဉ်မှာ ရေထဲသို့ကျသွားကာ နစ်မြုပ်သွားခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်ကြောင့် လူထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှုမရှိကြောင်းနှင့် ယာဉ်မောင်းအား ကျိုဒီး မြို့မရဲစခန်းက အရေးယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

စိုးထက်အောင်(ပြန်/ဆက်)

တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃
ရေပူနှင့်မရမ်းချောင် အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းများက တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် တင်သွင်း/တင်ပို့သော ကုန်ပစ္စည်းများကို စစ်ဆေးမှုပြုလုပ် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှုခြောက်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၄ ဒသမ ၆၅၄ သန်းခန့်) သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး

ထူးခြားဖမ်းဆီးမှုအနေဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်တွင် မူဆယ်သို့သွားရောက်မည့် ယာဉ်များအား ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးမှုများဆောင်ရွက်စဉ် မိုင်တိုင် (၁၉၁)မိုင် ပန်ဖတ်ကျေးရွာနှင့် ပန်ဖတ်တံတားအကြား ရပ်တန့်ထားသော DYNA ခြောက်ဘီးယာဉ်တစ်စီးကို တွေ့ရှိ၍ စစ်ဆေးခဲ့ရာ ယာဉ်ပေါ်၌ တရားဝင် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား

အမြန်လမ်းတွင် ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်ပွား

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃
ရန်ကုန်- မန္တလေး အမြန်လမ်းမကြီး၏ ပန်းတင်အမြန်လမ်းပိုင်းတွင် ကိုသူမောင်းနှင်လာသော မော်တော်ဆိုင်ကယ်မှာ ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်း ၁၂ နာရီခွဲကျ အမြန်လမ်းအား အရှေ့မှအနောက်သို့ ဖြတ်မောင်းစဉ် ရန်ကုန်မှ မန္တလေးသို့ ယာဉ်မောင်း ဦးစိုးဝင်း မောင်းနှင်လာသည့်ယာဉ် ယာဘက်တံခါးအား ဝင်တိုက်ခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ဆိုင်ကယ်မောင်းသူ ကိုသူမှာ ဒဏ်ရာရရှိ၍ တပ်ဖွဲ့ပိုင် ယာဉ်ဖြင့် နေပြည်တော် ခုတင် (၁၀၀၀)ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ရသည်။ သို့ပါ၍ အမြန်လမ်းပေါ်တွင် တက်ရောက်မောင်းနှင်ခဲ့မရှိဘဲ မော်တော်ဆိုင်ကယ်အား အမြန်လမ်းပေါ် တက်ရောက်မောင်းနှင်သောကြောင့် သက်ဆိုင်ရာက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

ထို့အပြင် ယမန်နေ့ ည ၈ နာရီ ၃၅ မိနစ်က အမြန်လမ်းမကြီးတွင် ရန်ကုန်မှ နေပြည်တော်သို့ ယာဉ်မောင်း စန်းကိုဦး မောင်းနှင်လာသော ဘုရားဖူးယာဉ်မှာ ရှေ့ယာဉ်မောင်း ထွန်းထွန်းစိုး မောင်းနှင်သောယာဉ်အား ကျော်တက်စဉ် ယာဉ်နှစ်စီးယှဉ်၍ မောင်းနှင်ရာမှ တိုက်မိခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်ကြောင့် ယာဉ်နှစ်စီးစလုံးပေါ်မှ ခရီးသည်များ ထိခိုက်မှုမရှိသော်လည်း ယာဉ်များမှာ အနည်းငယ်ပျက်စီးသွားကြောင်း သိရသည်။ သို့ပါ၍ ယာဉ်မဆင်မခြင်မောင်းနှင်သူ ယာဉ်မောင်းများအား သက်ဆိုင်ရာက အမှုဖွင့်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သန်းဦး (လေးမျက်နှာ)



ကလေးဝမြို့နယ်တွင် ကားဖြင့်သယ်ဆောင်လာသော တမလန်းခွဲသားများ သိမ်းဆည်းရမိ

ကလေးဝ နိုဝင်ဘာ ၁၃
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးဝမြို့နယ်တွင် ကလေးဝ-ရေဦးကားလမ်း မိုင်တိုင် (၈၄)မိုင်အနီး အောင်ချမ်းသာကျေးရွာအနောက်ဘက် လေးမိုင်ခန့် အကွာတွင် ယနေ့ နံနက် ၄ နာရီက ယာဉ်မောင်း ဦးခင်မောင်ကြည် (၄၅) နှစ် မောင်းနှင်လာသော Light Track ကားဖြင့် ကလေးဝမြို့နယ် ယုလေလယ်ကျေးရွာမှ သယ်ဆောင်လာသော တမလန်းခွဲသားဆိုင်ခုံ ကိုးချောင်း (သုညဒသမ ၅၀၈၂ တန်)ကို မဟာမြိုင်ဘိနယ်တာဝန်ခံ ဦးစန်းနိုင်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များက သက်သေများနှင့်အတူ သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သက်ဟန်(ကလေးဝ)

စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃
ရမည်းသင်းခရိုင် ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက် ညနေ ၅ နာရီက ရမည်းသင်းမြို့နယ် ရန်ကုန်-မန္တလေး ကားလမ်း သတ္တဝါချင်းကျေးရွာလမ်းဆုံတွင် ထွန်းထွန်းနိုင် (ခ)ထွန်းနိုင် မောင်းနှင်ပြီး မသန်းသန်းဦး(ခ)မဦး လိုက်ပါလာသည့် ဆိုင်ကယ်ကိုရှာဖွေရာ မသန်းသန်းဦး(ခ)မဦးထံမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၃၅၄၆ ပြားနှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းနှစ်လုံးတို့ကို လည်းကောင်း။

အလားတူ ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီက မောင်တောခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် မောင်တောမြို့နယ် မြို့ဦးအုပ်စု လသာကျေးရွာနေ မဆောတာရာ၏ နေအိမ်ကို ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၆၆၄ ပြားကို လည်းကောင်း။

နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂၈)ကျိုင်းတုံမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ကျိုင်းတုံမြို့နယ် မိုင်းဇင်းကျေးရွာအုပ်စု နောင်ဦးကောင်ရွာထိပ် ကျိုင်းတုံ-တာချီလိတ် ကားလမ်းတွင် ဆိုင်ကယ်နှင့်အတူ အားဆန်အားရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၉၀၀၊ ငွေကျပ် ၅၀၀၀ နှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းတစ်လုံးတို့ကို လည်းကောင်း။

ထို့အတူ ယင်းနေ့ ညနေ ၄ နာရီက မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၀)တာချီလိတ်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် တာချီလိတ်မြို့နယ် ဖန်မင်ကျေးရွာအုပ်စု စလီကျေးရွာ Level ကားအလှဆင်ဆိုင်နေ စိုင်းနွန်း(ခ)ထေဝါဆပ်ရွတ်(ထိုင်းနိုင်ငံသား)ကိုရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၃၁၀ ကို လည်းကောင်း။

အလားတူ မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၃၀)တာချီလိတ်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် တာချီလိတ်မြို့ မကာဟိုခမ်းရပ်ကွက် သစ္စာလမ်းနှင့် ခွာညိုလမ်းထောင့်တွင် မနန်းကူ၊ စိုင်းဆန်လူး၊ မနန်းခေါင်လူ၊ မနန်းစံငွေနှင့် မနန်းနုယဉ်တို့ကို ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၂၀၀၀ နှင့် ဘိန်းစိမ်း ၂၇ ဒသမ ၆ ကီလိုတို့ကို လည်းကောင်း သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ဘီဘီစီအာဖရိကတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဆုအတွက် အော့ဘာမေယန်နှင့် ဆာဒီယိုမာနေးတို့ရေပန်းစားနေ

၂၀၁၇ ခုနှစ်၏ ဘီဘီစီ အာဖရိကတစ်နှစ်တာ အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို လာမည့်ဒီဇင်ဘာလတွင် ပေးအပ်ချီးမြှင့်တော့မည်ဖြစ်ရာ အဆိုပါဆုအတွက် လက်ရှိတွင် ကစားသမားငါးဦးစာရင်းထွက်ပေါ်လျက်ရှိပြီး အော့ဘာမေယန်၊ နာဘီကီတာ၊ ဆာဒီယိုမာနေး၊ ဗစ်တာမော့ဆက်နှင့် မိုဟာမက်ဆာလတ်တို့ပါဝင်လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းကစားသမားငါးဦးအနက် အော့ဘာမေယန်နှင့် ဆာဒီယိုမာနေးတို့မှာ ဆုရရှိရန်ရေပန်းစားလျက်ရှိပြီး ဆုပေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်းလည်းသိရသည်။

ဒေါ့မွန်အသင်းနှင့် ဂါဘွန်အသင်းတို့၏ အားထားရသည့် ကွင်းလယ်ကစားသမား အော့ဘာမေယန်သည် ယခုနှစ်တွင် ပဏာမရွေးချယ်ခံခဲ့ရသည့် ကစားသမားစာရင်းတွင် ငါးနှစ်ဆက်တိုက်ပါဝင်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး လီဗာပူးအသင်းမှ ဆီနီဂေါလူငယ်ကြယ်ပွင့် မာနေးသည်လည်း သုံးနှစ်ဆက်တိုက်ပါဝင်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ချယ်လ်ဆီးအသင်းမှ နိုင်ဂျီးရီးယားလူငယ်ကစားသမား ဗစ်တာမော့ဆက်သည် နှစ်ကြိမ်ဆက်တိုက် ပဏာမကစားသမားစာရင်းတွင် ပါဝင်လာခဲ့ပြီး ကီတာနှင့် မိုဟာမက်ဆာလတ်တို့မှာမူ ယခင်က

တစ်ကြိမ်မျှ အရွေးချယ်ခံကစားသမားအဖြစ် ပါဝင်လာခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ ယခုတစ်ကြိမ်မှသာ ပါဝင်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အာဖရိကနိုင်ငံများဖလားပြိုင်ပွဲကို ဖေဖော်ဝါရီလကတည်းက ကျင်းပပြီးစီးခဲ့ခြင်းဖြစ်သော်လည်း ယခုပေးအပ်မည့် ဘီဘီစီအာဖရိကတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးဆုအတွက်မူ အာဖရိကအခြေစိုက်သတင်းစာပညာရှင်များနှင့် နည်းပြများအနေဖြင့် ကင်မရွန်းကစားသမားတစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမျှ ရွေးချယ်ခံခြင်းမရှိခဲ့သည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရမည်ဖြစ်သည်။

ဒေါ့မွန်ကွင်းလယ်ကစားသမား အော့ဘာမေယန်သည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် ထူးချွန်သည့်ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်ခဲ့ပြီး ဒေါ့မွန်အသင်းနှင့်အတူ သွင်းဂိုး ၃၅ ဂိုးသွင်းယူပေးခဲ့ကာ ဂျာမန်ပိုကယ်ဖလားကိုလည်း ရယူပေးနိုင်ခဲ့သူဖြစ်သည်။

လီဗာပူးကစားသမား ဆာဒီယိုမာနေးသည်လည်း ပီအက်ဖ်အေတစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုနှင့် လီဗာပူးအသင်း၏ တစ်နှစ်တာအကောင်းဆုံးကစားသမားဆုအတွက် မဲပေးခံထားရသည့် ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်ပြီး ဘလွန်းဒီအော့ဆုအတွက် ပဏာမကစားသမားစာရင်းတွင်လည်း ပါဝင်လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။



စပါးကွင်းလယ်ကစားသမား ဒမ်ဘီလီ အာဆင်နယ်နှင့် ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်လာမည်

စပါးကွင်းလယ်ကစားသမား ဒမ်ဘီလီသည် လက်ရှိတွင် ရရှိထားသည့်ဒဏ်ရာပြန်လည်သက်သာလာပြီဖြစ်သောကြောင့် ယခုသီတင်းပတ်အတွက်တွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့် အာဆင်နယ်အသင်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်လာမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

ဘယ်လ်ဂျီယံကြယ်ပွင့် ဒမ်ဘီလီသည် ခြေထောက်ဒဏ်ရာရရှိထားရာမှ အပြည့်အဝပြန်လည်ကစားနိုင်ပြီဖြစ်ပြီး လွန်ခဲ့သည့်နှစ်လကျော်ကမူ ဒဏ်ရာပြဿနာကြောင့် ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်တစ်ပွဲမှ ပါဝင်ကစားပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိခဲ့ပေ။

ဒမ်ဘီလီသည် ယခုနှစ်ဘောလုံးရာသီတွင် ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ် ခြောက်ပွဲသာလျှင် ပါဝင်ပွဲထွက်ကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ခရစ္စတယ်ပဲလေအသင်းအား တစ်ဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည့်ပွဲစဉ်တွင်မူ ၄၅ မိနစ် ပါဝင်ကစားပေးခဲ့သည်။

စပါးအသင်းသည် လက်ရှိတွင် အမှတ်ပေးဇယားထိပ်ဆုံး၌ ဦးဆောင်နေသည့် မန်စီးစီးအသင်းနှင့် ရှစ်မှတ်ကွာအနေအထားဖြင့် အဆင့်(၃)နေရာတွင်ရပ်တည်လျက်ရှိသည်။



ဘောလုံးလောကသတင်းတိုများ

ဘာစီလိုနာတိုက်စစ်မှူး လီယွန်နယ် မက်ဆီသည် စပါးကွင်းလယ်ကစားသမား ဒမ်ဘီလီအား ဘာစီလိုနာအသင်းသို့ ရောက်ရှိလာရန် မျှော်လင့်လျက်ရှိပြီး ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းကလည်း ဒမ်ဘီလီအား စိတ်ဝင်စားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ် တိုက်စစ်မှူး ဖာနန်ဒိုတောရက်စ်သည် ပရီမီယာလိဂ်သို့ တစ်ကျော့ပြန်လည်ခြေချရန်စီစဉ်လျက်ရှိပြီး ဆောက်သစ်တန်အသင်းနှင့် နယူးကာဆယ်အသင်းတို့၏ မျက်စိကျခြင်းကိုလည်း ခံထားရကြောင်း သိရသည်။

မန်ယူအသင်းသည် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်ကွင်းလယ်ကစားသမား အဆန်စီယိုအား ခေါ်ယူရန်အတွက် ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် ၁၇၇ သန်းအထိပေး၍ ကမ်းလှမ်းရန်အသင့်ရှိနေကြောင်း သိရသည်။

ဝက်စ်ဟမ်းအသင်းသည် တိုက်စစ်မှူး အနာတိုပစ်အား လာမည့်ဇန်နဝါရီအပြောင်းအရွှေ့ကာလအတွင်း ရောင်းချလိမ့်မည်မဟုတ်ကြောင်းသိရသည်။

မန်ယူအသင်းသည် အင်္ဂလန်နောက်ခံလူလုခံရောအား ဇန်နဝါရီအပြောင်းအရွှေ့ကာလအတွင်း ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် သန်း ၂၀ ဖြင့် ရောင်းချသွားရန် ပြင်ဆင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ငွေကြယ် - ရေးသားသည်



ချယ်လ်ဆီးကွင်းလယ်လူ ဟာဇက် ရီးယဲလ်နည်းပြဇီဒန်း၏ ပထမပစ်မှတ်ဖြစ်လာ

ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် ချယ်လ်ဆီးအသင်း၏ အားထားရသည့် ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်သည့် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဟာဇက်သည် စပိန်လာလီဂါကလပ် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းနှင့်ပြု ဇီဒန်း၏ လက်အောက်တွင် ကစားလိုကြောင်း ဘယ်လ်ဂျီယံရုပ်မြင်သံကြားဌာနတစ်ခုနှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်းခန်းတစ်ခုတွင် ပြောကြားခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့် ရီးယဲလ်မက်ဒရစ်အသင်းတွင် အောင်မြင်မှုရရှိနေသည့် နည်းပြဇီဒန်းကလည်း အဆိုပါဘယ်လ်ဂျီယံကွင်းလယ်ကစားသမားဟာဇက်အား ခေါ်ယူရန်အတွက် ပထမဦးစားပေးပစ်မှတ်အဖြစ် သတ်မှတ်လာခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အသက်(၂၆)နှစ်အရွယ်ရှိ ကွင်းလယ်ကစားသမား ဟာဇက်သည် လွန်ခဲ့သည့် ငါးနှစ်က အနောက်လန်ဒန်ကလပ် ချယ်လ်ဆီးအသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့လာခဲ့သူဖြစ်ပြီး လက်ရှိတွင် ချယ်လ်ဆီးအသင်းနှင့်အတူ ပရီမီယာလိဂ်ဖလားနှစ်ကြိမ်အထိ ဆွတ်ခူးပေးထားနိုင်ခဲ့သည့် ကစားသမားလည်းဖြစ်သည်။

ချယ်လ်ဆီးအသင်းသည် လက်ရှိတွင် ကွင်းလယ်ကစားသမား ဟာဇက်အား စာချုပ်သစ်တစ်ရပ်ထပ်တိုးချုပ်ဆိုရန် ကမ်းလှမ်းထားပြီး ယင်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ပါက ပရီမီယာလိဂ်တွင် ဈေးအမြင့်ဆုံးကစားသမားဖြစ်လာမည်ဖြစ်လည်းဖြစ်သည်။ ချယ်လ်ဆီးအသင်းသည် ဟာဇက် အားစာချုပ်သစ်ချုပ်ဆိုရန်ကမ်းလှမ်းထားသော်လည်း သဘောတူညီမှုတစ်စုံတစ်ရာ ရရှိထားခြင်း မရှိဘဲ စာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပါက တစ်ပတ်လုပ်ခလစာပေါင် သုံးသိန်းရရှိမည်ဖြစ်သည်။

ဇာဟာအား အာဆင်နယ် ပစ်မှတ်ထားနေ

အာဆင်နယ်အသင်းသည် ချီလီတိုက်စစ်မှူး ဆန်းချက်ဇ်မှာ အသင်းမှ ထွက်ခွာတော့မည်ဖြစ်သောကြောင့် ၎င်းနေရာတွင် အစားထိုးရန်အတွက် ခရစ္စတယ်ပဲလေအသင်းမှ တိုင်ပင်ချိတ်ဆက်ကြယ်ပွင့်ကစားသမား ဇာဟာအား ခေါ်ယူရန် ပစ်မှတ်ထားလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။

အာဆင်နယ်အသင်းနည်းပြ အာစင်ဝင်းဂါးသည် လက်ရှိတွင် တောင်ပံကစားသမား ဇာဟာအား ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် ၃၅ သန်းဖြင့် ခေါ်ယူရန်အသင့်အနေအထားတွင် ရှိနေပြီး ခရစ္စတယ်ပဲလေအသင်းကမူ ဇာဟာအား အသင်းတွင် ဆက်ရှိရန် မျှော်လင့်လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။



ခရိုအေးရှားအသင်း ကမ္ဘာ့ဖလားဝင်ခွင့်ရရှိ

ခရိုအေးရှားအသင်းသည် ကမ္ဘာ့ဖလားဝင်ခွင့်အတွက် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် play-off ပွဲစဉ်တွင် နှစ်ကျော့ပေါင်းရလဒ် လေးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ဂရိအသင်းအား အနိုင်ရရှိကာ ၂၀၁၈ ရုရှားကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲသို့ ဝင်ခွင့်တစ်နေရာရရှိသွားခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ခရိုအေးရှားအသင်းသည် ပထမအကျော့ အိမ်ကွင်းတွင် လေးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ပြီး ဒုတိယအကျော့အဝေးကွင်းတွင် ဂိုးမရှိသရေရလဒ်ထွက်ပေါ်ကာ နှစ်ကျော့ပေါင်းဂိုးရလဒ်ဖြင့် ဝင်ခွင့်ရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ ခရိုအေးရှားအသင်းသည် ယခုတစ်ကြိမ်ဝင်ခွင့်ရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် လွတ်လပ်ပြီးနောက် ၁၀ ကြိမ်အထိဝင်ခွင့်ရရှိခဲ့ခြင်းလည်းဖြစ်သည်။

ပြည်တွင်းရေးရာ

ဒေါ်ပုံမြို့နယ်အတွင်း Advanced Metering Infrastructure (AMI) Project အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃

ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် လျှပ်စစ်နှင့် စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းခိုင်သည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြိုးမင်းသိန်းနှင့် ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေး ကော်ပိုရေးရှင်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဒေါ်ပုံမြို့နယ်အတွင်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် Advanced Metering Infrastructure (AMI) Project ဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေများအား သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ရှေးဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့်အဖွဲ့သည် ဒေါ်ပုံမြို့နယ် လျှပ်စစ်မန်နေဂျာရုံးဝင်းအတွင်းရှိ ၃၃/၆၆ ကေပီ (10x2) အမိဗီအေဓာတ်အားခွဲရုံအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေး ကော်ပိုရေးရှင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်မောင်လတ်က ဒေါ်ပုံမြို့နယ်အတွင်း လက်ရှိတပ်ဆင်ထားသည့် Off-site Meter Reading (OMR) မီတာကိုအသုံးပြု၍ Advanced Metering Infrastructure (AMI) စနစ်သို့ အဆင့်မြှင့်တင် ပြောင်းလဲအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်အခြေအနေများကို လည်းကောင်း၊ မြန်မာစီးပွားရေး ဦးပိုင်လီမိတက်နှင့် မီတာထုတ်လုပ်သည့်လုပ်ငန်းအား အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် Myanmar Machinery Manufacturing Co., Ltd. မှ မန်နေဂျာဒေါ်ခင်ခင်က ဦးမျိုးအောင်က AMI မီတာစနစ်၏ နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဒေါ်ပုံမြို့နယ် လျှပ်စစ်မန်နေဂျာရုံးအတွင်းရှိ AMR Control Center နှင့် Billing Server Room တို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး လျှပ်စစ်

မီးသုံးသူ ပြည်သူများကိုတွေ့ဆုံ၍ AMI မီတာစနစ် ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်မှုကြောင့် ရရှိသည့်အကျိုးရလဒ်များကို ရင်းနှီးစွာမေးမြန်းခဲ့သည်။

ဒေါ်ပုံမြို့နယ်အတွင်း တပ်ဆင်ထားသော OMR မီတာများအား စတင်ထုတ်လုပ်စဉ်ကပင် AMI စနစ်သို့ ကူးပြောင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် အခြေခံစနစ်များ ထည့်သွင်းတည်ဆောက်ထားသဖြင့် OMR မီတာများအား အသစ်လဲလှယ်ရန်မလိုအပ်ခြင်း၊ ဒေါ်ပုံမြို့နယ်အတွင်းရှိ မီးသုံးသူ ၁၉၂၀ ဦးတို့ သုံးစွဲလျက်ရှိသည့် မီတာများကို မီတာဖတ်စာရေးများဖြင့် ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးဖတ်ရှုရန် မလိုအပ်ဘဲ မြို့နယ်ရုံးအတွင်းရှိ AMR Control Centre နှင့် Billing Server Room အတွင်းမှ ဖတ်ရှုနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် မှားယွင်းမှုနည်းပါးခြင်း၊ အချိန်နှင့်လူအင်အား သက်သာခြင်း၊ တရားမဝင် ဓာတ်အား ခိုးယူသုံးစွဲ၍ မရနိုင်ခြင်း၊ ခိုးယူသုံးစွဲပါကလည်း သိရှိမှတ်တမ်းတင်ထားနိုင်ခြင်း၊ AMI စနစ်သို့ ပြောင်းလဲဆောင်ရွက်ခြင်းကြောင့် မီးသုံးစွဲသူများအနေဖြင့် မိမိအိမ်/လုပ်ငန်း၏ဓာတ်အားသုံးစွဲ ယူနစ်အား Smart Phone မှတစ်ဆင့် အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ သိရှိနိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် မီးသုံးသူပြည်သူများအပေါ် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် အကျိုးကျေးဇူးများပေးနိုင်သည့်အပြင် E-Government အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းနှင့် ဓာတ်အားလေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုများ လျော့နည်းကျဆင်းသွားခဲ့ကြောင်း၊ ယခု AMI စနစ်အား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ်များတွင်လည်း Pilot Project အဖြစ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **သတင်းစဉ်**



ငါးနိုင်ငံ ဖိတ်ခေါ်ကြက်တောင်ပြိုင်ပွဲ မြန်မာနိုင်ငံ ပထမဆုရရှိ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၃

တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ကူမင်းမြို့၌ နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ ကျင်းပသည့် ငါးနိုင်ငံဖိတ်ခေါ် ကြက်တောင်တံခွန်စိုက် Yunnan Asian National Badminton Championships 2017 ပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအားကစားအဖွဲ့ ရွှေတံဆိပ်လေးဆုရရှိပြီး ပထမဆုရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်တောင်အဖွဲ့ချုပ်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ပိုင် ဦးဆောင်သည့် အုပ်ချုပ်နည်းပြနှင့် အောင်ပွဲရ မြန်မာအားကစားအဖွဲ့အား ယနေ့ညနေပိုင်းက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်တောင်အဖွဲ့ချုပ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာမြလေးစိန်၊ အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ အဖွဲ့ဝင်များက ကြိုဆိုကြသည်။

ပြိုင်ပွဲတွင် ကြက်တောင်အားကစားသမား ၁၀၀ ကျော် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး အမျိုးသားတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲတွင် အောင်မျိုးထူးက ရွှေတံဆိပ် တစ်ဆု၊ အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲတွင် သက်ထားသူဇာက ရွှေတံဆိပ် တစ်ဆု၊ အမျိုးသားနှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲတွင် အာတာဖုန်းမြတ်နှင့် ဟိန်းစည်သူတို့ တို့က ရွှေတံဆိပ် တစ်ဆု၊ အမျိုးသား အမျိုးသမီး နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲတွင် ချမ်းဝင်းဦးနှင့် သက်ထားသူဇာတို့က ရွှေတံဆိပ် တစ်ဆုတို့ရရှိခဲ့ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံက ပထမ တရုတ်နိုင်ငံက ဒုတိယနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံက တတိယ ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ကြေးမုံ**

မြန်မာကင်းထောက်ကိုယ်စားလှယ်များ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၃

မြန်မာနိုင်ငံ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးအဖွဲ့ချုပ်၏ ကင်းထောက်အမျိုးသမီးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ထိုင်းနိုင်ငံ ဘန်ကောက်မြို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်မှ ၁၉ ရက်အထိ ကျင်းပမည့် "GGAT 60th Anniversary Camp of Thailand 2017" အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရန် ယနေ့နံနက် ၈ နာရီက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် ထွက်ခွာသွားကြောင်း သိရသည်။



ဟု အထက(၁)လသာမှ ကင်းထောက်တာဝန်ခံ ဒေါ်ဆွေဆွေလွင်က ပြောသည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် နိုင်ငံတကာ ကင်းထောက်အတတ်ပညာများ၊ အတွေ့အကြုံဗဟုသုတများ၊ ယဉ်ကျေးမှုကင်းထောက်ဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများနှင့် ရှေ့ဆက်ဆောင်ရွက်ရမည့် နည်းလမ်းများကို အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းအပြင် မြန်မာအမျိုးသမီးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့က မြန်မာနိုင်ငံ၏ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ဖော်ဆောင်သည့်အနေဖြင့် အဆိုတော် နီနီခင်ဇော်၏ ထာဝရသစ္စာ တေးသီချင်းကို မြန်မာတိုင်းရင်းသားဝတ်စုံနှင့် သရုပ်ပြ

ဖျော်ဖြေသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ "ပြန်လာရင်ကျောင်းမှာ သင်တန်းဖွင့်မယ်၊ ကျောင်းက မောင်လေးတွေရော၊ ညီမလေးတွေရော၊ ကင်းထောက်အချင်းချင်းရော အားလုံးကို နိုင်ငံတကာက ရလာတဲ့ အတွေ့အကြုံတွေကို မျှဝေသွားမယ်"ဟု အထက (၁) ဒဂုံမှ နဝမတန်းကျောင်းသူ မဝင်းမြတ်မြတ်မြိုးက ပြောသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မြန်မာကင်းထောက်အမျိုးသမီး ကိုယ်စားလှယ်များအဖြစ် အဖွဲ့ချုပ်မှတာဝန်ခံ နှစ်ဦး၊ တက္ကသိုလ်အသီးသီးမှ ကျောင်းသူ ၂၁ ဦး၊ အခြေခံပညာဦးစီးဌာနကျောင်းများမှ အလယ်တန်းပြ ဆရာမ ငါးဦး၊ ကျောင်းသူ ၂၆ ဦး အပါအဝင် စုစုပေါင်း ၅၄ ဦး တက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။ **သတင်း-ဇာနည်မောင် ဓာတ်ပုံ-အေးမင်းသူ**

ရထားနှင့်ပတ်သက်၍ မှုခင်းဖြစ်စဉ်များ မဖြစ်ပွားစေရေး ပညာပေးဟောပြော

ပဲခူး နိုဝင်ဘာ ၁၃

ရထားရဲတပ်ဖွဲ့ အမှတ်(၁၁) တပ်ခွဲ တပ်စု(၁) (ညောင်လေးပင်) တပ်စုမှ ရဲအုပ်စိုးလေး ဦးစီးအဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်လေးပင်မြို့နယ် ညောင်လေးပင်ဘူတာ၌ ရထားနှင့် ယာဉ်တိုက်မိသည့်ဖြစ်စဉ်များ၊ ရထားကြိတ်၊ တိုက်ဖြစ်စဉ်များကြောင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသောဆုံးမမှုများ လျော့နည်းကျဆင်းရေး၊ မှုခင်းကျဆင်းရေးနှင့် ရထားခံပေါက်မှုဖြစ်စဉ် မဖြစ်ပွားရေးအတွက် အသိပညာပေး ဟောပြောမှုပြုလုပ်ခြင်း၊ ရထားပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းဥပဒေ ချပြရှင်းလင်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်ရာ ညောင်လေးပင်မြို့ မြို့မ(၃)ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်ဆွေသောင်း၊ ညောင်လေးပင်ဘူတာရုံပိုင် ဦးစံဌေးနှင့် ဒေသခံပြည်သူ ၃၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ရထားရဲတပ်ဖွဲ့**

သက်ငယ်မုဒိမ်းမှု ဖြစ်ပွားမှုမရှိစေရေး ပညာပေး ဆွေးနွေး

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၃

သက်ငယ်မုဒိမ်းမှုများ ဖြစ်ပွားမှုမရှိစေရေးအတွက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ထန်းတပင်မြို့နယ် တူးချောင်းကျေးရွာရှိ ဘုန်းကြီးကျောင်းဓမ္မာရုံ၌ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကျော်ဝင်းက အသိပညာပေးဆွေးနွေးကြောင်း သိရသည်။ ဆွေးနွေးပွဲသို့ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရပ်မိရပ်ဖများ၊ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့အပါအဝင် စုစုပေါင်း ၁၂၂ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ပြီး ရဲတပ်ဖွဲ့က မိဘအုပ်ထိန်းသူများနှင့် ကလေးသူငယ်လိုက်နာရမည့်အချက်များ ရေးသားထားသည့် လက်ကမ်းစာစောင်များ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ဇာနည်မောင်**



ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပေါင်းတည်မြို့နယ် မင်းကွက်အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အာရ်စီနှစ်ထပ် ကျောင်းဆောင်သစ် ဆောက်လုပ်ရန် ပန္နက်တင်မင်္ဂလာ အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်က ကျင်းပရာ တာဝန်ရှိသူများက ပန္နက်တင်ကြစဉ်။ တင်ဝင်းဇော်(မင်းသားကြီး)

နန်းဦးဂျင် ဘုရားဖူးခရီးသွားဖို့ဆောင်ရွက်... ထားဝယ်ရှင်ကိုးရှင်၊ မောင်းမကန်ကမ်းခြေ၊ ပျော်ရစ်ကျီကွမ်း၊ စက်စ (၅)ရက်- မြိတ်(ဘိတ်)ပါ (၆)ရက်... ဖုန်းနံပါတ်: 01-391577, 056-21671, 09-5122961, 09-255811682

မင်္ဂလာဒါ "အသက်သာဆုံးမရေးအကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှု" နောက်ဆုံးပေါ်ပိတ်ပင်ကာလအတွက်အထူးအကျိုး "G" ဝယ်... 8000Ks, 12000Ks, 2/3Day, 3/4Day, 4/5Day, 7/8Day, 2/3Day, 3/4Day

ဆန်းဌေးနှင့်ရောင်းချရေးမှူး မှကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ(ဖုရုံ) စတင်ကြီးအင်းလေးပင်တယ်ထပ်စမ်းကတ္တူ(၄)ရက်၊ လှိုင်ကော်ပါ(၅)ရက်... 01-360141, 01-241863, 09-43043109, 09-73251422

ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း

ပြည်သူများ သိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ပါရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အကြံပြုစာများကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးသို့ လိပ်မူပေးပို့နိုင်ပါသည်။

ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်း (၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၁၃၇ ခုနှစ် လ ရက် (၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ လ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ည)၊ ပုဒ်မ ၃၊ ပုဒ်မခွဲ (က)၊ ပုဒ်မ ၄၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ) နှင့် ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ) တို့တွင် ပါရှိသော “ဆက်သွယ်ရေးနှင့် သတင်းအချက်အလက်နည်းပညာ ဝန်ကြီးဌာန” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၃။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂ တွင် -

(က) ပုဒ်မခွဲ (ည) ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မခွဲ (ည-၁) အဖြစ်အောက်ပါအတိုင်း ပြည့်စွက်ရမည် -

“(ည-၁) လွှမ်းမိုးပိုင်ခွင့် (Controlling Interest) ဆိုသည်မှာ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးသည် အခြားအဖွဲ့အစည်း တစ်ခုတွင် မဲပေးခွင့် (Voting Stock)၊ အဖွဲ့ဝင် ပိုင်ဆိုင်ခွင့် (Membership Interest) သို့မဟုတ် အစုစပ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့် (General Partnership Interest) ၏ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းထက် ပိုမိုသောပမာဏကို တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ ပိုင်ဆိုင်ထားသည့် ပိုင်ဆိုင်မှုအခြေအနေ သို့မဟုတ် ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးအား အောက်ပါ အခြေအနေတစ်ရပ်ရပ်ကို ဖြစ်စေ၊ အားလုံးကိုဖြစ်စေ ဆောင်ရွက်နိုင်ခွင့် ရစေသည့် ပိုင်ဆိုင်မှု အခြေအနေကို ဆိုသည် -

(၁) အခြားအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ သို့မဟုတ် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီ၏ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း အထက်ကို ခန့်ထားနိုင်ခြင်း၊

(၂) အခြားအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ နေ့စဉ်လုပ်ငန်းများကို ကွပ်ကဲသော အဆင့်မြင့် အမှုဆောင်အရာရှိ (Senior Executive) များအား ခန့်ထားခြင်း၊ အဆင့်တိုးမြှင့်ပေးခြင်း၊ အဆင့်ချထားခြင်းနှင့် ထုတ်ပယ်ခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်း၊

(၃) အခြားအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ အရေးကြီးသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ အုပ်ချုပ်မှု သို့မဟုတ် စီမံခန့်ခွဲမှု ဆိုင်ရာ ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ချမှတ်နိုင်ခြင်း၊

(၄) အခြားအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ စီမံခန့်ခွဲမှု ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ချမှတ်ရာတွင် အဓိကကျသောနေရာမှ ပါဝင်ခြင်း၊

(၅) အခြားအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ နေ့စဉ်လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှုများကို စီမံခန့်ခွဲနိုင်ခြင်း၊

(၆) အခြားအဖွဲ့အစည်းတစ်ခုက ပြည့်ဆည်းပေးသော ဝန်ဆောင်မှု၏ သဘောသဘာဝ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုပုံစံ၊ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များ၊ နှုန်းထားများကို ဆုံးဖြတ်ရာတွင် သိသိသာသာ လွှမ်းမိုးမှု ပြုနိုင်ခြင်း။”

(ခ) ပုဒ်မခွဲ (၄) ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မခွဲ (၄-၁) အဖြစ်အောက်ပါအတိုင်း ပြည့်စွက်ရမည် -

“(၄-၁) ယာယီလိုင်စင်ဆိုသည်မှာ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း လိုင်စင်လျှောက်ထားသူ၏ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်၊ နည်းပညာပိုင်းဆိုင်ရာ ဖြစ်နိုင်ခြေရှိမှုနှင့် အခြားလိုအပ်သည့် သတင်းအချက်အလက်များအတွက် အချိန်ပေးလေ့လာရန် လိုအပ်မှုတို့အပေါ် မူတည်၍ ကောင်စီက ထုတ်ပေးသည့် ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်း ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်း ယာယီလိုင်စင်ကို ဆိုသည်။”

၄။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၅ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၅။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် အမျိုးသားရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအဖွဲ့ကို အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းရမည် -

(က) ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး	ဥက္ကဋ္ဌ
(ခ) ဒုတိယဝန်ကြီး	ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ
(ဂ) ဒုတိယဝန်ကြီး	အဖွဲ့ဝင်
(ဃ) ဒုတိယဝန်ကြီး	အဖွဲ့ဝင်
(င) ဒုတိယဝန်ကြီး	အဖွဲ့ဝင်
(စ) ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်	အဖွဲ့ဝင်

အရင်းအမြစ်၊ လှိုင်းနှုန်းစဉ်ကြီးကြပ်ရေးနှင့် စံချိန်စံညွှန်းဌာနကြီး၊ ဆက်သွယ်ရေးညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန၊ ပို့ဆောင်ရေးနှင့်ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန

(ဆ) ဥက္ကဋ္ဌ	အဖွဲ့ဝင်
(ဇ) ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး	အဖွဲ့ဝင်
(ဈ) ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး	အဖွဲ့ဝင်
(ည) ညွှန်ကြားရေးမှူး	အဖွဲ့ဝင်
(ဋ) ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး	အဖွဲ့ဝင်
(ဌ) ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး	အဖွဲ့ဝင်
(ဍ) ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦး	အဖွဲ့ဝင်
(ဎ) ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်	အဖွဲ့ဝင်
(ဏ) အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်	အတွင်းရေးမှူး

၅။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၄ (ပ) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၁၄။ (ပ) လိုင်စင်နှင့် ယာယီလိုင်စင်များ ထုတ်ပေးခြင်း၊ သက်တမ်းတိုးခြင်းနှင့် ရုပ်သိမ်းခြင်း”

၆။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၂၄ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၂၄။ ကောင်စီသည် -

(က) ဤဥပဒေအရ ပေးအပ်ထားသော တာဝန်များကို ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ ရုံးအဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းနိုင်သည်။

(ခ) မိမိ၏ လုပ်ငန်းတာဝန်တစ်ရပ်ရပ်ကို ရုံးအဖွဲ့သို့ လွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေနိုင်သည်။”

၇။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၈ ပုဒ်မခွဲ (င) ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မခွဲ (စ) အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ပြည့်စွက်ရမည် -

“၃၈။(စ) ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဝန်ဆောင်မှု တစ်နှစ်လုပ်ငန်းယာယီလိုင်စင်”

၈။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၅ ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မ ၄၅-က နှင့် ပုဒ်မ ၄၅-ခ အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ပြည့်စွက်ရမည် -

“၄၅-က။ ယာယီလိုင်စင် လျှောက်ထားလိုသူသည် သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ ကောင်စီသို့ လျှောက်ထားနိုင်သည်။

၄၅-ခ။ ကောင်စီသည် ပုဒ်မ ၄၅-က အရ ယာယီလိုင်စင်လျှောက်ထားချက်ကိုရရှိသည့်အခါ သတ်မှတ်ချက်များနှင့်အညီ စိစစ်၍ ယာယီလိုင်စင်ထုတ်ပေးခြင်း သို့မဟုတ် ယာယီလိုင်စင်ထုတ်ပေးရန် ငြင်းပယ်ခြင်းပြုနိုင်သည်။”

၉။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၇ တွင် ပါရှိသော “စီးပွားရေးအရ ထုတ်လွှင့်သည့်” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။

၁၀။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀ ၌ “လုပ်ငန်းတစ်ခုစီထက်ပို၍” ဆိုသည့် စကားရပ်၏နောက်တွင် “တိုက်ရိုက်ဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို ပြည့်စွက်ရမည်။

၁၁။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၀ ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မ (၅၀-က) အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ပြည့်စွက်ရမည် -

“၅၀-က။ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးတစ်ယောက်အနေဖြင့် ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းတစ်ခုအား တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကောင်စီက အဆုံးအဖြတ်ပေးနိုင်သည်။”

၁၂။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၅၁ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၅၁။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်မှုဖန်တစ်ခုတွင် ပုဂ္ဂလိက သတင်းစာလုပ်ငန်းကိုဖြစ်စေ၊ ပုဂ္ဂလိက ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်း ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းကိုဖြစ်စေ ပူးတွဲ ပိုင်ဆိုင်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လုပ်ငန်းတစ်ခုတွင် လွှမ်းမိုးပိုင်ခွင့် (Controlling Interest) ကို ရရှိထားပါက အခြားလုပ်ငန်းတစ်ခုကို ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းထက် ပို၍ပိုင်ဆိုင်ခွင့်မပြုရ။”

၁၃။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၀၀ တွင် ပါရှိသော “ဤဥပဒေပြဋ္ဌာန်းသည့်နေ့မှ တစ်နှစ်အတွင်း” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “လိုင်စင်လျှောက်ထားခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်နှင့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို ကောင်စီက ရေးဆွဲထုတ်ပြန်သည့် နေ့ရက်မှ ရက်ပေါင်း ၉၀ အတွင်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၄။ ရုပ်မြင်သံကြားနှင့် အသံထုတ်လွှင့်ခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၀၃ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၁၀၃။ ဤဥပဒေနှင့် သက်ဆိုင်သည့် နည်းဥပဒေများ ထုတ်ပြန်သည့် နေ့ရက်မှ ရက်ပေါင်း ၁၈၀ အတွင်း ကောင်စီကို ဖွဲ့စည်းရမည်။”

မြစ်မ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း ဆောင်ရွက်နေမှုအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ပဲခူး၊ နိုဝင်ဘာ ၁၃

ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)မှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါ်ညိုညိုဝင်းနှင့် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်နံနက် ၁၁ နာရီခွဲက ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဦးစီးမှူး ဦးမျိုးသိန်းတို့သည် ၂၀၁၅ - ၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ပဲခူးမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနမှ မြစ်မ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်း စတင်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ခဲ့သော မယင်းကျေးရွာ အုပ်စု မယင်းရွာဟောင်းစီမံကိန်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုအား ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ကျေးရွာစီမံကိန်း ကော်မတီဝင်များနှင့်တွေ့ဆုံကာ လိုအပ်ချက်များကို မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



တင်နိုး(ပဲခူး)

မူခင်းကာကွယ်ရေး ဟောပြော

ပုဗ္ဗသီရိ နိုဝင်ဘာ ၁၃

နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် တပင်ရွှေထီးရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲက ရပ်ကွက်နေ ပြည်သူများအား လူကုန်ကူးမှု တားဆီးကာကွယ်ရေး၊ မူခင်းကျဆင်းရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီး နှိမ်နင်းရေး၊ မူခင်း ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးအတွက် လှည့်ကင်း၊ ရပ်ကင်း ဆောင်ရွက်နေမှုများကို ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ထုံးပိုမြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူး လှလွင်၊ နယ်ထိန်းရဲအုပ်နေထက်လင်း တို့က ပညာပေးဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၆၈၉)

ပုဗ္ဗတောင်မြို့နယ် အထက(၂)၅ နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဒေသန္တရမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ဒုရဲမှူး၊ မျိုးသက်က မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းနှင့် ပူးပေါင်း၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်ရေး အသိပညာပေး ဟောပြောခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၀၈)



အမျိုးမြို့ အနယ်နယ်တွင် (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ အခမ်းအနား ကျင်းပ

ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်

(၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို မန္တလေးမြို့ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်ရှိ အ-ထ-က (၂၇) ကျောင်း၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပရာ အ-ထ-က(၂၇) ကျောင်းသား ကျောင်းသူလေးများက ဇာတ်မာန်သီချင်းဖြင့် အခမ်းအနားဖွင့်လှစ်ပြီး ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဘုန်းထက်နိုင်နှင့် တွဲဖက်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သော (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ သင်္ကေတလွှာကို ဖတ်ကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားနေ့ အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးနှင့် ကဗျာပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တာဝန်ရှိသူအသီးသီးက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

သန့်စောမင်း(ပြန်/ဆက်)



မောင်တော

(၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို မောင်တောမြို့အမှတ် (၁) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် ထံမှပေးပို့သော (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာကို မောင်တောမြို့နယ် ပညာရေးမှူး ဦးခင်အောင်က ဖတ်ကြားပြီး အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အထက်တန်း၊ အလယ်တန်းနှင့် မူလတန်းအဆင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲများ ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများအသီးသီး ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

မောင်တောမြို့၌ နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိပြီး အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားအနေဖြင့်လည်း စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲများ၊ ပန်းချီပြိုင်ပွဲများနှင့် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများ ထည့်သွင်းကျင်းပကြောင်း သိရသည်။

ဟန်လင်းနိုင်(စစ်တွေကိုယ်ပွား)

ညောင်တုန်းမြို့

ညောင်တုန်းမြို့တွင် (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် အမှတ်(၂)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ကျင်းပရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးသွင်ကိုကိုမင်းက နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သော (၉၇)နှစ်မြောက်အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာကို ဖတ်ကြားသည်။

ဆက်လက်၍ (၉၇)နှစ်မြောက်အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ်အခြေခံပညာအဆင့်စာစီစာကုံး၊ ကဗျာပြိုင်ပွဲများတွင်ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကျော်ဆန်း၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသွင်ကိုကိုမင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းကျော်(ညောင်တုန်း)

ညောင်ရမ်းမြို့နယ်

နေပြည်တော် ဥက္ကဋ္ဌရခိုင် ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်မြို့နယ်တွင် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို အမှတ်(၁၂) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက မြန်မာ့ကျောင်းသီချင်းဖြင့် သီဆိုဖွင့်လှစ်ပြီး နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှပေးပို့သော (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညီညီအောင်က ဖတ်ကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် မြို့နယ်အဆင့် (ထက်လယ်မူ) စာစီစာကုံးနှင့် ကဗျာပြိုင်ပွဲ ဆုရကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးကျော်မင်းလှိုင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများအသီးသီး ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

ခရိုင်ပြန်/ဆက်

သံတွဲ

(၉၇)နှစ်မြောက်အမျိုးသားနေ့ အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက သံတွဲမြို့ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ဌာနချုပ်တိုင်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သည့် (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ သင်္ကေတလွှာကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းဇော်ဟန်က ဖတ်ကြားသည်။

ဆက်လက်၍ (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲ အထက်တန်း၊ အလယ်တန်း၊ မူလတန်းအဆင့် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယဆုရရှိသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးသန်းဇော်ဟန်၊ ခရိုင်ပညာရေးမှူးရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ သံတွဲမြို့နယ် အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်ဇော်မြင့်ဝင်းမြင့်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုများ အသီးသီး ချီးမြှင့်ပေးခဲ့ကြသည်။

ခရိုင်ပြန်/ဆက်

ဟိုပုံး

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဟိုပုံးမြို့တွင် (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ဟိုပုံးမြို့ အထက (၁) ကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှပေးပို့သော (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာကို ဟိုပုံးမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခွန်ကျော်သိန်းက ဖတ်ကြားသည်။

ဆက်လက်၍ အထက်တန်းအဆင့် အမျိုးသားစိတ်ဓာတ်အင်အား၊ တိုင်းပြည်အနာဂတ် တိုးပွားခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆုရရှိသော ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဦးချစ်ဇော်ကလည်းကောင်း၊ အလယ်တန်းအဆင့် စိတ်ဓာတ်မြင့်မား တိုင်းပြည်တိုးပွားခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးမင်းဟန် ကလည်းကောင်း၊ မူလတန်းအဆင့် အမျိုးသားနေ့အလှ တိုင်းပြည်ဘဝ ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား ဒုတိယမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခွန်ကျော်သိန်းကလည်းကောင်း ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

မယ်ခဲ

(၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို ကယားပြည်နယ် မယ်ခဲမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သော (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးသန့်က ဖတ်ကြားပြီး အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အခြေခံပညာ (ထက်၊ လယ်၊ မူ) မြို့နယ်အဆင့် စာစီစာကုံးနှင့်ကဗျာပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ပြန်/ဆက် ဦးစီးဌာန Community Centre ၌ ကျင်းပသော စာစီစာကုံးနှင့် ဆေးရောင်ခြယ်ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

ဝတ်ရည်(ပြန်/ဆက်)



နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် (အမျိုးသားနေ့)ညနေပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ တာမွေမြို့နယ် ကျောက်မြောင်းညွှာလမ်း(အထက်ပိုင်း) မိသားစုများ၏ အဋ္ဌမဟာအိမ်မြောက် နိဗ္ဗာန်စော့ပွဲတော်နှင့် စတုဒိသာကျွေးမွေးပွဲကျင်းပရာ ရပ်ကွက်နေပြည်သူများ လာရောက် သုံးဆောင်လျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

ဇော်ဝင်းစင်(စစ်တွေကိုယ်ပွား)

ပန်းတောင်း

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပန်းတောင်းမြို့ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း အစည်းအဝေးခန်းမ၌ (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက မြန်မာ့ကျောင်းသီချင်းဖြင့် သီဆိုဖွင့်လှစ်ပြီး နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သော (၉၇) နှစ်မြောက်အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်ဆွေက ဖတ်ကြားသည်။

(၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံး၊ ကဗျာပြိုင်ပွဲများတွင် မြို့နယ်အတွင်း ဆုရကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တက်ရောက်လာကြသူ မြို့နယ်အကြီးအကဲများက ဆုများအသီးသီး ချီးမြှင့်ပေးကြသည်။

အောင်မြင့်(ပန်းတောင်း)

ရေနံချောင်း

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ရေနံချောင်းမြို့နယ် အမှတ်(၁)အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၉ နာရီက (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သည့်(၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမာန်ကိုဟောက ဖတ်ကြားပြီး မြို့နယ်အဆင့် (၉၇)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် အထက်တန်း၊ အလယ်တန်းနှင့် မူလတန်းအဆင့် ဆုရ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်ပညာရေးမှူး ဒေါ်အေးအေး၊ မြို့နယ်ရဲမှူးဇော်မင်းနှင့်မြို့နယ် လ-၀-က ဦးစီးမှူး ဦးစန်းနိုင်တို့က ဆုများအသီးသီး ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ကိုရီးကြီး(ပြန်/ဆက်)



ပဲခူး

(၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၆ နာရီက ပဲခူးမြို့ အမှတ် (၃) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း ယခင်အမျိုးသားတန်းမြင့်ကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ အမှတ် (၃) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများက ဦးဆောင်၍ (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့အထိမ်းအမှတ်အနေဖြင့် ပဲခူးမြို့တွင်းသို့ ဘင်ခရာနှင့် ပန်းဖွားအက အဖွဲ့များ၊ အလှပြယာဉ်များ၊ ဖျော်ဖြေရေးအစဉ်များနှင့်အတူ စိတ်နှင့်လှည့်လည်ကြသည်။

ဟိန်းထက်(ခရိုင်/ပြန်ဆက်)

သထုံ

မွန်ပြည်နယ် သထုံခရိုင် သထုံမြို့နယ်၌ (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၇ နာရီက သထုံမြို့ သုဝဏ္ဏခန်းမ၌ ကျင်းပရာ အထက-၂(သထုံ)မှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ပြည်မြန်မာသီချင်းကို သံပြိုင်သီဆိုပြီး ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတေဇာအောင်က နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သော အမျိုးသားနေ့ အထိမ်းအမှတ် သင်္ကေတလွှာကို ဖတ်ကြားသည်။

ယင်းနောက် အခြေခံပညာကျောင်းများအလိုက် ကျင်းပခဲ့သည့် အမျိုးသားနေ့ အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံး၊ ကဗျာပြိုင်ပွဲများမှ ဆုရကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုများ ချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။

သက်ဦး(သထုံ)



ဖားဆောင်း

(၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၈ နာရီက ကယားပြည်နယ် ဘောလခဲခရိုင် ဖားဆောင်းမြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပရာ မြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်ကျော်နိုင်က နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးထင်ကျော် ပေးပို့သည့် (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့သင်္ကေတလွှာအား ဖတ်ကြားခဲ့ပြီး (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် မြို့နယ်အဆင့် စာစီစာကုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိခဲ့ကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန် ရှိသူများက ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။

နေလင်း(ညောင်လေးပင်)

အင်းစိန်မြို့နယ်

ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် အင်းစိန်မြို့နယ် အထက(၁) ဧရာဝတီခန်းမ၌ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက် နံနက် ၇ နာရီတွင် (၉၇) နှစ်မြောက်အမျိုးသားနေ့အခမ်းအနားကျင်းပရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ပြည်မြန်မာသီချင်းသီဆို၍ အခမ်းအနားကို ဖွင့်လှစ်ပြီး နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်ထံမှ ပေးပို့သော (၉၇) နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ သင်္ကေတလွှာကို အင်းစိန်မြို့နယ် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအေးမင်းက ဖတ်ကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားနေ့အထိမ်းအမှတ် စာစီစာကုံးနှင့် ကဗျာပြိုင်ပွဲများတွင် ဆုရရှိကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအား တာဝန်ရှိသူများက ဆုများ ချီးမြှင့်ပေးအပ်ကြကြောင်း သိရသည်။

ညောင်တန်း

ဘေဂျင်းမြို့သို့ ခရီးတစ်ခေါက်

နေဇာတထွန်း

၁၂-၁၁-၂၀၁၇ ရက်မှအဆက် လိပ်ခန္ဓာကိုယ်နဲ့ နဂါးခေါင်း

တွေ့ရှိခဲ့ရတဲ့ လိပ်ခန္ဓာကိုယ်နဲ့ နဂါးခေါင်းရုပ်တုသမိုင်းကြောင်းကို မေးမြန်းကြည့်မိရာ လိပ်ကို ကိုယ်စားပြုရုပ်တုအနေနဲ့ ထားရှိထားတယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ လိပ်ခန္ဓာကိုယ်နဲ့ နဂါးခေါင်းရုပ်တုဖြစ်ပြီး ရှေးခေတ်သူတို့ရဲ့ဒဏ္ဍာရီထဲမှာ နဂါးဟာ အကောင်ရေ နည်းမှုကြောင့် မျိုးဆက်ပြန်ပွားမှုနည်းသွားပြီး ရေသတ္တဝါနဲ့ မိတ်လိုက်ရာမှ သားကိုးယောက် မွေးခဲ့ပါတယ်။ လိပ်နဲ့ မွေးတဲ့သားဟာ အငယ်ဆုံးဖြစ်တယ်ဆိုတာရယ် စတဲ့ လိပ်ခန္ဓာကိုယ်နဲ့ နဂါးခေါင်းဆက်စပ်နေပုံကို သိရှိစေခဲ့ပါတယ်။ ဘုရင့်ဆီမှာ ထားရမယ်ဆိုရင် နဂါးပါရမယ်ဆိုတဲ့ အယူအရ သက်ရှိထင်ရှားရှိတဲ့လိပ်ကို ထားရှိစေခဲ့ပါတယ်။ ကျောက်စာတွေကို လိပ်ရဲ့ကျောပေါ်မှာ တင်ထားစေတာကတော့ ကြာရှည်ခံအောင် အသက်ရှည်အောင်၊ စောင့်ရှောက်မှုတွေရရှိအောင် ထားရှိစေခဲ့တယ်လို့လည်း သိခဲ့ရပါတယ်။ နန်းတော်ကြီးတစ်ခုလုံးကို ၁၅ နှစ်ကြာ ဆောက်လုပ်ခဲ့ရတယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

ဘေဂျင်းတက္ကသိုလ် မြန်မာစာပေဌာန

ဘေဂျင်းတက္ကသိုလ် မြန်မာစာပေဌာနသို့ လေ့လာရေးအနေနဲ့ ရောက်ရှိခဲ့ပါတယ်။ ဘေဂျင်းတက္ကသိုလ်မြန်မာစာပေဌာနမှ ဌာနမှူး ဆရာမ Yang Guoying(မြန်မာအမည် ယဉ်ယဉ်နွဲ့)က “ မြန်မာ့သမိုင်း၊ မြန်မာ့ဓမ္မစာပေသမိုင်း အထောက်အထားတွေ၊ ကုန်းဘောင်ခေတ် မဟာရာဇဝင်တော်ကြီး၊ မြန်မာ-တရုတ်စကားပုံအဘိဓာန်၊ မြန်မာဂန္ထဝင်စာပေများ လက်ရွေးစင်၊ မြန်မာကျောက်စာလက်ရွေးစင်၊ မြန်မာကဗျာများစာအုပ်၊ သမိုင်းနဲ့ ယဉ်ကျေးမှုစာအုပ်၊ ဘာသာပေဒစာအုပ်၊ မြန်မာစာနဲ့ ပတ်သက်တဲ့စာအုပ်၊ ဖတ်စာများနဲ့ အဘိဓာန် စတာတွေကို လက်ရှိမှာပြုလုပ်နေဆဲနဲ့ ပြုလုပ်ရန်အခြေအနေတွေကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

သုတေသနလုပ်ငန်းတွေအနေနဲ့က ဘာသာစကား၊ စာပေနဲ့ ယဉ်ကျေးမှုသမိုင်းတွေကို လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါတယ်။ မြန်မာစာပေဌာနက သင်ကြားပို့ချတဲ့ အတန်းအလိုက်နဲ့ သင်ခန်းစာတွေအနေနဲ့က မြန်မာဖတ်စာ၊ မြန်မာသဒ္ဒါ၊ မြန်မာ့သမိုင်း၊ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု၊ မြန်မာစကား မြင်ကြား-ပြော၊ မြန်မာသတင်းစာဖတ်ခြင်း၊ မြန်မာ-တရုတ်ဘာသာပြန်၊ တရုတ်-မြန်မာဘာသာပြန်၊ မြန်မာအကြောင်း သိကောင်းစရာနဲ့ မြန်မာစာစီစာကုံး သင်ခန်းစာတွေဖြစ်ပြီး အတန်းအလိုက် သင်ကြားစေတယ်လို့ သိရပါတယ်။

မြန်မာစာပေဌာနဟာ တရုတ်ပြည်မှာ အစောဆုံး တည်ထောင်ခဲ့တဲ့ ဌာနဖြစ်ပြီး တရုတ်ပြည်သစ် မတည်ထောင်ခင်က တရုတ်နဲ့ မြန်မာ ပူးတွဲပြီး ဖက်ဆစ်ဂျပန် ကျူးကျော်မှုကို ခုခံရာမှာ မြန်မာစကား၊ မြန်မာရိုးရာဓလေ့အကြောင်း တတ်ကျွမ်းသူတွေ လိုအပ်တဲ့အတွက် တည်ထောင်ခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။ အခုအချိန်အထိ BA(ဝိဇ္ဇာဘွဲ့) ၂၄၀ ကျော်၊ MA(မဟာဝိဇ္ဇာဘွဲ့) ၂၂၂ ဦး၊ Ph.D သုံးဦး အောင်မြင်ခဲ့ကြောင်း သိရပါတယ်။

ဖွံ့ဖြိုးမှုနဲ့ ခရီးသွားကဏ္ဍ

ရထားထိန်းချုပ်ရေးစင်တာကို သွားရောက်လေ့လာခဲ့ရာ ကြီးမားတဲ့အဆောက်အအုံကြီးကို တွေ့ရှိရပြီး လမ်းကြောင်း ၃၂ ကြောင်း ထိန်းချုပ်ရေးစခန်း ခန်းမကို ထည့်သွင်းတည်ဆောက်ထားတာကို တွေ့ရပါတယ်။ လမ်းကြောင်း တစ်ကြောင်းကို ထိန်းချုပ်တဲ့ အင်တာနက်ဌာနကိုလည်း ထည့်သွင်းတည်ဆောက်ထားပါတယ်။ ဘေဂျင်း မြေအောက်ရထားအတွက် အခန်းငါးခန်း ဖွဲ့စည်းတည်ဆောက်ထားပြီး ၁၉၅၀ ပြည့်နှစ် ကတည်းက မြေအောက်ရထားဆောက်ဖို့ စီစဉ်ခဲ့ပါတယ်။

နှစ်ပေါင်း ၅၀ မှာ ပြုပြင်မှုတွေလုပ်ထားပေမယ့်လည်း ၁၉၆၅ ခုနှစ်မှာ မြေအောက်ရထားကို စတင်ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး ၂၄ ကီလိုမီတာရှိတာ ဂီတီပေါင်း ၁၇ ခုနဲ့ စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။ ၁၉၆၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၁ ရက်နေ့မှာ ဘေဂျင်းမြေအောက်ရထားဆောက်ဖို့ ပန္နက်ချခဲ့ပါတယ်။ ပထမပတ် မြေအောက်ရထားခရီးစဉ်ဟာ ၁၉၆၉ ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁ရက်မှာ စတင်ပြေးဆွဲစေခဲ့ပြီး နှစ်(၂၀) ပြည့် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ဖွင့်လှစ်စေ

ခဲ့ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ မြေအောက်ရထား စတင်ပြေးဆွဲလိုက်ခြင်းဟာ တရုတ်ပြည်သူ့တွေအတွက် ခရီးသွားလာမှု ပိုမိုအဆင်ပြေစေရုံမျှမက တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ ခရီးသွားကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးမှုကို ကမ္ဘာစာမျက်နှာပေါ်သို့ ဖွင့်ဟပြစေခဲ့ပါတယ်။

ခရီးသည်ပိုမိုများပြားလာနိုင်

ပထမဆုံးမြေအောက်ရထားဟာ တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ နည်းပညာနဲ့ အင်ဂျင်နီယာတွေနဲ့ ဆောက်လုပ်ခဲ့လို့ သူတို့နိုင်ငံရဲ့ စက်မှုပညာတိုးတက်မှုကို ပြသရာ ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ၂၀ ရာစုမှာ တရုတ်ရဲ့မြေအောက်ရထားလုပ်ငန်းဟာ အလျင်အမြန်တိုးတက်မှုမရှိခဲ့ဘဲ ၁၉၆၉ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အထိ ၅၄ ကီလိုမီတာနဲ့ လိုင်းနှစ်လိုင်းသာ ပေါက်ခဲ့ပြီး စီးပွားရေးတိုးတက်လာမှုနဲ့အတူ ၂၀၀၁ ခုနှစ်မှစပြီး ဘေဂျင်းရထားလမ်း ဖောက်လုပ်မှုဟာ အောင်မြင်ခဲ့ပါတယ်။ ရထားစီးခရီးသည်ဟာ ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အထိ တစ်နှစ်တစ်နှစ်ကို အများဆုံး ၁၀ သိန်း လောက်သာရှိပြီး ၂၀၁၆ ခုနှစ်အထိ ၃၆ ဘီလီယံအထိရှိကာ ၂၀၁၇ ခုနှစ်တွင် ခရီးသည်ပိုမိုများပြားလာနိုင်ကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

၂၀၁၇ ခုနှစ်ကုန်ရင် လမ်းကြောင်း ၂၂ ကြောင်း ဖောက်လုပ်ပြီးစီးမယ်လို့သိရပြီး စုစုပေါင်း ကီလိုမီတာ ၆၀၀ ကျော်ရှိပြီး ယခင်နှစ်များကထက် ခရီးသည်ဦးရေ တိုးတက်လာမယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ မြေအောက်မှာ

“ တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်း (HSR)ဟာ ခရီးသည်တွေ စိတ်တိုင်းကျ အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေးကို အလေးပေးကာ ဒီဇိုင်းရေးဆွဲထားခြင်းဖြစ်ပြီး တစ်နာရီကို ကီလိုမီတာ ၂၅၀ ကနေ ၃၅၀ အထိ ပြေးဆွဲ... မြန်နှုန်းမြင့် ရထားလမ်းတွေ တည်ဆောက်ပြီး ပြေးဆွဲပေးမှုကြောင့် ခရီးသွားလာချိန်ကို ထိရောက်စွာလျော့ချနိုင်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝတွေကို များစွာပြောင်းလဲလာ... ”

တစ်နေ့တစ်နေ့ လူပေါင်း သိန်း ၁၀၀ လောက် သွားလာနေတယ်လို့လည်း ဆိုကြပါတယ်။ ၂၀၀၃ ခုနှစ်ကနေ ၂၀၁၆ ခုနှစ်အထိ မြေအောက်ရထားလုပ်ငန်းအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထားတဲ့ငွေပမာဏဟာ စုစုပေါင်း ၅၉၇၀ ဘီလီယံရှိပါတယ်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံတဲ့ငွေပမာဏဟာ များပြားတဲ့အတွက် မြေအောက်ရထားကို အစိုးရနဲ့ ပြင်ပပုဂ္ဂလိကကုမ္ပဏီတွေ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပါတယ်။

မြေအောက်ရထားလိုင်း ၁၉ လိုင်းပြီးစီးကာ ၅၇၄ ကီလိုမီတာရှိတယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဂီတီပေါင်း ၃၄၅ ခုရှိတာ တစ်လိုင်းနဲ့တစ်လိုင်း ချိန်းတဲ့ဂီတီက ၅၄ ဂီတီရှိပါတယ်။ ဒီနှစ်အတွင်း လိုင်းသုံးလိုင်း ထပ်မံဖွင့်ပေးမှာဖြစ်လို့ စုစုပေါင်း ၂၂ လိုင်း ပြီးစီးမှာဖြစ်သလို ကီလိုမီတာ ၆၀၀ ကျော်မယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ နည်းပညာတိုးတက်မှုနဲ့အတူ လူမပေါ်ဘဲ အော်တိုမောင်းမယ့်လိုင်း တစ်လိုင်းလည်း ပါဝင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ လူကျပ်ချိန်မှာ တစ်စီးနဲ့ တစ်စီးဟာ သုံးမိနစ်သာကွာပြီး အချိန်အတိုဆုံးဆိုရင် တစ်မိနစ်နဲ့ ၄၄ စက္ကန့်ပဲ ကွာတယ်လို့ သိရပါတယ်။ လိုင်းအားလုံးပြီးသွားရင် ကီလိုမီတာ ၁၀၀၀ ရှိမှာဖြစ်ပြီး ၂၀၂၁ ခုနှစ်မှာ လမ်းကြောင်းတွေ အကုန်လုံးပြီးစီးမယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

မြန်နှုန်းမြင့်ရထား

တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်း(HSR)ဟာ ခရီးသည်တွေ စိတ်တိုင်းကျ အဆင်ပြေချောမွေ့စေရေးကို အလေးပေးကာ ဒီဇိုင်းရေးဆွဲထားခြင်းဖြစ်ပြီး တစ်နာရီ



ရထားထိန်းချုပ်ရေးစင်တာမှ လိုက်လံပြသခဲ့သည့် မောင်းသူမဲ့ရထားအား တွေ့ရစဉ်။

ကို ကီလိုမီတာ ၂၅၀ ကနေ ၃၅၀ အထိ ပြေးဆွဲနေတယ်လို့ သိရပါတယ်။ ဝင်ငွေအဆင့် အမျိုးမျိုးရှိတဲ့ ခရီးသွားတွေ

ရထားတည်ဆောက်တဲ့ စက်ရုံအပါအဝင် နိုင်ငံခြားတိုင်းပြည်မှ ရထားတည်ဆောက်တဲ့သူတွေနဲ့ စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး နိုင်ငံခြားသား ပညာရှင်တွေဆီက နည်းပညာအထောက်အပံ့တွေယူပြီး အမြန်ရထားကို တရုတ်နိုင်ငံအတွင်းမှာပဲ တည်ဆောက်စေခဲ့ပါတယ်။

၂၀၀၈ ခုနှစ် ဩဂုတ်လမှာ စတင်ပြေးဆွဲတဲ့ဘေဂျင်း-ထန်ဂျင်း မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းဟာ တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ ပထမဆုံးမြန်နှုန်းမြင့် ရထားလမ်းဖြစ်ပြီး တစ်နာရီကို ကီလိုမီတာ ၃၅၀ နဲ့ ပြေးဆွဲခဲ့ပါတယ်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ် ဇွန်လမှာ ၁၃၁၈ ကီလိုမီတာရှိတဲ့ ဘေဂျင်း-ရှန်ဟိုင်း မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းကို တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ယင်းရထားလမ်းကို မပြေးဆွဲခင် စမ်းသပ်ပြေးဆွဲမှုပြုလုပ်စေခဲ့ပြီး စမ်းသပ်ပြေးဆွဲမှုအရ တစ်နာရီကို ၄၈၆ ဒဿမ ၁ ကီလိုမီတာနဲ့ စံချိန်တင်ပြေးဆွဲနိုင်ခဲ့တယ်လို့ သိရပါတယ်။

၂၀၁၂ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှာ Harbin-Dalian မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းကို တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး အဆိုပါရထားလမ်းဟာ ကမ္ဘာပေါ်မှာ ပထမဆုံးအဖြစ် အလွန်အေးအဲတဲ့ ဒေသမှာ တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ခြင်းလည်းဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၂ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှာ တည်ဆောက်ခဲ့တဲ့ ဘေဂျင်း- Guangzhou မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းဟာ ကမ္ဘာပေါ်မှာ အရှည်ဆုံးမြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းဖြစ်ပြီး ၂၂၉၈ ကီလိုမီတာရှည်တယ်လို့ သိရပါတယ်။ သမိုင်းဇန်နဲ့ အပူချိန်မြင့်မားတဲ့ဒေသ(ရာသီမတူတဲ့ဒေသ)နှစ်ခုကို ပြေဆွဲတဲ့ရထားလမ်းလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှာ ၁၇၇၇ ကီလိုမီတာရှည်တဲ့ Lanzhou-Urumqi မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းကို တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး သဲကန္တာရနဲ့ လေထန်တဲ့ဒေသကို ချိတ်ဆက်ပေးတဲ့ ရထားလမ်းလည်း ဖြစ်ပါတယ်။

လူမှုစီးပွားဘဝ ပြောင်းလဲ

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှာ တည်ဆောက်ခဲ့တဲ့ တိုင်နန်ကျွန်းမှာရှိတဲ့ မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းဟာ ၆၅၇ ကီလိုမီတာရှိပြီး တောင်ဘက် အစွန်ဆုံးဒေသကို ချိတ်ဆက်ပေးတဲ့ ကမ္ဘာ့ပထမဆုံး မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလမှာ တည်ဆောက်ခဲ့တဲ့ ချန်ဟိုင်း-ကူမင်းမြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းဟာ ၂၂၅ ကီလိုမီတာရှည်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ အရှေ့-အနောက် ဥမင်တွေကိုဖြတ်ပြီး ချိတ်ဆက်ပေးတဲ့ ရထားလမ်းဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၆ နှစ်ကုန်ပိုင်းမှာ တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ အမြန်ရထားလမ်းဟာ ကီလိုမီတာ ၂၂၀၀၀ ကျော်လွန်သွားပြီး ရထားစီးခရီးသွားသည်တွေကလည်း အဆမတန် များပြားလာတယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။ အခုလို မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းတွေ တည်ဆောက်ပြီး ပြေးဆွဲပေးမှုကြောင့် ခရီးသွားလာချိန်ကို ထိရောက်စွာလျော့ချနိုင်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝတွေကို များစွာပြောင်းလဲလာတာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေခဲ့ပါတယ်။ ။

နိုင်ငံအတွင်း တည်ဆောက်

တရုတ်နိုင်ငံရဲ့ အစောပိုင်းကာလမှာ မြန်နှုန်းမြင့်ရထားလမ်းနည်းပညာ လဲလှယ်မှုအစီအစဉ်အရ



ဆုနေရာအများဆုံးလျာထားခံခဲ့ရပေမယ့် တစ်ဆူမျှမရခဲ့တဲ့ တေလာဆွစ်

အမေရိကန်ပေါ့ပိုက်ကြယ်ပွင့် တေလာဆွစ်ဟာ လတ်တလောမှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ တေးဂီတထူးချွန်ဆုပေးပွဲတစ်ခုဖြစ်တဲ့ “MTV Europe Music Awards” ဆုပေးပွဲကြီးရဲ့ ဆုလျာထားစာရင်းမှာ ဆုပေါင်း ခြောက်ဆုအတွက် လျာထားခံခဲ့ရတာဖြစ်ပေမယ့် ပြီးခဲ့တဲ့ နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် ညပိုင်းမှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ ဆုပေးပွဲညမှာတော့ ထူးချွန်ဆုတစ်ဆုကိုမျှ သိမ်းပိုက်နိုင်ခြင်းမရှိတာ တွေ့ရပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ တနင်္ဂနွေနေ့က အင်္ဂလန်မှာကျင်းပခဲ့တဲ့ တေးဂီတထူးချွန်ဆုပေးပွဲကြီးမှာ တေလာဆွစ်ဟာ နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက်က တရားဝင်စတင်ထုတ်လွှင့်ပေးခဲ့တဲ့ သူ့ရဲ့ခြောက်ခုမြောက် စတီရီယိုတေးအယ်လ်ဘမ် “Reputation” အတွက် ဆုလျာထားစာရင်းမှာ ဆုနေရာ ခြောက်ခုအတွက် အမည်စာရင်းတင်သွင်းဖော်ပြခြင်းခံခဲ့ရတာဖြစ်ပြီး ယခုနှစ်အတွက် ဆုအများဆုံးလျာထားခံခဲ့ရတဲ့ တေးသံရှင်လည်းဖြစ်လာခဲ့တယ်လို့ မစ်ရာဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။ ဒီလို ဆုအများဆုံးနဲ့ လျာထားစာရင်းမှာ ပါဝင်နေခဲ့ပေမယ့် ဆုပေးပွဲညမှာတော့ ဆုတစ်ဆူမျှ ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိတာလည်းဖြစ်ပါတယ်။

ယခုနှစ်ရဲ့ “MTV Europe Music Awards” ဆုပေးပွဲကြီးမှာ ဆုအများဆုံးရရှိခဲ့တဲ့ တေးသံရှင်ကတော့ ကနေဒါနိုင်ငံသား ပေါ့ပိုက်ကြယ်ပွင့် ဆွစ်မန်းဒပ်စ်ဖြစ်ပြီး ဆုပေါင်း သုံးဆူ ဆွတ်ခူးခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဆွစ်ဟာ ဆုလျာထားစာရင်းပေါ်ထွက်လာချိန်မှာတော့ ဆုငါးဆူအတွက် လျာထားခံခဲ့ရတာဖြစ်ပြီး တေလာဆွစ်နောက်မှာ ဆုဒုတိယအများဆုံးလျာထားခံရတဲ့ တေးသံရှင်အဖြစ် ရပ်တည်နေတာဖြစ်ပါတယ်။ ဆုပေးပွဲညမှာတော့ အကောင်းဆုံး တေးသီချင်းဆု၊ အကောင်းဆုံးတေးသံရှင်ဆုနဲ့ ပရိသတ်အများဆုံးဆုတို့ကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

လန်ဒန်မှာကျင်းပခဲ့တဲ့ အဆိုပါဆုပေးပွဲမှာ ထူးချွန်ဆုရရှိခဲ့ကြတဲ့ တေးသံရှင်တွေထဲမှာ အီမီနမ်၊ ကမ်မီလာကပ်ဘဲလို့၊ လူးဝစ်တွမ်လစ်ဆန်၊ ဇေမာလီခီ၊ ကန်းဒရစ်လစ်မာ၊ ဒက်ဒီရိုရန်စတို့ တေးသံရှင်တွေနဲ့ တေးဂီတအဖွဲ့တွေထဲမှာတော့ “U2”၊ “Fifth Harmony” စတဲ့ တေးဂီတအဖွဲ့တွေ ပါဝင်နေတာကိုလည်း တွေ့ရပါတယ်။



နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် ညပိုင်းက လန်ဒန်မှာ ကျင်းပခဲ့တဲ့ “MTV Europe Music Awards” တေးဂီတထူးချွန်ဆုပေးပွဲတွင် အကောင်းဆုံးပေါ့ပိုက် တေးဂီတဆုကိုဆွတ်ခူးခဲ့သည့် ပေါ့ပိုက်ကြယ်ပွင့် ကမ်မီလာကပ်ဘဲလို့ကို ထူးချွန်ဆုနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ ကျော်ကြားတဲ့အမျိုးသား တေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ BTS ရဲ့ မကြာသေးမီက ထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ အဖွဲ့ရဲ့တေးသီချင်း “DNA” ရဲ့တေးဗီဒီယိုဟာ တောင်ကိုရီးယား ဂီတလောကသမိုင်းမှာ အချိန်အနည်းဆုံးနဲ့ ကြည့်ရှုသူပရိသတ် သန်း ၁၅၀ ပြည့်ခဲ့တဲ့ တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်အဖြစ် စံချိန်တင်နိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလို တေးသီချင်းသစ်ရဲ့ အောင်မြင်မှုကြောင့် BTS ဟာ ကေပေါ့ပိုက် တေးသံရှင်တွေနဲ့ တေးဂီတအဖွဲ့တွေအကြား ကြည့်ရှုသူပရိသတ် သန်း ၁၅၀ ကို အမြန်ဆုံး ပိုင်ဆိုင်နိုင်ခဲ့တဲ့ တေးဂီတအဖွဲ့အဖြစ် စံချိန်တင်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း စွန့်ပီဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

“DNA” နဲ့ ကြည့်ရှုသူသန်း ၁၅၀ အမြန်ဆုံးပိုင်ဆိုင်နိုင်ခဲ့တဲ့ကေပေါ့ပိုက်တေးသံရှင်ဖြစ်လာတဲ့ BTS



တစ်ဖြစ်ပါတယ်။ BTS မတိုင်မီက ကြည့်ရှုသူ သန်း ၁၅၀ အမြန်ဆုံးပိုင်ဆိုင်နိုင်ခဲ့တဲ့ တေးသံရှင်ကတော့ ကျော်ကြားတဲ့အမျိုးသမီးတေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ “BLACKPINK” ဖြစ်ပြီး ယင်းတေးဂီတအဖွဲ့တော့ “As If It’s Your Last” တေးသီချင်းရဲ့ တေးဗီဒီယိုနဲ့

ထုတ်လွှင့်ပြီးနောက် ၉၈ ရက်အကြာမှာ စံချိန်တင်နိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ “DNA” ကို ပြီးခဲ့တဲ့ စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်မှာ တရားဝင်စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး ယင်းတေးဗီဒီယိုဟာ ကြည့်ရှုသူပရိသတ် သန်း ၁၀၀ အမြန်ဆုံးရရှိခဲ့တဲ့ တေး

ဗီဒီယိုအဖြစ်လည်း ပြီးခဲ့တဲ့ အောက်တိုဘာလအတွင်းက စံချိန်တင်နိုင်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီးတဲ့နောက် ပရိသတ် သန်း ၁၀၊ ၂၀၊ ၃၀၊ ၄၀၊ ၅၀၊ ၆၀၊ ၇၀၊ ၈၀၊ ၉၀ စတဲ့ မှတ်တိုင်အသီးသီးမှာလည်း အမြန်ဆုံး ပိုင်ဆိုင်နိုင်ခဲ့တဲ့ တေးဂီတအဖွဲ့အဖြစ်

မှတ်တမ်းတင်ထားပါတယ်။ ယင်းတေးဗီဒီယိုနဲ့ လက်ရှိအချိန်အထိ စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီးနောက် ၂၄ နာရီအတွင်း ကြည့်ရှုသူအများဆုံးရရှိခဲ့တဲ့ ကေပေါ့ပိုက်တေးဂီတအဖွဲ့အဖြစ်လည်း စံချိန်တင်ထားတာဖြစ်ပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်အထိ BTS ရဲ့ ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီးဖြစ်တဲ့ တေးသီချင်းတွေအားလုံးအနက် ကြည့်ရှုသူပရိသတ် သန်း ၁၅၀ ကျော် ပိုင်ဆိုင်နိုင်ခဲ့တဲ့ တေးသီချင်းစုစုပေါင်း ခုနစ်ပုဒ်ရှိပြီး ယင်းတေးသီချင်းတွေကတော့ “Dope”၊ “Fire”၊ “Blood Sweat & Tears”၊ “Boy in Luv”၊ “Save Me”၊ “Not Today” နဲ့ နောက်ဆုံးထုတ်လွှင့်ခဲ့တဲ့ “DNA” တို့ပဲ ဖြစ်ကြပါတယ်။

BTS ဟာ လက်ရှိမှာ ဒေသတွင်း အောင်မြင်မှုတွေရရှိထားရုံသာမက အာရှဒေသတွေနဲ့ ဥရောပအထိပါ အောင်မြင်မှုချဲ့ထွင်နိုင်တဲ့ တေးဂီတအဖွဲ့လည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းတေးဂီတအဖွဲ့ဟာ နိုင်ငံတကာ တေးဂီတဆုပေးပွဲတွေမှာ ထူးချွန်ဆုတွေရရှိသည်အထိ အောင်မြင်အောင် စွမ်းဆောင်နိုင်ခဲ့တဲ့အဖွဲ့လည်း ဖြစ်ပါတယ်။

အေးပြည့် ရေးသားသည်



ရိုနယ်လ်ဒိုရဲ့ စတုတ္ထမြောက်ရင်သွေး အလန်နာမာတီနာ

ဘောလုံးကြယ်ပွင့်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ခရစ်စတီယာနိုရိုနယ်လ်ဒိုဟာ လတ်တလောမှာ သူ့ရဲ့စတုတ္ထမြောက် ရင်သွေးလေးကို မျက်နှာမြင်ခဲ့ရပြီဖြစ်ပါတယ်။ ရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ သူ့ရဲ့လက်ရှိချစ်သူ ဂျော်ဂျီနာရိုဒီဂရိုတို့ရဲ့ ရင်သွေးလေးကို ပြီးခဲ့တဲ့ နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက်မှာ မွေးဖွားခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ တနင်္ဂနွေသမီးလေးဖြစ်တဲ့ သူ့ကိုတော့ ရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ ဂျော်ဂျီနာတို့က အလန်နာမာတီနာလို့ အမည်ပေးထားကြောင်း အေစီဂျီဘစ်ဒီဂရိုက ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

အသက် (၃၂)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ ရိုနယ်လ်ဒိုဟာ ယခုလို သမီးလေးတစ်ဦး ထပ်မံရရှိခဲ့ပြီးနောက် ကလေးလေးယောက်တို့ရဲ့ ဖခင်ဖြစ်လာပြီး သားနှစ်ယောက်၊ သမီးနှစ်ယောက်ဖြစ်ပါတယ်။ အလန်နာမာတီနာကို မွေးဖွားခဲ့ပြီးကြောင်းကိုတော့ ရိုနယ်လ်ဒိုက သူ့ရဲ့လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်တဲ့ အင်စတာဂရမ်စာမျက်နှာပေါ်ကနေ တစ်ဆင့် ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပြီး ဓာတ်ပုံတစ်ပုံကိုပါ တွဲဖက်ဖော်ပြခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ယင်းဓာတ်ပုံမှာ ရိုနယ်လ်ဒို၊ ဂျော်ဂျီနာနဲ့ အလန်နာမာတီနာတို့အပြင် ရိုနယ်လ်ဒိုရဲ့ သားကြီးပါ ပါဝင်နေတာတွေ့ရပြီး မွေးကင်းစ

သမီးလေးကို ဂျော်ဂျီနာက ချီးမွမ်းတာဖြစ်တဲ့အတွက် သမီးလေးရဲ့ မျက်နှာကိုတော့ မမြင်ရပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ဓာတ်ပုံရဲ့အောက်ခြေမှာ ရေးသားဖော်ပြခဲ့တဲ့စာအရ မိခင်ရော ကလေးပါ ကျန်းမာကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

ရိုနယ်လ်ဒိုရဲ့ သားကြီးဖြစ်တဲ့ ခရစ်စတီယာနိုရိုနယ်လ်ဒိုဂျူနီယာဟာ လက်ရှိမှာ အသက် (၇)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်ကာ အမြောက်ရင်သွေးလေးတွေဖြစ်ကြတဲ့ အီဗာမာရီနာနဲ့ မက်တီအိုတို့ကတော့ သုံးလအရွယ်ရှိပြီဖြစ်ပြီး သားလေးတစ်ဦး၊ သမီးလေးတစ်ဦးဖြစ်ပါတယ်။ လတ်တလော မွေးဖွားခဲ့တဲ့ အလန်နာမာတီနာကတော့ သမီးလေးဖြစ်တာကြောင့် ဘောလုံးကြယ်ပွင့်ဟာ သားနှစ်ယောက်၊ သမီးနှစ်ယောက်ရဲ့ ဖခင်ဖြစ်လာခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။

အလန်နာမာတီနာဟာ ရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ ဂျော်ဂျီနာရိုဒီဂရိုတို့ရဲ့ ပထမဆုံး ရင်သွေးလေးဖြစ်ပြီး ရိုနယ်လ်ဒိုနဲ့ အသက် (၂၂)နှစ်အရွယ် သရုပ်ဆောင်နဲ့ မော်ဒယ်လ်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဂျော်ဂျီနာတို့ဟာ ချစ်သူတွေအဖြစ် တစ်နှစ်ကျော်ကြာ လက်တွဲခဲ့ပြီးနောက် ယခုလို ပထမဆုံးသောရင်သွေးလေး ရရှိခဲ့ကြတာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။

“ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း”

မြန်မာ့ဘဏ်သမိုင်းတွင် “ဘဏ်ခွဲ(၅၀၀)ပြည့်” ပထမဆုံး ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့သော “ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်” အနေဖြင့်

- နိုင်ငံတော်အတွက်အခွန်ဘဏ္ဍာတာဝန်ကို တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် ပထမနေရာမှ (၅)နှစ်ဆက် အများဆုံး သယ်ပိုးထမ်းဆောင်ခဲ့ခြင်း၊
- နိုင်ငံတော်နှင့်ပြည်သူအတွက် စုစုပေါင်းကျပ်ငွေ (၁၃၅)ဘီလီယံကျော် လှူဒါန်းခဲ့ခြင်း၊
- နိုင်ငံအတွင်းအောင်မြင်သောစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင် အမြောက်အမြားပေါ်ထွန်းလာအောင် ပံ့ပိုးကူညီ ဖော်ဆောင်ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်း၊
- နိုင်ငံတော်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန် ဘဏ္ဍာရေးကဏ္ဍတွင်အဓိကအခန်းကဏ္ဍမှ အထောက်အကူပြု ပါဝင်နိုင်ခဲ့ခြင်းများနှင့်အတူ

“ဘဏ်ခွဲ(၅၀၀)ပြည့်” ကို

၂၀၁၇-ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ(၁၀)ရက်နေ့တွင် အောင်မြင်စွာဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ပြည်သူပြည်သားများအားလုံး အစဉ်အမြဲ အားကိုးအားထားရသော နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ အောင်မြင်သည့် ထိပ်တန်းဘဏ်ကြီးအဖြစ် ရပ်တည်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။



ဥက္ကဋ္ဌနှင့်ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်/ အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့်စက်မှုလက်မှု
လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (UMFCCI)

“ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း”

နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးကဏ္ဍ အလျင်အမြန် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရန်အတွက် ဘဏ္ဍာရေးကဏ္ဍမှ အထောက်အကူပြုစေရန်ရည်ရွယ်၍ ပြည်သူများ၏ တစ်ခဲနက်ထောက်ခံ အားပေးမှုနှင့်အတူ မြန်မာ့ဘဏ်သမိုင်းတွင် ပထမဆုံးအဖြစ် “ကမ္ဘောဇဘဏ်လီမိတက်” မှ

“ဘဏ်ခွဲ(၅၀၀)ဖြည့်” ကို

၂၀၁၇-ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ(၁၀)ရက်နေ့တွင် အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်း အတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ပြည်သူပြည်သားများအားလုံး အစဉ်အမြဲ အားကိုး အားထားရသော နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ အောင်မြင်သည့် ထိပ်တန်းဘဏ်ကြီးအဖြစ် ရပ်တည် နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။



ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့
မြန်မာနိုင်ငံဘဏ်များအသင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ကျွန်တော်ဦးဌေးသိန်း[၁၂/၂၀၁၆(နိုင်)၀၀၁၆၈၂]ကိုယ်တိုင်အောင်သူ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း) ၃-ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်မိုးဝင်း(၂)လမ်း၊ အမှတ်(၇၄၆) ပေ(၂၀x၆၀) အကျယ်မြေနှင့်အိမ်အားလုံးယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသအဖြစ် ဒေါ်သန်းသန်းဌေး [၁၂/မက(နိုင်)၀၀၇၆၄၂]အားပေးချေးငွေပြုပြင်၍ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက် လိုပါက မည်သူမဆို ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထားတို့နှင့် မိမိထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှု မရှိခဲ့သော် အရောင်းအဝယ်ကို အပြီးတိုင် ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးဌေးသိန်း[၁၂/၂၀၁၆(နိုင်)၀၀၁၆၈၂]
ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၄၀၀၃၃၀

777 Electronic
အဝတ်လျှော်စက်၊ ရေပူစက်
တပ်ဆင်ပြုပြင်ရေး
09 440 655 502
09 421 022 050

သားအဖြစ်မှစွန့်လွှတ်ကြောင်း

ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းခြင်း
ကျွန်မ ဒေါ်ပွင့်ဥမ္မာမြင့် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၂၂၂၁]မှ ၁၃-၁၀-၂၀၁၆ရက်တွင် ကြေးမုံ သတင်းစာတိုက်၌ သားအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ကြောင်း ကြေညာချက်အား ယနေ့မှစ၍ အပြီးအပိုင်ရုပ်သိမ်းပြီး ကိုသူရအောင်[၁၂/ဒဂ(နိုင်)၀၂၇၈၈၀]အား သားအရင်းအဖြစ် ပြန်လည် သတ်မှတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
မိခင်-ဒေါ်ပွင့်ဥမ္မာမြင့် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၂၂၂၁]

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
မှော်ဘီမြို့နယ်၊ လက်ဝဲတန်းစုကျေးရွာ၊ ကွင်းအမှတ်(၆၄၉)၊ ကွင်းအမည်- ကညင်ပင်ကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်(N/၃၂)၊ အမှတ်(၂၄၆)၊ ဧရိယာ(၈.၅၀)ဧက ကို ဒေါ်အေးအေးမိုးက ပိုင်ရှင်ထံမှ ၂၁-၁-၂၀၁၇ရက်တွင် ဥပဒေနှင့်အညီ လွှဲပြောင်းဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးခင်ထော်(မရမ်းကုန်း)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၀၀၆၂၃)
ဖုန်း-၀၉-၂၅၃၂၂၁၅၁၅

သမီးအဖြစ်မှအမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ဦးအုန်းမြင့်[၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၀၄၂၁၄]နှင့် ဒေါ်တင့်တင့် [၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၀၄၂၅၁]၏သမီးဖြစ်သူ မနွေးနွေးအောင် [၁၂/ကမတ(နိုင်)၀၀၆၇၇၈]သည် မိဘတို့၏ဆိုဆုံးမမှုကိုမနာခံဘဲ ၎င်း၏ဆန္ဒအလျောက် နေအိမ်မှထွက်သွားပါသဖြင့် ၎င်းအား ယနေ့ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ် လိုက်ပါကြောင်းနှင့် နောက်နောင်တွင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝအားလည်း လုံးဝ တာဝန်ယူ မြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ပါ ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
ဦးအုန်းမြင့်-ဒေါ်တင့်တင့်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၂၄-ရပ်ကွက်၊ နဝရတ်(၂)လမ်း၊ အမှတ်-၁၁၀၉၊ ရေယာပေ(၄၀x၆၀)ပမာဏရှိမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအကျိုးခံစားခွင့်အလုံးစုံတို့နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အများသိစေရန်
ဒေါ်မြသန္တာအောင်[၁၂/သကတ(နိုင်)၀၂၅၂၇၃၇]၏ ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါ အတိုင်းကြေညာအပ်ပါသည်။
ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဒေါ်မြသန္တာအောင်နှင့် ဦးသူရကျော်[၅/ကန(နိုင်)၀၆၃၀၀၃] တို့သည် ၁၅-၇-၂၀၀၇ရက်မှစ၍ အကြင်လင်မယားအဖြစ် လက်ထပ်ပေါင်းသင်းလာခဲ့ကြရာ မရူပါကျော် ဟူသည့် သမီးတစ်ဦးထွန်းကားခဲ့ပါသည်။
ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးသူရကျော်၏ မူးယစ်ရမ်းကားအနိုင်အထက်ပြုမှုကြောင့် ဒေါ်မြသန္တာအောင်သည် အရွယ်မရောက်သေးသည့် သမီးငယ်မရူပါကျော်နှင့်အတူ မိဘများနေအိမ်သို့ ဆင်းလာခဲ့ရပါသည်။
ထို့ကြောင့် လင်မယားနှစ်ဦးပေါင်းသင်းစဉ် ဖြစ်ထွန်းပေါ်ပေါက်ခဲ့သော ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၂၄-ရပ်ကွက်၊ နဝရတ်(၂)လမ်း၊ အမှတ်-၁၁၀၉၊ ရေယာ ပေ(၄၀x၆၀)ပမာဏရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ (၂)ထပ်တိုက်နေအိမ်နှင့် ဆိုင်ခန်းများအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အလုံးစုံတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဒေါ်မြသန္တာအောင်၏ သဘောတူခွင့်ပြုချက်မရရှိဘဲ မည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကမျှ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်းအစရှိသည့် တစ်နည်းနည်းလွှဲပြောင်းခြင်းများမပြုလုပ်ကြပါရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။
သို့ဖြစ်၍ အထက်ပါ ကြေညာချက်အတိုင်း မလိုက်နာဘဲ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်လာပါက ပြုလုပ်သူများ၏ တာဝန်သာဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးဝင်းမြင့် (LL.B) (စဉ်-၆၀၃၃) ဒေါ်နီနီလွင် (LL.B, D.B.L) (စဉ်-၈၉၆၄)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ
အမှတ်-၂၅ ၃၅-လမ်း(အောက်) ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

မဖြူဝင်းစိုး(၁)ရရှိရရှိနှင့်အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်အေးအေးမြင့်(S/DGNMTT-၀၄၀၆၃၀)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ကြေညာအပ်ပါသည်။
လူကြီးမင်းသည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေအပေါ် အခြေအမြစ်မရှိဘဲ ညစ်ညမ်း စွာဆဲဆိုပြီး မမှန်ကန်သည့်အတိုင်း Facebook ပေါ်တင်ကာ အရက်ခွဲ နှောင့်ယှက်နေသည်ကို ဖြုတ်ချပေးပြီး နောက်နောင်မပြုလုပ်ရန် တားမြစ်လိုက် သည်။ ထပ်မံ ပြုလုပ်ပါကဥပဒေအရ အရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါ သည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ ဒေါ်အေးအေးမြင့်
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်မိုးမိုးတင့် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၉၄၄)
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၂၂၃၂၅၄

NELC
Don't Worry, Just Speak!

Communicative English Classes

- Intro
- Level -1,2,3
- Listening /Speaking -1 & 2
- Grammar
- IELTS Foundation

စသည့် English Language အတန်းများကို
NELC တွင်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

ပြန်ကုန်း - 526311, 523680 ဝိုင်းအောင်ကျော် - 01 256516 ~7 မန္တလေး - 09 91023900
နေပြည်တော် - 09 782009390 ပြင်ဦးလွင် - 09 400306019 လားရှိုး - 082 26611 တာချီလိတ် - 084 52572

“မေသုမောင်” ဗုဒ္ဓဂယာ ဘုရားဖူးအဖွဲ့
* ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ခုနှစ် - ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးခရီးစဉ်

* (၁၀)နှစ်ပြည့် အထူးအစီအစဉ် နိုဝင်ဘာလမှဇန်နဝါရီ လများတွင်
(၁၄)ညအိမ်(၁၅)ရက်ခရီးစဉ် ကားသေးနံ့သွားပြီး ဟိုတယ်(၄)ညအိမ်ပါ ထွက်ခွာပါမည်။ ရက်များမှာ
(6.Dec ပိဋကတ်သုံးပုံပုံ) (24.Dec)(14.Jan)(28.Jan)(၇)ညအိမ်(၈)ရက်ခရီးစဉ်
(23.Dec) (Hotel)သီးသန့်ခရီးစဉ်(၅)ရက်အစီအစဉ်ပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။
* ဆက်သွယ်ရန်ရုံးချုပ်-အမှတ်(8/H)ဆင်မလှိုင်အဆင့်မြင့်ဈေးကွန်ဒို၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊
ရန်ကင်းမြို့၊ ရန်ကင်းဖုန်း- ၀၉-၅၀၁၂၄၇၀၀၉-၅၀၇၂၉၈၀၀၉-၇၃၂၄၆၈၇၀၉-၉၆၆၄၂၁၆၆၈၀
၀၁-၂၃၀၅၉၂၊ မန္တလေးဖုန်း- ၀၉၄၄၄၀၃၀၂၇၀၀၉၇၉၀၉၀၉၂၄-ပဲခူးဖုန်း-
၀၉-၇၉၆၉၄၀၇၀၇-တောင်ကြီးဖုန်း- ၀၉- ၂၅၉၆၂၆၂၆၉၀၈၀- ၂၀၂၄၈၉၉

MIA Travel & Tours မှ စီစဉ်သော ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးခရီးစဉ်များ

မြင့်မြတ် ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားဖူးခရီးစဉ်များ

(အိန္ဒိယ+နီပေါ)

ဘုန်းကြီးကျောင်းတည်း (၁၄ညအိမ်/၁၅ရက်)

- သံဝေဇနီယလေးဌာန + အဝီဇော်တလေးဌာန (ဝေသာလီ၊ နာလန္ဒာ၊ ရာဇဂြိုဟ်၊ တာချီမဟာ၊ နယူးဒေလီ)
- ဟိုတယ်တည်း (၇ညအိမ်/၈ရက်)
- သံဝေဇနီယလေးဌာန + အဝီဇော်တည်းဌာန (ဝေသာလီ၊ နာလန္ဒာ၊ ရာဇဂြိုဟ်) ညမောင်းလုံးဝပေါ်ရှိပါ။

(၁၄ညအိမ်/၁၅ရက်)
ဒီဇင်ဘာ ၂၃၊ ဇန်နဝါရီ ၁၇
ဖေဖော်ဝါရီ ၂၄၊ ဧပြီ ၇
(၇ညအိမ်/၈ရက်)
ဒီဇင်ဘာ ၂၊ ဖေဖော်ဝါရီ ၁
မတ် ၁၊ ဧပြီ ၁၂

တိုက်(A-1)၊ အခန်း(502)၊ ရွှေဂူကုန်သည်များ အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်း
01-519415, 09-453300339, 09-453300449, 09-777565449, 09-777567449

NANYENG INTERNATIONAL COLLEGE
International Qualifications Network IQN (UK)
အသိအမှတ်ပြုချီးမြှင့်သည့် Single Subject Diploma သင်တန်းများ

ထူးချွန်ကျောင်းသား/သူများအတွက် Exam Fees ကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိနိုင်မည့်အခွင့်အရေးနှင့်
အစောဆုံးအပ်သော ကျောင်းသားများအတွက် Early Bird Discount များ ရရှိနိုင်မည့်အခွင့်အရေး

Diploma in Human Resource Management
[Saturday Only (4 Months)]

U Aung Kyaw Soe
B.Com(Q), M.Com, Dip in Accounting (LCCI III)
(1:00 PM to 4:00 PM)
(Dec 16th စမည်)

Diploma in Marketing
[Saturday Only (4 Months)]

Daw Nyein Nyein Hlaing
(B.Com (Hons), M.Com)
(4:30 PM to 7:30 PM)
(Dec 16th စမည်)

Certified Strategic Manager
[Saturday Only (4 Months)]

Daw Khine Khin Phyu B.A(UFL),
MBA(JCU), Ph.D (Candidate)
(4:00 PM to 7:00 PM)
(Dec 9th စမည်)

December စမည်

ပြင်အမှတ် ၁၂၄ (C)၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ် (နံရန်ကျောင်းအနီး)
Tel : (09) 420118100, (09) 250640429, (09) 777456762 www.nic.com.mm

Gold Backed ခရီးသွားလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီလီမိတက်
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
(ပြည်တွင်းသို့ ကျပ်ဖြင့်ခန့်ထားရန်)

- စာပေးစာယူဝန်ထမ်း ကျား(၅) ဦး၊ ပညာအရည်အချင်း (၁၀)တန်း၊ ရုံးပြင်ပတွင် စာယူ/စာပို့ရမည်။
- အသက် (၂၀-၃၅) နှစ်အတွင်းဖြစ်ရမည်။
- ကြော်ငြာပါပြီး (၁)ပတ်အတွင်း၊ ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင် မိတ္တူ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်မိတ္တူနှင့် အတူ အခန်း-၁၀၂ တိုက်(ဘီ)၊ ပထမထပ်၊ ရွှေဂုံတိုင်တာဝါ၊ အမှတ်-၂၁၂၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်း၊ ဗဟန်း၊ (ကမ္ဘာအေးဘုရား အနောက်ဘက်ဝင်း)၊ ရန်ကင်းသို့ လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ဖုန်း-၀၁-၅၅၄၄၀၇ ၅၅၂၈၄၉၊ ၀၉-၅၁၄၂၇၇၃၊ ၀၉-၄၃၀၈၈၆၃၃

975 %*
p.a.

Fixed Deposit

For (90) Days

ဒီအထူး အစိုးရနှင့် အခုပဲ ငွေထုတ်ပါ။

အချိန်ကာလ သတ်မှတ်ထားပါသည်။

Email: info@yomabank.com | www.yomabank.com
*သက်ဆိုင်ရာ စည်းကမ်းသတ်မှတ်ချက်များ အကျိုးဝင်ပါသည်။ 9.75% p.a.

ရိုးမဘဏ်

ကျင့်ဝတ်မှန်ကန် ရိုးမဘဏ်

နိုင်ငံတကာ အသိအမှတ်ပြုဖွံ့ဖြိုးမှု (၅) ရပ်ကို အခြေခံသည့် မူကြိုပညာရေး



nurture preschool
We nurture tomorrow leaders!

Emotional Development (EQ) | Intellectual Development (IQ) | Moral Development | Physical Development | Social Development

လတ်ကျောင်းအပ် လက်ခံသွားပြီ

စမ်းချောင်း	လှိုင်	တာမွေ	အင်းစိန်	မြောက်ဒဂုံ
09262963774	09254148005	01-549590	09259822226	01-8011315
09262963775	09450694035	09254148006	09259822227	09259822220

လိုနေသူကို ဖေးမကူဖို့ ဖြူစင်စေတနာ ပြည့်ဝစွာဖြင့်

ဆရာမိုး Follow Me IELTS တန်းခွဲသစ် လက်ခံပြီ။
Ph.D (USA)

အင်္ဂလိပ်စာကို ကျွမ်းကျင်ပိုင်နိုင်စွာ ရေးတတ် ပြောတတ်ချင်သူတိုင်း တက်ထားရမည့်

Universal Institute of ESL (USA) Certificate ချီးမြှင့်သည့် **ENGLISH 4 SKILLS Level (1,2) ၂၄၂၈ နှင့်**

ENGLISH 4 SKILLS Level (1) တစ်ပတ် (၅) ချိန်တက် (၂) လ အထူး လက်ခံသင်ကြားပြီး **Essay, Letter** ရေးနည်း၊ အင်္ဂလိပ် ဝတ္ထုဆောင်းပါး ဖတ်နည်း၊ ဘာသာပြန်နည်းနှင့် ပြောနည်းတို့ကို နိုင်ငံတကာ သင်ရိုးများနှင့် သင်ကြားပေးနေပြီ။ တတ်ချင်သူတိုင်းတက်၍ တက်သူတိုင်းတတ်ကျန်ကြပြီ။ တန်းခွဲသစ်များ Nov 18 စမည်။

4 SKILLS Level(1,2,3) တက်ပြီးသူများကို Dip ESL (USA) ချီးမြှင့်မည်။

ရည်မှန်းချက် ကြီးမားစွာဖြင့် အင်္ဂလိပ်စာအရေးအသားကို အဆင့်မြင့်မြင့် တတ်မြောက်ထားချင်သူများအတွက် အထူးစီစဉ်ပွင့်လှစ်ပေးသည့် **Advanced English Grammar & Writing** ၂၅၂၈ အထူးနောက်ဆုံးပေါ် နိုင်ငံတကာ သင်ရိုးနှင့်အတူ မိမိကိုယ်တိုင် စနစ်တကျ အသံထွက် လေ့ကျင့်ရင်း အလျင်မြန်ဆုံး တိုးတက်လျက် သွက်လက်မုန်ကန်စွာ ပြောတတ်စေဖို့ **SPEAKING** သီးသန့် ၂၄၂၈ အတတ် လက်ခံပြီ။

4 Skills Band 7 နှင့်အထက် ရအောင် သင်ပေးမည့် **IELTS ၂၄၂၈** အထူး လက်ခံပြီ။

ဆရာမ ဒေါက်တာ မြင့်သန္တာ Ph.D တွဲဖက် သင်ကြားသည်။

အမှတ် ၁၈၊ ၅-လွှာ၊ စာအုပ်တိုက် (အပေါ်ထပ်) ၊ ဦးထွန်းလင်းခြံလမ်း ၊ လှည်းတန်း ။ **0943125393**
ဝိုင်းသီးသန့် ၊ ၄၃၆ (ပ) ထပ်၊ ကုန်သည်လမ်း(၄၄-လမ်းထိပ်) ။ **01 8398118, 295798**

တန်ဆောင်တိုင် အထူး Promotion တစ်ရပ်အနေဖြင့် Plywood အထပ်သားများအား " 9 mm-14000 Kyat ", " 18 mm-25000 Kyat " နှုန်းထားများဖြင့် (ဂိုဒေါင်ရှိ Stock အကုန်အထိသာ) ဈေးနှုန်းချိုသာစွာ ရောင်းချပေးလျက်ရှိပါသည်။

Eco Plus Trading Co., Ltd. ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ၏ ထူးခြားသောအားသာချက်များ

- ◆ (၅) ကြိမ်ထက်မက အသုံးပြုနိုင်ခြင်း
- ◆ ရေစိုရေစိမ့်စိုနိုင်ခြင်း

၅ သိန်းနှင့်အထက် ဝယ်ယူသူတိုင်းကို Delivery အခမဲ့ပို့ဆောင်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

Address : No.51, Lanthit Street, Insein Township, Yangon.
Contact No : +95-9-798890801~2, +95-1-3-644631, 3-643904
Website : www.ecoplustrading.com
Webmail : sales@ecoplustrading.com

HITACHI Inspire the Next

Clean Inside and Out



4-Button Control | Auto Self Clean

UPGRADE FOR LIFE

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဦးဆုံးသော " ABS Plastic Formwork " (ကျောက်ပုံ၊ ကျောက်ခွက်) များကို ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ လွယ်ကူမြန်ဆန်စေရန်အတွက် တန်ဆောင်တိုင် Promotion တစ်ရပ်အနေဖြင့် ရောင်းချခြင်း၊ ငါးရမ်းခြင်း " လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ပေးနေပြီဖြစ်ပါသည်။

" အထူးဂုဏ်သတ္တိများ "

- ▶ Plastic အစိတ်အပိုင်းများဖြစ်၍ ပေါ့ပါးပြီး သယ်ဆောင်ရ လွယ်ကူခြင်း။
- ▶ ဖြုတ်တင်ရ လွယ်ကူမြန်ဆန်ခြင်း။ (၁၀' မြင့် Column တိုင်တစ်လုံးအတွက် တပ်ဆင်ချိန် ၂၀ မိနစ်၊ ဖြုတ်သိမ်းချိန် ၅ မိနစ်သာ ရှိခြင်း)။
- ▶ ချောမွေ့ညီညာသော မျက်နှာပြင်ကို ရရှိစေခြင်း။
- ▶ ဘီလပ်မြေအဆီအနှစ်များကို အပြည့်အဝ ရရှိစေခြင်း။
- ▶ ရာသီဥတုမရွေး အသုံးပြုနိုင်ခြင်း။

Address : No.51, Lanthit Street, Insein Township, Yangon.
Contact No : +95-9-798890801~2, +95-1-3-644631, 3-643904
Website : www.ecoplustrading.com
Webmail : sales@ecoplustrading.com

Hitachi အဝတ်လျှော်စက် များသည် အဝတ် ပမာဏကို မှတည့်ပြီး မည်သို့ အကောင်အထည် လျော်စွာရမည်ကိုအလိုအလျောက် သိရှိစေတတ်ပေးသည်။ အဆင့်မြင့် နည်းပညာများ အားလုံးကို လျှော် (၄) နည်းဖြင့်ပေါင်းစည်းထားသည်။ သင်သည် "Start" လျှော်စက်ကို နှိပ်လိုက်သည့်အခါ

Ultra-Stream Wash | Sparkle Beat Wash | Dynamic-Stream Wash | Beat Wave Wash

SF-240XWV 24kg | SF-200XWV 20kg | SF-180XWV 16kg | SF-130XWV 13kg | SF-100XA 10kg | SF-85XA 8.5kg | SF-80P 8kg

HITACHI HOME ELECTRONICS MYANMAR CO., LTD. www.hitachiconsumer.com/home/mm-mm
FOR ENQUIRY: SHWE BAGYI CO., LTD. (AUTHORIZED DISTRIBUTOR), TEL 01-2316568

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ၂၉-လမ်း(အထက်) အမှတ်-၂၂၀(မြေညီ)တွင်နေထိုင်သူ ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်း [၁၂/၂၀၁၀(နိုင်)၀၁၃၄၆၇၈၉] လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ၂၉-လမ်း(အထက်) အမှတ်-၂၂၀/၂၀၁ တွင်နေထိုင်သူ ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်း တွင် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အင်ဂျင်နီယာဌာနနှင့် ကန်ထရိုက်တာ ဦးသန်းထွန်း (Best Quality) ဆောက်လုပ်ရေး လိုင်စင်ရအင်ဂျင်နီယာ ဦးခင်ရွှေတို့ ပူးပေါင်းဆောက်လုပ်မည့် Penthouse ပေါ် (၂)ခန်းတွဲ၊ (၈)ထပ်တိုက် (ဓာတ်လှေကားပါ) တန်ထရိုက်တိုက်သစ်မှ (၅-လွှာ)/အိ. အကျယ်ပေ(၂၅x၄၀)ရှိ ကွန်ကရစ်အောက်ခံနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင် တွယ်ကပ်တပ်ဆင်ထားသော လျှပ်စစ်မိတာ၊ ရေမော်တာအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်တို့အား ကန်ထရိုက်တာ ဦးသန်းထွန်း[၁၂/ကခက(နိုင်)၀၅၅၅၅၅] (Best Quality) ဆောက်လုပ်ရေးထံမှ ၈-၈-၂၀၁၃ ရက်စွဲပါ "တိုက်ခန်းကို အရစ်ကုသမှုအခမဲ့ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်း ဆိုင်ရာ နှစ်ပတ်သဘောတူ စရန်ပေးကတိစာချုပ်" ဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူခဲ့ပြီး ငွေအနည်းငယ်သာ ပေးချေရန်ကျန်ရှိကြောင်း သိရှိကြောင်း ဖော်ပြပါကွန်ကရစ်အောက်ခံနှင့်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ အကျိုးခံစားခွင့်နှင့် စီမံခန့်ခွဲခွင့်အရပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေ ဒေါ်ငြိမ်းငြိမ်း တစ်ဦးတည်းနှင့်သာ သက်ဆိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဒေါ်ကေသီကျော် L.L.B, D.B.L, D.I.L, D.M.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၃၅၀) Ph:09-5506143, 09-799487280

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း ဒါယကာကြီး

ဦးလှမြင့်သိန်း (ဇလွန်) အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(UMFCCI) B.Com., B.L.

ဥက္ကဋ္ဌ (Zar & Zar Finance Co.,Ltd.) Tun Foundation Bank (Win Universe Co.,Ltd.) (Win Trade Co.,Ltd.) (Win YFV Myanmar Ltd.)

အသက်(၈၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ သံလွင်လမ်း၊ အမှတ်(၁၃၅-စီ)နေ (ဦးကျော်ခင်-ဒေါ်စောတင်)တို့၏ သားလတ်၊ (ဦးသာကျင်လှိုင်-ဒေါ်ထီး) တို့၏ သားသမက်၊ (ဒေါက်တာဒေါ်မမလေး-မြတ်)၏ ခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာ မျိုးသန့်-ဒေါ်ယုဇော်၊ ဒေါက်တာဥမ္မာသိန်း-ကပ္ပတိန်မိုးကျော်(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)၊ ဒေါ်သဇင်သိန်း-ဦးရောဘတ်အောင်မြင့်(ခေတ္တ-USA)၊ ဒေါ်သူဇာသိန်း-ဦးအုန်းကျော်တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ မခိုင်ဇာသန့်၊ မကြည်ဇာသန့်၊ ဂျွန်မိုးကျော်၊ ဂျွန်နသန့်မိုးကျော်၊ JOEအောင်မြင့်၊ B၀အောင်မြင့်၊ မမေသူကျော်တို့၏အဘိုး ဦးလှမြင့်သိန်းသည် ၁၁-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့) နံနက် ၈:၃၀နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၅-၁၁-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၅ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီး၊ ရပ်ဝေးမှဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ အပေါင်းအား အသိပေးအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သူအားရည်စူး၍ ၁၇-၁၁-၂၀၁၇ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း ဒါယကာကြီး

ဦးလှမြင့်သိန်း (ဇလွန်) အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်(UMFCCI) B.Com., B.L.

ဥက္ကဋ္ဌ (Zar & Zar Finance Co.,Ltd.) Tun Foundation Bank (Win Universe Co.,Ltd.) (Win Trade Co.,Ltd.) (Win YFV Myanmar Ltd.)

အသက်(၈၆)နှစ်

ရန်ကုန်မြို့၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ သံလွင်လမ်း၊ အမှတ်(၁၃၅-စီ)နေ (ဦးကျော်ခင်-ဒေါ်စောတင်)တို့၏ သားလတ်၊ (ဦးသာကျင်လှိုင်-ဒေါ်ထီး) တို့၏ သားသမက်၊ (ဒေါက်တာဒေါ်မမလေး-မြတ်)၏ ခင်ပွန်း၊ ဒေါက်တာ မျိုးသန့်-ဒေါ်ယုဇော်၊ ဒေါက်တာဥမ္မာသိန်း-ကပ္ပတိန်မိုးကျော်(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)၊ ဒေါ်သဇင်သိန်း-ဦးရောဘတ်အောင်မြင့်(ခေတ္တ-USA)၊ ဒေါ်သူဇာသိန်း-ဦးအုန်းကျော်တို့၏ ချစ်လှစွာသောဖခင်၊ (ဦးသိန်းအေး)-ဒေါ်မြင့်မြင့်၏ညီ/မောင်၊ (ဦးမြတ်ကြွယ်-ဒေါ်သန်းဌေး)၊ ဦးအောင်ခိုင်-ဒေါ်မြင့်မြင့်မွန်၊ (ဒေါ်သိန်းစိ-မြတ်)တို့၏အစ်ကို၊ ဦးမောင်မောင်အေး-ဒေါ်ရီရီသိန်းအေး၊ ဦးဇော်မင်း၊ ဦးအောင်ကျော်မြတ်-ဒေါ်တင်မြင့်ကြည်၊ (ဒေါက်တာရန်ဝင်းအောင်)၊ ဒေါ်သီတာခိုင်(USA)၊ ကိုကျော်ကျော်ခိုင် (USA)၊ ကိုညီညီနိုင် (USA)၊ ကိုဇော်ဇော်ခိုင် (USA)တို့၏ ဦးလေးသည် ၁၁-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့) နံနက် ၈:၃၀နာရီတွင် အထက်ပါ နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၅-၁၁-၂၀၁၇ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၅ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ရပ်နီး၊ ရပ်ဝေးမှဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ အပေါင်းအား အသိပေးအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန် သူအားရည်စူး၍ ၁၇-၁၁-၂၀၁၇ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ရက်လည် ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။]

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ခင်လေးကြည် (၉၃)နှစ် (၄၅ စိန်ရွှေရတနာဆိုင်) (အိမ်မဲတွဲတေးမြောင်းမြ) ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရွှေဘိုသာလမ်း၊ အမှတ်(၄၅) ရတနာ ရွှေဆိုင်နှင့် ရန်ကုန်မြို့၊ အလံလမ်းနှင့် ဗဟိုလမ်းထောင့်၊ မြို့အမှတ်(၅၄)နေ (ဦးထွန်းအိ-ဒေါ်စိန်ယု)တို့၏ သမီး၊ (ဦးကျော်ဝင်း)၏ဇနီး၊ (ဒေါ်မမစိ) (ဦးမောင်မောင်ရီ)-ဒေါ်ညိုညို၊ ဦးကြည်လင်း-ဒေါ်ရီရီသိန်း တို့၏ညီမ/အစ်မ၊ ဒေါ်မြသက်ထား-ဗိုလ်ကြီးဝေသက်(အဆရ-၅) မစန္ဒာသက်ထား(Myanmar-DCR)၊ မောင်စောရန်နိုင်-မချယ်ရီ၊ မောင်ရှင်သုအောင်၊ ဒေါက်တာ ခင်စွန်ဖြူ(လ/ထ ဆရာဝန်၊ တက္ကသိုလ်များဆေးရုံ)၊ ဦးညွှတ်လင်းမြင့်(ဗိုလ်မှူး၊ ဥပဒေအရာရှိ၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်)၊ မခင်ရူပါသန်း (B.E Civil)၊ မခင်မာလာ သန်း(ပဉ္စမနစ်ဥပဒေ၊ ဒဂုံတက္ကသိုလ်)၊ မောင်ဘုန်းမြင့်သူ(ME/EP)၊ ဒေါက် တာခင်လှည့်ထွန်း၊ မကေသီ(ခေတ္တဂျပန့်)၊ မောင်အောင်သူ (အထက်တန်း ရွှေနေ့)၊ မအင်ကြင်း၊ ဥပဒေ (ပ)နှစ် COE တို့၏အဘွား၊ မောင်စွမ်းသက်ထူး၏ ဘွားဘွားကြီးသည် ၁၂-၁၁-၂၀၁၇(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၄:၄၅နာရီတွင် ရန်ကုန်အထက်ပိတောက်မြို့နယ်၊ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၄-၁၁-၂၀၁၇ (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၂:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး ဒေါ်ခင်လေးကြည် (၉၃)နှစ် (၄၅-စိန်ရွှေရတနာဆိုင်) (အိမ်မဲ၊ တွဲတေး မြောင်းမြ) ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရွှေဘိုသာလမ်း၊ အမှတ်(၄၅) စိန်ရွှေ ရတနာရောင်းဝယ်ရေး၊ Diamond House ၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ အလံ လမ်းနှင့် ဗဟိုလမ်းထောင့်၊ မြို့အမှတ်(၅၄)နေ (ဦးထွန်းအိ-ဒေါ်စိန်ယု)တို့၏ သမီး၊ (ဦးအောင်ဖေ-ဒေါ်ဖွားကျင့်)တို့၏ သမီး၊ (ဦးကျော်ဝင်း) ၏ဇနီး၊ ဦးသန့်ဆွေ(ကိုဦး)-ဒေါ်စမ်းစမ်းနွဲ့၊ ဦးနေဝင်း၊ ဒုဗိုလ်မှူးကြီးဝင်းမြင့်(ငြိမ်း) (တဆရ-၂)-ဒေါ်ဝင်းဝင်းမေ၊ ဦးဝင်းမြင့်(ရန်ကုန်တိုင်း ရွှေလုပ်ငန်းရှင်များ အသင်း)-ဒေါ်မာလာ(အထက-၂၊ ဒဂုံ၊ ငြိမ်း)၊ ဗိုလ်မှူးကြီးငွေထွန်း(ငြိမ်း) (ကကရေ)-ဒေါ်အေးအေးကြူ(မဘိတို)(အထက-၂၊ ဒဂုံ၊ ငြိမ်း)၊ (ဦးယမင်း အောင်)-ဒေါ်ခင်ခင်လန်း(ချိုချစ်နီဒေါင်း)၊ ဗိုလ်မှူးကြီးမိနပ်လုပ်ငန်း) Capt.ဦးဝတ္ထု-ဒေါ်နှင်းဆီ(စိန်ရွှေရတနာ)တို့၏ မိခင်ကြီးသည် ၁၂-၁၁-၂၀၁၇(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက် ၄:၄၅နာရီတွင် ရန်ကုန်အထက်ပိတောက်မြို့နယ်၊ ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၁၄-၁၁-၂၀၁၇(အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၂:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

(၃)နှစ်ပြည့် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်းနှင့် မေတ္တာပို့အမျှပေးခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်းဒါယကာကြီး ဦးရဲမြင့် အသက်(၇၈)နှစ် ဗိုလ်မှူး(ငြိမ်း)၊ ရေ/၃၁၇၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန ၁၄-၁၁-၂၀၁၄ - ၁၄-၁၁-၂၀၁၇ ကျေးဇူးရှင် ဖခင်ကြီး မိသားစုနဲ့ ခွဲခွာခဲ့သည်မှာ ယနေ့ ၃ နှစ်ပြည့်မြောက်ခဲ့ပါပြီ။ ၃-နှစ်ကာလအတွင်း ဖခင်ကြီးအားရည်စူး၍ လစဉ် ဆွမ်းကပ်ခြင်း၊ နဝကမ္မ အလှူငွေများ လှူဒါန်းခြင်း၊ မိသားစု၏ နေ့စဉ်ပြုနေသော ကုသိုလ်ကောင်းမှုများအတွက် ဖခင်ကြီးအားအမျှ ပေးဝေပါတယ်။ နေ့စဉ်နေ့တိုင်းလည်း မိခင်၊ ဖခင်အား ရှိခိုးကန်တော့ပြီး ကောင်းရာဘုံဘဝတွင် ရောက်ရှိစေရန် အတွက် ဆုတောင်းမေတ္တာပေးပို့ပါတယ်။ ဖခင်ကြီး အမျှ အမျှ အမျှ မိသားစု၏ နေ့စဉ်ပို့သော မေတ္တာကြောင့် ဖခင်ကြီး မြင့်မြတ်သော ဘုံဘဝသို့ တက်လှမ်းနိုင် ပါစေ။ ဖခင်ကြီး၏ ဆပ်၍ မကုန်သော ကျေးဇူးတရားများအား အစဉ်သတိရစွာဖြင့်- စိမ်းလှဲကန်သာမိသားစု

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း ဦးတင်ဖေ(တောင်သာ) အသက်(၈၀) ၃-၁၁-၂၀၁၇ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဖခင်ကြီး ဦးတင်ဖေအား ဆေးကုသပေးခဲ့ပါသော ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး အရော့ပေါ် ဆေးကုသမှု ဌာနနှင့် ဦးနှောက်နှင့်အာရုံကြောဆေးကုသမှုဌာနတို့မှ ဆရာဝန်များနှင့် ဆေး ဝန်ထမ်းများ၊ Pepsi-Cola Products Myanmar Ltd., Myanmar Steel Industries Co.,Ltd တို့မှ ဝန်ထမ်းဟောင်းများ၊ ဆေးသုတေသနဦးစီးဌာန (H.I.S Project, S.E.S Project) မှ လုပ်ဖော်တိုင်ဖက်များ၊ သတ္တဗေဒဌာန (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းတက္ကသိုလ်၊ မအူပင်တက္ကသိုလ်)မှ ပါမောက္ခ(ဌာနမှူး)နှင့် ဆရာဆရာမများ၊ ၁၉၈၂-၈၆ သတ္တဗေဒမှ သူငယ်ချင်းများ၊ အထက(၂) စမ်းချောင်းမှ ငယ်သူငယ်ချင်းများ၊ မန္တလေးမြို့မှ Dr.ခင်မောင်အေး(CMSD)၊ ဦးမျိုးသစ်အောင် (Admin & Account Director, Proven Technology Industry Co.,Ltd) Dr. ဇော်ဝင်း၊ ဦးဟုတ်ကြည်၊ ရွှေစံပယ်ရိပ်မွန်အိမ်ရာ ကော်မတီနှင့်အိမ်ရာမိသားစုဝင်များ ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ Golden Sparkles Co.,Ltd မှ ဒေါ်သီတာဇင်နှင့် အကြီးအကဲများ၊ လှည်းတန်းမှ မိတ်ဆွေများ၊ ရပ်နီးရပ်ဝေး မှ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ လှည်းကောင်း၊ တယ်လီဖုန်း၊ လူမှုကွန်ရက်တို့မှ အားပေးကူညီနှစ်သိမ့်ပေးကြပြီး လှူဖွယ်ဝတ္ထုအစုစု၊ လွှမ်းလှမ်းဆွေပန်းခြင်း ပေးပို့ခြင်းနှင့် နာရေးနောက်ဆုံးခရီးအား လိုက်ပါပို့ဆောင်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ ကြပါသော ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းနှင့် ကွယ်လွန်သူကို အကြောင်းပြု၍ သံဝေဂတာဝန်များဆောင်ရွက် ညွှန်ကြားပေးသည့် သုစိတ္တာရုံ ဝရိယာတို့ စာသင်တိုက်မှ တိုက်အုပ်ဆရာတော်ဦးသိန္နီနှင့် သံယာဇာတိများ အစရှိသည့် ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ ဇနီး ဒေါ်ခင်စန်းဝင်းနှင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်းဒါယကာကြီး ဦးလှမြင့်သိန်း(ဇလွန်) B.Com., B.L. အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် (UMFCCI)၊ ဥက္ကဋ္ဌ Zar & Zar Finance Co.,Ltd. ဒါရိုက်တာ (Tun Foundation Bank) (Win Universe Co., Ltd.) (Win Trade Co., Ltd.) (Win YFV Myanmar Ltd.) အသက်(၈၆) နှစ် Zar & Zar Co., Ltd ၏ မန်နေဂျင်းဒါရိုက် Dr.မျိုးသန့်-ဒေါ်ယုဇော် တို့၏ ချစ်လှစွာသော ဖခင် ဦးလှမြင့်သိန်းသည် ၁၁-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့) နံနက် ၈:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျစ်ရစ်သူ မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းရပါသည်။ Zar & Zar Co., Ltd. မှ ဝန်ထမ်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း CHIEF OFFICER ဦးမင်းနောင် (MT/ORIENTAL JASMINE) ၏ မွေးသမိခင် ကျေးဇူးရှင် ဒေါ်အေးကြည် အသက် (၇၉)နှစ်သည် ၉-၁၁-၂၀၁၇ ရက်နေ့ နံနက် ၈ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူဝမ်းနည်းရပါကြောင်း။ MT/ORIENTAL JASMINE မှ သင်္ဘောသားများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ တန်ဆောင်း ဒါယကာကြီး ဦးလှမြင့်သိန်း(ဇလွန်) B.Com., B.L. အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် (UMFCCI)၊ ဥက္ကဋ္ဌ Zar & Zar Finance Co.,Ltd. ဒါရိုက်တာ (Tun Foundation Bank) (Win Universe Co., Ltd.) (Win Trade Co., Ltd.) (Win YFV Myanmar Ltd.) အသက်(၈၆) နှစ် Zar & Zar Finance Co., Ltd ၏ မန်နေဂျင်းဒါရိုက် Dr.မျိုးသန့်- ဒေါ်ယုဇော်တို့၏ ချစ်လှစွာသော ဖခင် ဦးလှမြင့်သိန်းသည် ၁၁-၁၁-၂၀၁၇ (စနေနေ့) နံနက် ၈:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျစ်ရစ်သူမိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းရပါသည်။ Zar & Zar Finance Co., Ltd. မှ ဝန်ထမ်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း CHIEF OFFICER ဦးမင်းနောင် (MT/ORIENTAL JASMINE) ၏ မွေးသမိခင် ကျေးဇူးရှင် ဒေါ်အေးကြည် အသက် (၇၉)နှစ်သည် ၉-၁၁-၂၀၁၇ နံနက် ၈ နာရီတွင် ကွယ် လွန်သွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူဝမ်းနည်း ရပါကြောင်း။ Norstar Crew Management Co.,Ltd မှ ဝန်ထမ်းများ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဟာဂျီဦးအိစ္စုပတ်မှအားပေးပေးလ် Family Mandalar Group တို့၏ နာယက အသက်(၈၄) နှစ် ဟာဂျီဦးစိုးမြင့် ဇနီးဒေါက်တာခိုင်ခိုင်ကျော် (မန္တလာဆေးရုံ)တို့၏ ဖခင်ကြီး ဟာဂျီဦးအိစ္စုပတ်မှအားပေးပေးလ်သည် ၁၀-၁၁-၂၀၁၇ ရက် နံနက် ၂:၃၅ နာရီတွင် အလွတ်သွင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူသွားကြောင်း သိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူအထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့နှင့်ဝန်ထမ်းများ မြတ်တော်ဝင်ဆေးရုံ တောင်ကြီး

ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် နယ်မြေဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် 'ဝ'အထူးဒေသ(၂)နှင့် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)သို့ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃

အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဗဟိုဌာနအဖွဲ့ဝင် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး သန်းထွန်းဦး၊ ကြိတ်ဒေသ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဇော်အေး၊ ငြိမ်းချမ်းရေးကော်မရှင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးခင်ဇော်ဦး၊ အဖွဲ့ဝင် ဦးအောင်စိုး၊ သယံဇာတနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ ပါဝင်သောအဖွဲ့သည် ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် နယ်မြေဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်အတွက် နိုဝင်ဘာ ၁၀ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့မှ လေကြောင်းခရီးဖြင့် လားရှိုးမြို့သို့ ရောက်ရှိကြသည်။ **စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့ ***



အမျိုးသားပြန်လည်သင့်မြတ်ရေးနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဗဟိုဌာနအဖွဲ့ဝင် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရဲအောင်နှင့်အဖွဲ့ မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလင်း ဦးဆောင်သော တိုင်းရင်းသားခေါင်းဆောင်များနှင့် မိုင်းလားမြို့၌ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးစဉ်။

အာဂူပလား ခြေစစ်ပွဲတွင် မြန်မာအသင်း အိန္ဒိယနှင့် အဝေးကွင်း ကစားရမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၃
အာဂူပလား တတိယအဆင့် ခြေစစ်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာ အသင်းသည် အိန္ဒိယလက်ရွေးစင်အသင်းနှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဂိုအာမြို့၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာ့လက်ရွေးစင်အသင်းသည် သုံးပွဲကစား လေးမှတ်သာရရှိသေး၍ ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်ရန် လက်ကျန်ပွဲများမှာ အရေးပါလှကြောင်းဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယ လက်ရွေးစင်အသင်းသည် လေးပွဲကစား လေးပွဲ စလုံး အနိုင်ရခဲ့သောကြောင့် လက်ကျန်ပွဲအလို တွင် ခြေစစ်ပွဲ အောင်မြင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ထို့ကြောင့် ယခုပွဲမှာ မြန်မာအသင်းအတွက် ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်ရေး အရေးပါနေသော်လည်း အိန္ဒိယအသင်းမှာမူ ဂုဏ်သိက္ခာအတွက်သာ ကစား ရမည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းသည် လက်ကျန် သုံးပွဲကစားရန် ကျန်ရှိနေပြီး အိန္ဒိယနှင့် အဝေး ကွင်းပွဲ၊ ကာကွယ်ရေးနှင့် ပြန်ကန်ပွဲတို့မှာ ခြေစစ်ပွဲ အောင်မြင်ရေး အရေးပါနေပြီး နှစ်ပွဲစလုံးရလဒ် ကောင်း ရယူနိုင်ရန် လိုအပ်နေသည်။ သို့မှသာ မြန်မာအသင်းအနေဖြင့် ခြေစစ်ပွဲအောင်မြင်ရန် ဆက်လက်မျှော်လင့်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အုပ်စု(က)တွင် အိန္ဒိယအသင်းက ခြေစစ်ပွဲ

အောင်မြင်ပြီး ဖြစ်သောကြောင့် လက်ကျန် တစ်နေရာအတွက် မြန်မာနှင့် ကာကွယ်ရေးအသင်းတို့ လေးမှတ်စီဖြင့် အပြိုင်ဖြစ်နေသည်။ ကာကွယ်ရေး အသင်းသည် မကာအိုအသင်းနှင့် အဝေးကွင်း ကစားရမည်ဖြစ်ပြီး အနိုင်ရရန် သေချာသလောက် ရှိနေရာ မြန်မာအသင်းအနေဖြင့် အိန္ဒိယနှင့်ပွဲတွင် ရှုံး၍မရသည့် အနေအထားဖြစ်သည်။ အိန္ဒိယအသင်းနှင့် မြန်မာအသင်းသည် နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် မြန်မာစံတော်ချိန် ၉ နာရီတွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ **(ရှိုင်းထက်ဇော်)**

AFC Asian Cup UAE (2019) Qualifiers Final Round
မြန်မာအသင်းနှင့် အိန္ဒိယအသင်း ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မည်
နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၃
AFC Asian Cup UAE (2019) Qualifiers Final Round နောက်ဆုံးအဆင့် ပြိုင်ပွဲကို မြန်မာ့လက်ရွေးစင် အမျိုးသားအသင်းနှင့် အိန္ဒိယလက်ရွေးစင်ဘောလုံးအသင်းတို့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် မြန်မာ စံတော်ချိန် ၉ နာရီတွင် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဂိုအာမြို့ရှိ ဂျပါဟာလာနေရှား အားကစားကွင်း၌ အဝေးကွင်းပွဲအဖြစ် ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ပွဲစဉ်ကို မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား (MRTV) နှင့် MRTV Digital Sports Channel တို့မှ ယင်းနေ့ ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်မှ စတင်ပြီး တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့် ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **(သတင်းစဉ်)**

BEST BANK IN MYANMAR
Awarded by FinanceAsia 2017

ခေတ်ရေဆောင် 09-4492501, 09-795587565
 Dec - 15, 22 ထွက်မည်
 ▲ မန္တလေး-ကျောက်စိမ်း-အသာသီဟတော-မြောက်-လှိုင်တောင်-အင်းတော်/ကျွန်းမြစ်ကြီးနား-မြစ်ဆုံ-လန်နော့ (၇) ရက် စာမျက်နှာ ၁.၅ သိန်း ▲ ထားဝယ်ရှင်ကျီးရှင်မောင်မမက်-မြိတ်-ပထောပင်က-ကျောက်ဆင်း-ရောင်း-သူဌေးကျွန်း (၇) ရက် စာမျက်နှာ ၂.၁ သိန်း ▲ ကျောက်စိမ်း-ပြင်ဆင်လုပ်ဆွဲတော် ၆ သောင်း စာမျက်နှာ



မြန်မာနိုင်ငံဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် အထူးအစည်းအဝေးဖိတ်ကြားခြင်း

မြန်မာနိုင်ငံဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (MCEA) ၏ သင်းဖွဲ့စည်းမှုအား ဆွေးနွေးအတည်ပြုရန်နှင့် အသင်းသားစုံညီ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲ အခမ်းအနား ပြုလုပ်နိုင်ရေးအတွက် အထူးအစည်းအဝေး ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ အသင်းသားတိုင်း၊ မမျက်မကွက် တက်ရောက် ပေးကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်နေ့ရက် ၂၃-၀၁-၂၀၁၇ ကျင်းပမည့်အချိန် မွန်းလွဲ ၂:၀၀ နာရီ ကျင်းပမည့်နေရာ MCEA ခန်းမ

ဗဟိုကော်မတီဝင်အဖွဲ့
 မြန်မာနိုင်ငံဆောက်လုပ်ရေးဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်
 အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက MCEA အသင်းချုပ်ရုံးသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
 အမှတ်(၃)၊ သံသုမာလမ်းနှင့် ဝေယန္တရလမ်းထောင့်၊ သုဝဏ္ဏလမ်းဆုံ၊ သယ်ဇံကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 ဖုန်း-၀၁-၅၇၉၅၇၇၊ ၀၁-၅၆၀၇၂၅

ဂုဏ်ထူးစဉ်းအောင်ချင်
 2018 English Question 5 Sets
 ၂၀၁၈ တက္ကသိုလ်ဝင် အင်္ဂလိပ်စာ မေးခွန်း ၅ ခုံ
 ၂၅ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ရန်ကင်း။ 01 252 919, 09 964 252 919

NAY LIN AUNG FINANCE & ACCOUNTANCY ACADEMY
ACCA (UK) PART I,II,III, DIP IFR
 January 2018 Intake
 Registration Fees Scholarship များလည်းလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
 ENROL NOW

LCCI (UK) စာရင်းကိုင် ဗီပရိသတ်တန်းများ
LCCI Level - I, II & III
 ✓ စာမေးပွဲမြေဆိုအောင်မြင်ပါက (UK) မှဆွဲမြင်သည့် ဗီပရိသတ်တန်းမှတ်တမ်းရရှိမည်အပြင် Dual Tech အသိအမှတ်ပြု Certificate ထပ်မံရရှိမည်။
 ✓ သင်တန်းပြီးဆုံးပါက အလုပ်အကိုင်ကောင်းများရရှိစေရန်
 Dual Tech မှဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။

FAST FORWARD အကျိုးဆောင်မှု ရောင်းမည်/ဌာန

ကမ္ဘာအေးစိမ့်ခါရ	(80x135)	ဂရုမြေ	1SF-2.5 L
ရွှေတောင်ကြားရိပ်သာ	(40x60)	2RC, 2MBR, 3BR	8500 L
တပျာ ငွေကြာယ်	(40x60)	2BN, ဂရုမြေ	4100 L
တပျာ ကျောက်ညွှန်	(44x60)	ဒေါက်တာဂရုမြေ	3500 L
မြန်မာဂုဏ်ရည်ကျွန်း	(1825SF)	2MBR, 1BR, ပြင်ပြီး	2690 L
ရန်ကင်း ရွှေကောင်းကျွန်း	(1750SF)	1MBR, 2BR	2400 L
ကမ္ဘာအေး ဂမုန်းပွင့်ကျွန်း	(1700SF)	1MBR, 2BR, ပြင်ပြီး	2100 L
ပုဇွန်တောင်	(50x60)	2RC, ဂရုမြေ	19900 L
ကမ္ဘာအေး ဝါယာလတ်	(55x73)	2RC, 5MBR	12000 L
တပျာ ငွေကြာယ်	(60x95)	ဂရုမြေလမ်းမနီး	6700 L
သုဝဏ္ဏ VIP 1	(40x115)	ဂရုမြေ	6000 L
ပါရမီ မဂ္ဂလမ်း	(40x60)	ဂရုမြေ	4900 L
ပဟန်း၊ အေးသာယာကျွန်း	(2240SF)	2MBR, 1BR, ပြင်ပြီး	3800 L
ရွှေအင်ကြင်းရိပ်မုန်	(2400SF)	2F, 2MBR, 2BR	7.5 L
ဂရုမြေ တေးနယုတ်လမ်း	(55x90)	2RC, 4MBR, 8AC	13 L
တပျာ ကျောက်မြောင်းလမ်း	(30x60)	1RC, Hall	16 L
ဂရုမြေ ပြည်လမ်း	(70x90)	2RC, 4MBR, 8AC	25 L
သိမ်ဖြူလမ်းမပေါ်	(50x100)	1RC	52 L
ပါရမီလမ်းမပေါ်	(100x130)	2RC, ဆိုင်ကောင်း	120 L
ကမ်းနားလမ်းမပေါ်	(92x180)	ပြေးနေရာကောင်း	150 L

ကျွန်း၊ လုံးချင်း၊ မြေကွက်၊ ဝိုင်းဝန်း၊ အိမ်များအိမ်ပေးရန် စိတ်ဝင်ပါသည်။
 ☎ : 09 43129093, 09 791444451, 09 421080005

စိုးစံ (လင်း) ကုမ္ပဏီ (open daily) (ဗဟန်းရုံး) မှ အမြန်ရောင်း/ဌားမည်

- ၁။ လှိုင်၊ ကန်လမ်းသွယ် (70x70) မြေ 1Sq 2.4L
- ၂။ လှိုင်၊ အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ ၇ ကွက် (75x75) 2RC 1Sq 1.5L
- ၃။ သယံကလေးကလေးယုတ်ညွှန်အိမ်ရာ (70x80) 2RC 10500L
- ၄။ ကမာရွတ်၊ စံရိပ်ခြင် (42x80) 1RC 10300L
- ၅။ ကမာရွတ်၊ မြကန်သာအိမ်ရာ (47x98) 2RC 8000L
- ၆။ တ/ဥ၊ ပါရမီလမ်းမပေါ် (40x60) မြေ 7800L
- ၇။ ပဟန်း၊ ကျွန်းကျွန်းကျွန်းကျွန်း (50x70) 1RC 7500L
- ၈။ စမ်းချောင်း - လမ်းသန့် (50x60) မြေ 6100L
- ၉။ ရန်ကင်း၊ ပါရမီရိပ်သာ (65x60) မြေ 3300L
- ၁၀။ သယ်ဇံကျွန်း၊ မလိခအိမ်ရာ (26x60) 2RC 3250L
- ၁၁။ မရက၊ ရွှေစင်လမ်းသွယ် (60x90) မြေ 2700L
- ၁၂။ လှိုင်၊ အုတ်ကျင်းဘုတ်လမ်းသွယ် (25x60) မြေ 1300L
- ၁၃။ မ/ဒဂုံ၊ (35)W - လမ်းသန့် (42x60) 2BN 950L
- ၁၄။ တ/ဥ၊ ရတနာလမ်းမပေါ် (100x140) မြေ 55L
- ၁၅။ ပဟန်း၊ ရွှေရုံတိုင်လမ်းမပေါ် (37x100) 2RC 35L

01-552742, 09 73500535, 09 5060938, 09 5060940

ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်
ခြံနှင့်တိုက်အမြန်ရောင်းမည်
 ရန်ကင်းမြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ် (မြို့တော်ဂေါက်ကွင်းအနီး)
 ဆိတ်ငြိမ်ရပ်ကွက်သန့်၊ လမ်းသန့်၊ ဧရိယာ (၀.၅၀) ဧက
 နီးပါး ကျယ်ဝန်းပြီး RC 1 ထပ် တိုက်ပါရှိ၊ အုတ်တံတိုင်း
 ကာပြီး ဂရုအမည်ပေါက် (ညှိနှိုင်းကျေးဖြင့်) ရောင်းမည်။
 အရှုပ်အရှင်းကင်း။
Ph: 09-420065025, 09-250044704

ပိုဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့စီးရထား
 တင်ဒါအကျက်အလက်ပြင်ဆင်ခြင်း

၁။ မြန်မာ့စီးရထားမှ တင်ဒါအမှတ် ၆၀/၆၀/တ/ Rubber Pad (CE) (၂၀၁၇-၂၀၁၈) တင်ဒါစိတ်ရက် (၂၀.၁၁.၂၀၁၇) ဖြင့် Rubber Pad များ ပယ်ယူရန် တင်ဒါခေါ်ယူခံပါသည်။
 ၂။ အဆိုပါတင်ဒါတွင် မူလက Rubber Pad (400000-Nos) အစား (600000-Nos) ပယ်ယူမည် ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။
 တင်ဒါဖိတ်မည့် နေ့/အချိန် - ၂၀.၁၁.၂၀၁၇ (တနင်္လာနေ့) (၁၄ : ၃၀) နာရီ
 ထောက်ပံ့ဌာန၊ မြန်မာ့စီးရထား၊ ကုန်သည်လမ်းနှင့် ၅၁ လမ်းထိပ်
 ဗိုလ်ဘုထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း-294352, 291994

BODY FITNESS MUSCLE & SPORTS CENTRE
 အမျိုးသမီး၊ အမျိုးသား ကိုယ်ကာယ သင်တန်းခန်းမ

သင့်ကိုယ်ခန္ဓာ အစွမ်းအား ဖြေဖြစ်လှပစေပါသလား?
 ကျားမအရွယ်မရွေး ကျန်းမာလှပသော ခန္ဓာကိုယ်ပိုင်ဆိုင်နိုင်ဖို့အတွက်
BODY FITNESS မှ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ပေးနေပါသည်။ ခေတ်မီသော
 အားကစားကိရိယာများဖြင့် နည်းစနစ်မှန်ကန်စွာ လေ့ကျင့်ပေးနေပါသည်။ တစ်ဦးချင်း၊ တတ်
 ကွမ်းနားလည်သော ကာယနှင့် ပြည့်စုံစွာ အနီးကပ် လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးနေပါသည်။
 တည်နေရာ - အခန်း ၁၀၅ (ပ) ထပ်၊ မွေဇော်လမ်း၊ Yuzana Business Tower ခြေနံ့ကျွန်း၊ ရန်ကင်း၊ ဖုန်း-၀၁၅၀၀၂၉၄

လူပျောက်ကြော်ငြာခြင်း
 မဖြူဖြူခိုင် (၁၄/၀၁/၁၉၉၀) (၂၈)နှစ်သည် ၄-၁၁-၂၀၁၇ ရက် နံနက် ၆ နာရီခန့်က ရေကြိုသွားရာမှ နေအိမ်ပြန်မရောက်ဘဲ ပျောက်ဆုံးနေပါ သဖြင့် တွေ့ရှိသူများရှိပါက ဖုန်း-၀၉၀၆၄၇၇၀၄၆၁ သို့ ဆက်သွယ်အကြောင်း ကြားပါရန် လက်ထောက်အမှုအား ဥပဒေအရ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ဦးလှထွဋ်

မူးယစ်ဆန္ဒကျင် အောင်ပွဲဆင်
 ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ သာဓုအရှေ့ရပ်ကွက်၊ မိုဠာလမ်း၊ အမှတ် (၂၃) ရှိ အလယ်ခန်း၊ ခြေရင်းခန်း (၂၂၀၀ x ၆၀၀) မြေကွက်အပါအဝင်တို့နှင့် ပတ်သက်၍ အများဆုံးစေရန် ကြေညာချက်

အထက်ဖော်ပြပါ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ သာဓုအရှေ့ရပ်ကွက်၊ မိုဠာလမ်း၊ အမှတ် (၂၃) ရှိ အလယ်ခန်း၊ ခြေရင်းခန်း၊ မိုဠာ (၂၂၀၀ x ၆၀၀) မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အလယ်ခန်း၊ ခြေရင်းခန်းတို့သည် ဦးမြင့်ဦးလွင် (၁၂/၀၅/၁၉၉၀) မှ ပူးတွဲပိုင်ဆိုင်သည့် မြေကွက်နှင့် အဆောက်အဦးဖြစ်ပါသည်။ ယင်းမြေကွက်နှင့်အဆောက်အဦးကို ဦးမြင့်ဦးလွင်၏ သဘောတူညီချက်မရဘဲ ရောင်းချခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း စသည့်တို့ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် အများဆုံးစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ဦးမြင့်ဦးလွင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးကျော်မိုး B.Sc, H.G.P (အထက်တန်းကျမ်းပုဒ်) (၁၉၉၃)
 အမှတ် (၆၀)၊ မြေညီထပ်၊ ဗဟန်းလမ်းမနီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၉၃၁၀၅၅၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
 ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဟန်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်းနှင့် ဆရာစံလမ်းထောင့်၊ ပုလဲကုန်းရှိ (F) အခန်းအမှတ် (၀၂-၆) အကျယ်အဝန်း (၁၅၅၃ စတုဂံပေ) ရှိ ကုန်အိမ် တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခွေးစားခွင့်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်သူ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်နုနု (၁၃/၀၇/၁၉၆၈) ထံမှ ကုန်အိမ် တိုက်ခန်း စိတ်သွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် စေရန်ငွေတစ်ချို့ကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာစာထုတ်သည့်နေ့မှစ၍ (၁၅) ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား (မူရင်း) များဖြင့် ထာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဥပဒေနှင့် အညီ ဆက်လက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများဆုံးစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။
 ဦးအောင်ကျော်ထွန်း၊ ဗွဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ခိုင်ခိုင်စန်း
 LL.B., LL.M. LL.B., D.B.L., D.I.L.
 တရားလွှတ်တော်ချုပ် နေ (၁၅-၁၁-၂၀၁၆) အထက်တန်းချုပ် နေ (၁၅-၁၁-၂၀၁၆)
 ဖုန်း - ၀၉-၅၀၈၀၀၇၃, ၀၉-၄၀၂၈၅၀၁၂, ၀၉-၄၀၂၈၅၀၁၂, ၀၉-၄၀၂၈၅၀၁၂, ၀၉-၄၀၂၈၅၀၁၂
 Email: aungmyayrealestate@gmail.com

သိဟလင်း
 အိမ်ပြောင်း/အိမ်ရွှေ့လုပ်ငန်း (10, 14, 16, 18, 22) တား များဖြင့်လုပ်သားအပြီးအစီး ဖြစ်ပြီး/နယ်စား ဝန်ဆောင်ပေးသည်။
 01-570307
 09-5112729
 09-5126394

THE GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF THE UNION OF MYANMAR MINISTRY OF ELECTRICITY AND ENERGY ELECTRIC POWER GENERATION ENTERPRISE

REQUEST FOR EXPRESSIONS OF INTEREST (CONSULTING SERVICES-FIRMS SELECTION)

Assignment Title: Preparation of an Environmental and Social Impact Assessment (ESIA) for the New Ywama Power Plant in Yangon

Reference No.EPGE-G02/2017

The Government of Myanmar is processing to apply financing from the World Bank to fund the cost of the New Ywama Project, and intends to apply part of the proceeds for consulting services.

The consulting services ("the Services") include the preparation of Environmental and Social Impact Assessment (ESIA) for the new Ywama Power Plant in Yangon, the planned commencement of the assignment is March 2018.

The Electric Power Generation Enterprise (EPGE) now invites eligible consulting firms ("Consultants") to indicate their interest in providing the Services.

- * The interested consulting firms should have at least 10 years of experience in the area of environmental and social advisory services to the power sector...
* A strong record in environmental and social impact assessments; environmental due diligence audits; development and supporting accreditation of environmental, health and safety management systems;
* At least 3 contracts of similar nature and complexity, or more complex and relevant, that the firm has successfully completed in the past 8 years; and
* Experience of working in the Client's country or similar country environment.

The attention of interested Consultants is drawn to paragraph 1.9 of the World Bank's Guidelines: Selection and Employment of Consultants [under IBRD Loans and IDA Credits & Grants] by World Bank Borrowers revise version January 2011 ("Consultant Guidelines"), setting forth the World Bank's policy on conflict of interest.

Consultants may associate with other firms in the form of a joint venture or a sub-consultancy to enhance their qualifications. A Consultant will be selected in accordance with the Selection Based on Consultants' Qualifications set out in the Consultant Guidelines.

Further information can be obtained at the address below during office hours 9:30 AM to 4:30 PM. November 2017 Expressions of interest must be delivered in a written form to the address below (in person, or by mail, or by fax, or by e-mail) by December 14, 2017.

Attn: U Khin Maung Win, Managing Director Electric Power Generation Enterprise Building-27, Ministry of Electricity and Energy Nay Pyi Taw, The Republic of the Union of Myanmar Tel:+95-67-8104282 Fax:+95-67-8104280 E-mail:ywamaproject@gmail.com

လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်း

ပြည်ထောင်စုရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းမှ လိုင်စင်(ယ)နှင့်(င) အသစ်လျှောက်ထားခြင်းနှင့် လိုင်စင်ရရှိထားသူများ သတ်တမ်းတိုးရန် နှီးဆော်ခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်းမှ ခွင့်ပြုထုတ်ပေးထားသော ပြည်ထောင်စု ရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းမှ လိုင်စင်(ယ)နှင့်(င)များသည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၃၁ရက်တွင် သတ်တမ်းတိုးရန်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၂။ လိုင်စင်အသစ်လျှောက်ထားခြင်းနှင့် သတ်တမ်းတိုးရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းမိတ္တူများနှင့်အတူ လျှောက်လွှာကို ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီးများရှိ ရေနံထွက်ပစ္စည်းများ တင်သွင်းသည့်လုပ်ငန်းများရှိ မြန်မာ့ရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်းများ ထိန်းသိမ်းကြီးကြပ်ရေးဆောင်ရွက်မှုများတွင် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၀ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ တင်ပြလျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) လိုင်စင်အသစ်/သတ်တမ်းတိုးလျှောက်လွှာ (ခ) သက်ဆိုင်ရာစည်းကမ်းချက်အရ အလုပ်ငန်းလိုင်စင် (င) သက်ဆိုင်ရာစီးပွားရေးနှင့်အခြားဝန်ကြီးဌာန၏ထောက်ခံချက် (စ) သက်ဆိုင်ရာပြည်တွင်းအခွန်များစီမံခန့်ခွဲရေးဌာနကင်းရှင်းထောက်ခံချက်

၃။ မြန်မာ့ရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်းမှ တွင်းဆင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့များသည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁၉ ရက်မှ ၂၉ရက်အတွင်း သက်ဆိုင်ရာ အရောင်းဆိုင်များသို့ တွင်းဆင်းစစ်ဆေးပြီး လိုင်စင်အသစ်ထုတ်ပေးခြင်းနှင့် သတ်တမ်းတိုးခြင်းအား ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ လိုင်စင် အသစ်/သတ်တမ်းတိုး လျှောက်လွှာပုံစံများကို သက်ဆိုင်ရာ ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီးများရှိ ရေနံထွက်ပစ္စည်းများတင်သွင်းသည့်လုပ်ငန်းများရှိ မြန်မာ့ရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်းများ ထိန်းသိမ်းကြီးကြပ်ရေးဆောင်ရွက်မှုများတွင် ရယူနိုင်ပြီး လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန Website တွင်လည်း ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

၅။ သတ်တမ်းတိုးရန်ပျက်ကွက်ပါက ၁-၁-၂၀၁၈ ရက်မှစတင်၍ ရက်လွန်ခက်ကြေးအဖြစ် တစ်ရက်လျှင် လိုင်စင်ကြေး၏ ၁% တိုးပေးဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပြီး (၃)လကျော်လွန်ပါက လိုင်စင်အား ဖျက်သိမ်းမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ လိုင်စင် အသစ်/သတ်တမ်းတိုးလျှောက်ထားခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အသေးစိတ်အချက်အလက်များ သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၆၇-၃၄၀၁၀၉၄၀၀ သို့ နှီးဆော်မှုအဖွဲ့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

မြန်မာ့ရေနံဓာတ်အားဓာတ်လုပ်ငန်း လျှပ်စစ်နှင့်စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန

ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ မြစ်ကြီးနားမြို့ ဒုတိယမြို့တော်ဒီပလိုမာတို့

၁။ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ငွေလွှဲငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရန်အတွက် လုပ်ငန်းများအား(မြန်မာ)ကျပ်ငွေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ရန် ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

Table with 2 columns: No. and Description of work items. Includes items like 'တံတားပြန်လှူထုတ်ပေးခြင်း', 'မြို့နယ်အတွင်း ရေပေးစနစ်တည်ဆောက်ခြင်း', etc.

၂။ တင်ဒါပုံစံများအတိုင်းရောင်းချမည့်ရက် - ၇-၁၀-၂၀၁၇ ရက် (နူးချိန်အတွင်း) ၃။ တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ၆-၁၂-၂၀၁၇ ရက် ၁၂:၀၀ နာရီအထိ ၄။ တင်ဒါပုံစံမည့်ရက် - ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ၅။ သတ်တမ်းတိုးရန်အတွက် ကျော်လွန်တင်သွင်းသည့် လျှောက်လွှာများကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။ ၆။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ဖုန်းနံပါတ်- ၀၇၄-၂၉၇၄၄ ၀၇၄-၂၅၇၂၀ သို့ နှီးဆော်မှုအဖွဲ့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့် စိစစ်ရေးကော်မတီ တစ်ရပ်တည်းဖွဲ့စည်းရန်အတွက် မြစ်ကြီးနားမြို့

ESTATE MYANMAR ESTATE MYANMAR ENTERPRISE LIMITED. Real Estate Agency

ရုံးချုပ်- အမှတ်(၈၂)သံလွင်လမ်းမ၊ ဝင်းဒါယာ၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ Tel: 01 - 524901, 531484, 09-5006267

လုံးချင်းမြေကွက်နှင့်ကွန်ဒို (အရောင်း)

Table listing real estate properties with columns for location/size, type, and price. Includes items like '၁။မ/ဒဂုံ၊ ပင်လုံလမ်းမကျောက်ကပ် (40'x60') 2BN 1600 L', '၂။မ/ဥက္ကလာ၊ သုဓမ္မာလမ်းမ (20'x60') ၆၆ 2400 L', etc.

Real estate advertisement for 'ရွှေနေနိုးခံ' and 'ဒေါ်စန်းစန်းမော်' with contact numbers and addresses.

Real estate advertisement for 'ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း' regarding land acquisition and construction.

Large table with 6 columns: No., Description, Unit, Price, Location, and Remarks. Lists various real estate listings.

Real estate advertisement for 'မိုးရွာမောင်' with contact information and address.

သစ်တောနဲ့သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့လူမျိုး သစ်ပင်ကို နှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး

Table with 9 columns: No., Name, Address, Phone No., Email, Fax, Website, and other contact info. Includes entries for various companies and individuals.

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Table with 9 columns: No., Name, Address, Phone No., Email, Fax, Website, and other contact info. Includes entries for various companies and individuals.

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Table with 9 columns: No., Name, Address, Phone No., Email, Fax, Website, and other contact info. Includes entries for various companies and individuals.

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Table with 9 columns: No., Name, Address, Phone No., Email, Fax, Website, and other contact info. Includes entries for various companies and individuals.

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကင်းမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Vertical list of names and titles in Burmese script, including 'သစ်တောနဲ့သစ်ပင်ချစ်ခင်တဲ့ရူးချီးသစ်ပင်ကိုနှစ်စဉ်ရွှေထိုက်ကိုခွီးနဲ့ကမ္ဘာပင်ယာရူးခင်ယာရူးခင်ယာရူးခင်'.